

ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ ကွန်မြူနစ်ပါတီ
ဗဟိုကော်မတီ အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး
မစ္စတာ ငုယင်ဖူးကျောင့်
တရားဝင်ချစ်ကြည်ရေးခရီး လာရောက်မည်

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၁

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ
ဦးထင်ကျော်၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ ဗီယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ
ကွန်မြူနစ်ပါတီ ဗဟိုကော်မတီ အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး မစ္စတာ ငုယင်
ဖူးကျောင့်သည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသို့ မကြာမီကာလတွင်
တရားဝင်ချစ်ကြည်ရေးခရီး လာရောက်မည်ဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပုလဲရောင်းချပွဲ သုံးရက်အတွင်း နိုင်ငံပိုင်ပုလဲအတွဲ ၂၇၀ ရာနှုန်းပြည့်ရောင်းချခဲ့ရပြီး တန်ဖိုးငွေ ယူရို ၂၃ သိန်းကျော် ရရှိခဲ့



နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၁

သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ ပုလဲထုတ်လုပ်ရေးနှင့် ရောင်းဝယ်ရေး လုပ်ငန်း၏ Myanmar Pearl Auction (August-2017) ပုလဲ ရောင်းချပွဲ နောက်ဆုံးနေ့ကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာပြတိုက် (နေပြည်တော်) မြေညီထပ်၌ကျင်းပပြီး ပုလဲအတွဲများအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ စနစ်ဖြင့် ဆက်လက်ရောင်းချသည်။ နံနက်ပိုင်းတွင် ပုလဲရောင်းချပွဲ ကျင်းပရာ မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာ ပြတိုက်သို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအုန်းဝင်း ရောက်ရှိလာပြီး ပုလဲ အတွဲများ ခင်းကျင်းပြသထားရှိမှု စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့

မြန်မာနိုင်ငံကင်းထောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့
အကောင်းဆုံးဝတ်စားဆင်ယင်မှုနှင့် ပျော်ပြေတင်ဆက်မှု
အသိအမှတ်ပြု ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ခံရ စာမျက်နှာ - ၇

ဂျပန်နိုင်ငံအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ၌ စက်မှုထုတ်ကုန်များအပါအဝင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများပြုလုပ်ရန် အလားအလာများစွာရှိနေ

၂၀၁၁ ခုနှစ် နောက်ပိုင်းမှစ၍ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဂျပန်ကုမ္ပဏီများ လာရောက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် စိတ်ဝင်စားမှုမြင့်တက်လာခဲ့ပြီး အထူးသဖြင့် အရပ်သား အစိုးရတက်လာချိန်၌ ပိုမိုမြင့်တက်လာလျက်ရှိရာ ဂျပန်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင် များအား စီးပွားရေးဆိုင်ရာသတင်းအချက်အလက်များ ပံ့ပိုးပေးနေသည့်အပြင် ကုမ္ပဏီများရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ဂျပန်နိုင်ငံ စီးပွားရေး ကုန်သွယ်ရေးနှင့် စက်မှုဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ ဂျပန်ပြင်ပကုန်သွယ်ရေး အဖွဲ့အစည်း JETRO (Japan External Trade Organization) Yangon မှ မန်နေဂျင်ဒါရိုက်တာ မစ္စတာ ဟိရိုယာမာအိုက နှင့် ကြေးမုံသတင်းအဖွဲ့တို့ တွေ့ဆုံမေးမြန်းမှုများကို ကောက်နုတ်ဖော်ပြလိုက်ပါသည်။

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့



သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်ရှိ Nippon(Nittsu) Express Company အား တွေ့ရစဉ်။ (ဓာတ်ပုံ - ATAD)



သဒ္ဓါထက်သန် မြန်မာအားမာန် ကမ္ဘောဇဘဏ်

အမေရိကန်နိုင်ငံတစ်ဝန်း ဩဂုတ် ၂၁ ရက်တွင် နေကြတ်မည်၊ နေစွမ်းအင်ထုတ်လုပ်ရေးအပေါ် အကျိုးသက်ရောက်နိုင်မှု လေ့လာမည်

ဟုစတန် ဩဂုတ် ၂၀
အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု၌ ဩဂုတ် ၂၁ ရက်တွင် အော်ရီဂွန်ပြည်နယ်မှသည် တောင်ကာရိုလိုင်းနားပြည်နယ်အထိ လုံးလုံးလျားလျား နေကြတ်မှုဖြစ်စဉ် ပေါ်ပေါက်မည်ဖြစ်ရာ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကုမ္ပဏီများက နေစွမ်းအင်ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းအပေါ် မည်သို့မည်ပုံ အကျိုးသက်ရောက်မှုရှိနိုင်မည်ကို လေ့လာစောင့်ကြည့်ကြမည်ဖြစ်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက ဩဂုတ် ၂၀ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

လုံးလုံးလျားလျား နေကြတ်မှုက ပြန်လည်ပြည့်ဖြိုးမြဲစွမ်းအင်လုပ်ငန်းများအပေါ် အကျိုးသက်ရောက်နိုင်ပုံကို လေ့လာစောင့်ကြည့်နိုင်ရန် လေ့လာစောင့်ကြည့်ရေးစနစ်များကို တပ်ဆင်လျက်ရှိကြောင်း လျှပ်စစ်ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ရေးနှင့် ဖြန့်ချိရေးကုမ္ပဏီများက ပြောကြားကြသည်။

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု၌ နေရောင်ခြည်မှ စွမ်းအင်ထုတ်လုပ်နိုင်မှုမှာ မဂ္ဂါဝပ် ၄၂၆၀၀ ကျော်ရှိရာ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဝယ်လိုအား အများဆုံးကာလတွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဝယ်လိုအား၏ ၅ ရာခိုင်နှုန်းကို ကိုယ်စားပြုကြောင်း၊ ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ် အခြေပြုအဖွဲ့အစည်း ၅ မဂ္ဂါဝပ်သာရှိခဲ့ရာမှ တိုးမြှင့်ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့ကြောင်း မြောက်အမေရိက လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဖူလုံရေးကောင်စီက ပြောကြားသည်။

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု၌ နောက်ထပ်တစ်ကြိမ် နေကြတ်မှု ၂၀၂၄ ခုနှစ်တွင် ဖြစ်ပေါ်မည်အခါ နိုင်ငံတစ်ဝန်း လျှပ်စစ်ဓာတ်အားထုတ်လုပ်မှု ပမာဏ၏ ၁၄ ရာခိုင်နှုန်းကို နေစွမ်းအင်မှ ထုတ်လုပ်သည့်အဆင့်သို့ ရောက်ရှိလိမ့်မည်ဟု အဆိုပါကောင်စီက ခန့်မှန်းထားသည်။

နေရောင်ခြည်မှ စွမ်းအင်ထုတ်ယူမှု တိုးတက်လာနေသော ခေတ်ကာလတွင် နေစွမ်းအင်ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများအနေဖြင့် စဉ်ဆက်မပြတ် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဖြန့်ချိပေးနိုင်ရေးအတွက် ကောင်းစွာပြင်ဆင်ထားရန် လိုအပ်ပြီး ဩဂုတ် ၂၁ ရက် နေကြတ်မှုဖြစ်စဉ်သည် နေစွမ်းအင်ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် စမ်းသပ်မှုကြီးတစ်ရပ် ပြုလုပ်နိုင်ရန် အခွင့်အခါကောင်းတစ်ရပ် ဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါကောင်စီက ပြောကြားသည်။

ဩဂုတ် ၂၁ ရက်တွင် အမေရိကန်၌ လုံးဝနေကြတ်မှုကို နိုင်ငံအနှံ့အနှံ့အနှံ့



အော်ရီဂွန်ပြည်နယ်မှသည် အရှေ့ပိုင်း မြောက်ကာရိုလိုင်းနားပြည်နယ်အထိ တွေ့မြင်ကြရမည်ဖြစ်သည်။ မြောက်အမေရိကတိုက်သားတို့သည် ၉၉ နှစ်တာ ကာလအတွင်း ပထမဆုံးအကြိမ် နေကြတ်မှုကို တွေ့မြင်ခွင့်ရရှိမည်ဖြစ်သဖြင့် စိတ်လှုပ်ရှားလျက်ရှိကြသည်ဆို၏။

အမေရိကန်တစ်ဝန်း နေကြတ်မှုဖြစ်စဉ်မှာ ၂၀ ရာစုတွင် ပထမဆုံးအကြိမ် ဖြစ်ပေါ်ခြင်းဖြစ်ပြီး နေကြတ်မှုကို နောက်ဆုံးအကြိမ်အဖြစ် ၁၉၁၈ ခုနှစ်တွင် တွေ့မြင်ခဲ့ကြရသည်။

ရိုက်တာ။



တောင်အာရှဒေသဆိုင်ရာ မဟာဗျူဟာသစ် အမေရိကန်သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန် လေ့လာသုံးသပ်

ဝါရှင်တန် ဩဂုတ် ၂၀
တောင်အာရှဒေသဆိုင်ရာ အမေရိကန်၏ အကျိုးစီးပွားကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်နိုင်ရေးအတွက် မဟာဗျူဟာသစ် တစ်ရပ် အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန် သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန်က သုံးသပ်လေ့လာလျက်ရှိကြောင်း သမ္မတထရန်နှင့် ၎င်း၏ အမျိုးသားလုံခြုံရေး ထိပ်တန်းလက်ထောက်တို့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးကြပြီးနောက် အိမ်ဖြူတော်က ထုတ်ပြန်ကြေညာသည်။

တောင်အာရှဒေသဆိုင်ရာ မဟာဗျူဟာသစ်နှင့် ပတ်သက်နေသော ဆုံးဖြတ်ချက်တစ်ရပ်ကို သင့်တင့်လျောက်ပတ်သည့်အချိန်တွင် သမ္မတက အပြီးသတ်ချမှတ်မည်ဖြစ်သည်ဟု အိမ်ဖြူတော်က ပြောကြားသော်လည်း ဆွေးနွေးချက်များနှင့်ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်ပြောကြားခြင်း မရှိပေ။

တောင်အာရှဒေသဆိုင်ရာ မဟာဗျူဟာမှာ အဓိကအားဖြင့် အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံဆိုင်ရာ အမေရိကန်မူဝါဒကို ရည်ညွှန်းသည်။ သို့ရာတွင် စစ်ကြောင့်ပျက်စီးနေသော အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ၌ ဆယ်စုနှစ်ပေါင်း အတန်ကြာ ဖြစ်ပေါ်လာခဲ့သည့် ပြဿနာနှင့်ပတ်သက်၍ ဒေသဆိုင်ရာ ချဉ်းကပ်မှုပုံစံတစ်ရပ်ရှိရန် လိုအပ်သည်ဟု သမ္မတထရန်၏ အစိုးရအဖွဲ့က ယူဆသည်။

သမ္မတ၏ အပန်းဖြေစခန်းတည်ရာ ဒေးဗစ်စခန်း၌ သမ္မတထရန်အား ၎င်း၏အမျိုးသားလုံခြုံရေး အကြံပေး

အဖွဲ့က ရှင်းလင်းတင်ပြမှု ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ တောင်အာရှဒေသရှိ အမေရိကန် အကျိုးစီးပွားများအား ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ပေးမည့် မဟာဗျူဟာသစ် တစ်ရပ်နှင့်ပတ်သက်၍ အမျိုးသားလုံခြုံရေး အကြံပေးအဖွဲ့၏ တင်ပြချက်ကို သမ္မတက လေ့လာသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အိမ်ဖြူတော် ပြန်ကြားရေးအတွင်းဝန် ဆာရာဆန်ဒါက ပြောကြားသည်။

ထိုစဉ်အတွင်း အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံမှ အမေရိကန် တပ်ဖွဲ့များကို ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းပေးရန် အထက်လွှတ်တော် အမတ် လင်ဆေးရော့မိက သမ္မတထရန်အား တိုက်တွန်းကြောင်း ကြေညာချက်တစ်ရပ် ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။

ရိုက်တာ။

အိန္ဒိယနိုင်ငံမြောက်ပိုင်းတွင် မီးရထားတစ်စင်း ပြေးလမ်းချော်၊ အနည်းဆုံး လူ ၂၀ သေဆုံး

နယူးဒေလီ ဩဂုတ် ၂၀
အိန္ဒိယနိုင်ငံမြောက်ပိုင်းတွင် ခရီးသည်တင်မီးရထားတစ်စင်းသည် ပြေးလမ်းချော်ကာ တိမ်းမှောက်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သဖြင့် လူ ၂၀ အနည်းဆုံးသေဆုံးခဲ့ပြီး ၆၀ ကျော် ထိခိုက်ဒဏ်ရာများရရှိခဲ့ကြောင်း ယနေ့သတင်းများအရ သိရသည်။

ဩဂုတ် ၁၉ ရက်ညပိုင်းက ယူတာပရာဒေသရှိပြည်နယ်တွင် ရထားလမ်းချော်တိမ်းမှောက်မှု ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ အဆိုပါရထားသည် ဩဂုတ် ၁၇ ရက်တွင် အိန္ဒိယပြည်နယ်မှ စတင်ထွက်ခွာလာခဲ့ပြီး ဩဂုတ် ၁၉ ရက်ညပိုင်းတွင် ကီလိုမီတာ ၁၃၀၀ ခန့်ဝေးကွာသော ယူတာပရာဒေသရှိပြည်နယ်သို့ ရောက်ရှိရန် ဦးတည်ပြေးဆွဲလာခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အိန္ဒိယနိုင်ငံသည် မီးရထားကွန်ရက်သွယ်တန်းမှုတွင် ကမ္ဘာ့အဆင့် (၄) ရှိသည်။ သို့သော် အရည်အသွေး နိမ့်ကျသော တည်ဆောက်မှုများကြောင့် မတော်တဆမှုများ

မကြာခဏဆိုသလို ဖြစ်ပွားလျက်ရှိသည်။ လွန်ခဲ့သော နိုဝင်ဘာလက ယူတာပရာဒေသရှိပြည်နယ်တွင် ရထားနှင့် ကုန်တင်ကားတစ်စီး တိုက်မိကြရာ လူပေါင်း ၁၅၀ နီးပါး သေဆုံးခဲ့ရသည်။ ဇန်နဝါရီလတွင် အဆိုပါပြည်နယ်အတွင်း ရထားတစ်စင်း ပြေးလမ်းချော်တိမ်းမှောက်ခဲ့ရာ လူပေါင်း ၃၀ ကျော် သေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယခုအချိန်တွင် အိန္ဒိယအစိုးရက နိုင်ငံအတွင်း မီးရထားကွန်ရက်သွယ်တန်းမှုဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးကိုမြှင့်တင်ရန် စိန်ခေါ်မှုများနှင့် ရင်ဆိုင်နေရသည်။ မီးရထားကွန်ရက်သွယ်တန်းမှုဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအတွက် ဂျပန်အစိုးရအား အကူအညီတောင်းခံထားကြောင်း သိရသည်။

အင်န်အိတ်ချ်ကေ။



သင်္ဘောချင်းတိုက်မိမှု ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီးနောက် အီရတ်သင်္ဘောတစ်စင်း နစ်မြုပ်

ဘဂ္ဂဒဒ် ဩဂုတ် ၂၀
အီရတ်နိုင်ငံ၏ ပိုင်နက်ရေပြင်အတွင်း အီရတ်သင်္ဘောတစ်စင်းနှင့် အခြားသင်္ဘောတစ်စင်းတို့ ဩဂုတ် ၁၉ ရက်က တိုက်မိမှုဖြစ်ပွားရာ သင်္ဘောသားလေးဦးထက်မနည်း သေဆုံးရကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက ဩဂုတ် ၂၀ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

အီရတ်ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်အဖွဲ့က ပိုင်ဆိုင်သည့် ရေပင်အဖွဲ့ အထောက်အကူပေးရေးသင်္ဘောဖြစ်သော အယ်လ်မစ္စတာအမည်ရှိ သင်္ဘောသည် စိန့်ပင်းဆင့်ကျွန်းမှတ်ပုံတင်ကုန်ခြောက်တင်ကုန်သင်္ဘောတစ်စင်းနှင့်တိုက်မိခဲ့ပြီးနောက် နစ်မြုပ်ခဲ့ကြောင်း၊ အီရတ်သင်္ဘောပေါ်တွင် ရေယာဉ်ဝန်ထမ်း ၂၀ ဦးလိုက်ပါခဲ့ပြီး ၎င်းတို့အနက် ၁၀ ဦးကို ကယ်တင်ပေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ ပျောက်ဆုံးနေသော သင်္ဘောသားများကို ရှာဖွေတွေ့ရှိနိုင်ရန် ရှာဖွေလျက်ရှိကြောင်း နိုင်ငံပိုင်ရုပ်မြင်သံကြားဌာနက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ရိုက်တာ။

နိုင်ငံတကာမြင်ကွင်း

ရဲရင့်လင်းလက်

(ယခင်အပတ်မှအဆက်)

တာဝန်ယူပြုဆိုတာနဲ့ သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန်ရဲ့ အာရှ အဖွဲ့ဟာ အမေရိကန်နိုင်ငံရဲ့ ယိုယွင်းနေတဲ့ဆက်ဆံရေးကို ပြန်ကောင်းမွန်လာအောင် ဘယ်လိုလုပ်မလဲဆိုတာကို စရင်ဆိုင်ရပါတယ်။ အမေရိကန်နိုင်ငံနဲ့ ထိုင်းနိုင်ငံကြား ဆက်ဆံရေး၊ အမေရိကန်နိုင်ငံနဲ့ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံကြား ဆက်ဆံရေးတွေမှာ ဒီအချက်က ပိုပေါ်လွင်ပါတယ်။ ပြောရရင် သမိုင်းအစဉ်အလာအရ ထိုင်းနိုင်ငံရော ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံပါ အမေရိကန်နိုင်ငံရဲ့ မဟာမိတ်နိုင်ငံတွေပါ။ အဓိကအချက်ကတော့ သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန်အစိုးရအဖွဲ့ စတင်တာဝန်ယူချိန်မှာ အာရှဒေသဟာ တရုတ်နိုင်ငံ ဘက်ကို အတော်ကြီးကို ယိမ်းနေပါပြီ။

၂၀၁၄ ခုနှစ်မှာ ထိုင်းနိုင်ငံမှာ အာဏာသိမ်းခဲ့တဲ့ အတွက် အဲဒီနောက်ပိုင်း သမ္မတ အိုဘားမားအစိုးရအဖွဲ့က စစ်ရေးသင်တန်းတစ်ခုကို အကူအညီတစ်စိတ်တစ်ပိုင်းကို ရပ်ဆိုင်းခဲ့ပါတယ်။ ထိုင်းဝန်ကြီးချုပ် ပရာရွတ်ချန်အိုချာ လက်ထက်မှာ ဖိနှိပ်အုပ်ချုပ်မှုတွေ ပြုလုပ်ခဲ့တယ်လို့ ဒီမိုကရေစီနဲ့ လူ့အခွင့်အရေးကိစ္စရပ်တွေအပေါ် သမ္မတ အိုဘားမားအစိုးရအဖွဲ့က ပြင်းပြင်းထန်ထန် ဝေဖန်ခဲ့တာပါ။ ဒါပေမယ့် တချို့လေ့လာသုံးသပ်သူတွေက တော့ သမ္မတ အိုဘားမားအစိုးရအဖွဲ့ဟာ ထိုင်းအစိုးရ အပေါ် လိုအပ်သလောက်တင်းတင်းမာမာ မဆက်ဆံခဲ့ဘူး လို့ ယူဆကြတာပါ။ ဥပမာပြောရရင် အမေရိကန်နိုင်ငံနဲ့ ထိုင်းနိုင်ငံကြား နှစ်စဉ်ပြုလုပ်နေကျ ပူးတွဲစစ်ရေးလေ့ကျင့်မှု (Cobra Gold) ကို သမ္မတ အိုဘားမားအစိုးရအဖွဲ့က မရပ်ဆိုင်းခဲ့ပါဘူး။ တချို့ကျတော့လည်း အမေရိကန်နိုင်ငံ က ထိုင်းနိုင်ငံအပေါ် မာမာထန်ထန် ဆက်ဆံခဲ့တဲ့အတွက် နှစ်နိုင်ဆက်ဆံရေး အေးစက်စက်ဖြစ်ပြီး တချို့နေရာတွေ မှာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွေ ရပ်တန့်ခဲ့ရတယ်လို့ ထောက်ပြကြပါတယ်။ တစ်ပါတည်းဆက်ထောက်ပြတဲ့ အချက်ကတော့ အမေရိကန်နိုင်ငံက ထိုင်းနိုင်ငံကို ဆက်လက်မပံ့ပိုးပေးပေါင်းတဲ့ ကဏ္ဍတွေမှာ တရုတ်နိုင်ငံ က အစားထိုးနေရာယူလာတဲ့ အချက်ပါ။ ရလဒ်ကတော့ ထိုင်းနိုင်ငံနဲ့ တရုတ်နိုင်ငံကြား စစ်ရေးပူးတွဲလေ့ကျင့်မှုတွေ၊ လက်နက်အရောင်းအဝယ်တွေ တစ်ခုပြီးတစ်ခုဆိုသလို မြင်တွေ့လာရတာပါ။

သမ္မတ အိုဘားမားလက်ထက်မှာ အမေရိကန်နိုင်ငံနဲ့ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံကြား ဆက်ဆံရေးမှာလည်း ဆုတ်ယုတ် မှုတွေကို ကြုံတွေ့လာရတာပါ။ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံနဲ့ ဆက်ဆံ ရေးဆုတ်ယုတ်ခဲ့ခြင်းရဲ့ အဓိကအကြောင်းရင်းကတော့ သမ္မတ ဒုတိယတေးရဲ့ အလွန်အကျွံ မူးယစ်ဆေးဝါး နှိမ်နင်းခဲ့တဲ့ ကိစ္စတွေကြောင့်ပါ။ သမ္မတ ဒုတိယတေးရဲ့ အလွန်အကျွံ မူးယစ်ဆေးဝါးနှိမ်နင်းမှုကြောင့် လူပေါင်း ၈၀၀၀ လောက် သေဆုံးခဲ့ရတာပါ။ ဒီလို တရား လက်လွတ် သတ်ဖြတ်မှုတွေအပေါ် သမ္မတ အိုဘားမားက ဝေဖန်ခဲ့တဲ့အတွက် သမ္မတ ဒုတိယတေးက သမ္မတ အိုဘားမားကို 'အပျက်မသား'လို့ တုံ့ပြန်ပုတ်ခတ်တိုက် ခိုက်ပြီး နိုင်ငံခြားရေးမူဝါဒမှာ တရုတ်နိုင်ငံဘက်ကိုယိမ်းဖို့ ဆုံးဖြတ်ခဲ့ပါတယ်။ ဒီအနေအထားတွေကို ပြင်ဆင်နိုင်ဖို့ သမ္မတ ဒုတိယတေးက ပြီးခဲ့တဲ့ ဇူလိုင်လမှာ အမေရိကန်-ဖိလစ်ပိုင် လွတ်လပ်တဲ့ ကုန်သွယ်ရေးသဘော တူညီချက် ချုပ်ဆိုဖို့ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့သလို မာရာဝီ မြို့မှာရှိတဲ့ အစွန်းရောက် အကြမ်းဖက်အဖွဲ့တွေ ချေမှုန်း ရာမှာ အမေရိကန်အထူးတပ်ဖွဲ့တွေ ပါဝင်ကူညီနိုင်ဖို့ ကိစ္စကိုလည်း ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါတယ်။ မာရာဝီမြို့မှာရှိတဲ့ အစွန်းရောက်အကြမ်းဖက်အဖွဲ့ဟာ အစ္စလာမစ်နိုင်ငံတော် (IS) အကြမ်းဖက်အဖွဲ့နဲ့ ချိတ်ဆက်ထားတဲ့ အဖွဲ့ပါ။ နှစ်နိုင်ငံကြား ဒီလိုတိုးတက်လာတဲ့ အခြေအနေတွေကို သမ္မတ ဒုတိယတေးက လှိုက်လှိုက်လဲ့လဲ့ ကြိုဆိုခဲ့ပါတယ်။ သမ္မတ ဒုတိယတေးက "ချီးကျူးစရာရှိရင် ချီးကျူးရမှာပါ။ အကြမ်းဖက်မှုကို ချေမှုန်းရာမှာ အမေရိကန်နိုင်ငံက ကျွန်တော်တို့တပ်ဖွဲ့တွေကို ကူညီခဲ့ပါတယ်"လို့ ပြောကြား ခဲ့သလို သက်တမ်း(၆၆)နှစ်ရှိပြီဖြစ်တဲ့ ဖိလစ်ပိုင်-အမေ ရိကန် အပြန်အလှန်ကာကွယ်ရေးစာချုပ်ကို ဆက်ပြီး ဆုပ်ကိုင်လိုက်နာသွားမယ်လို့လည်း ပြောကြားခဲ့ ပါတယ်။

သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန် အစိုးရအဖွဲ့က လူ့အခွင့် အရေးကိစ္စတွေ လျစ်လျူရှုပြီး ဒေသတွင်းက အာဏာ တင်းတင်းကျပ်ကျပ်ချုပ်ကိုင်ထားတဲ့အခါ အစိုးရအဖွဲ့တွေနဲ့ ဆက်ဆံရေးပြေလည်လိုတာကတော့ ပုံပေါ်ပြီးသားပါ။ မေလထဲမှာ အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး တေလာဆင် က နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ထမ်းတွေနဲ့တွေ့ဆုံရာမှာ "လူ့အခွင့်အရေးကိစ္စရပ်တွေအပေါ် အာရုံစိုက်တာဟာ



ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံရဲ့ အမျိုးသားလုံခြုံရေးအကျိုးစီးပွား၊ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံရဲ့ စီးပွားရေးအကျိုးစီးပွား စတဲ့စတဲ့ အကျိုးစီးပွားတွေ ခိုင်မာကျယ်ပြန့်လာအောင် ကြိုးပမ်းတဲ့ နေရာမှာ အဟန့်အတား၊ အဖျက်ဆီးမှုတွေဖြစ်စေတယ်" လို့ ပြောဆိုခဲ့တာပါ။ ဒါကြောင့် တချို့ပါရဂူတွေက သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန် အစိုးရအဖွဲ့ဟာ အာရှဒေသနဲ့ ဆက်ဆံ ရာမှာ တရုတ်နိုင်ငံရဲ့ ချဉ်းကပ်ပုံကို ရောင်ပြန်ဟပ်တဲ့ ချဉ်းကပ်ပုံမျိုး ကျင့်သုံးလိမ့်မယ်လို့ တွက်ဆကြပါတယ်။ သဘောကတော့ အမေရိကန်နိုင်ငံဟာ အာရှဒေသတွင်း အစိုးရအဖွဲ့တွေနဲ့ ဆက်ဆံရာမှာ တရုတ်နိုင်ငံလိုပဲ လူ့ အခွင့်အရေးကိစ္စတွေ၊ အစိုးရအဖွဲ့က ပွင့်လင်းမြင်သာမှု ရှိ/မရှိဆိုတဲ့ ကိစ္စတွေ စတဲ့စတဲ့ ကိစ္စရပ်တွေကို လျစ်လျူရှုပြီး လက်တွဲပံ့ပိုးကူညီသွားမယ်ဆိုတဲ့ သဘော ပါပါ။

ဒီရပ်တည်ချက်အားကောင်းလာအောင် ပုံဖော်နေတဲ့ အင်အားစုတွေ ဝါရှင်တန်မှာ အများကြီးရှိပါတယ်။ ဩဇာ ကြီးမားတဲ့ မူဝါဒရေးရာအကြံပေးအဖွဲ့(Center for a New American Security)ရဲ့ သုတေသနပညာရှင် အန်တီနီ ဝွန်းချိုက "အမေရိကန်နိုင်ငံအနေနဲ့ ပိုပြီး လက်တွေ့ကျတဲ့ ချဉ်းကပ်ပုံမျိုးကို ကျင့်သုံးရမှာပါ။ ထိုင်း နိုင်ငံနဲ့ တည်ဆောက်ထားတဲ့ ဆက်ဆံရေးမှာ ထွက်ယိုင်နဲ့ မသွားခင် လုံခြုံရေးနဲ့ စီးပွားရေးကိစ္စရပ်တွေကို ဦးစားပေး ကိစ္စတွေအဖြစ် သတ်မှတ်ပြီး ဆက်ဆံသွားဖို့လိုတယ်"လို့ မကြာသေးခင်ကဘဲ ရေးသားခဲ့ပါတယ်။ တချို့ ဝေဖန်သုံးသပ်သူတွေက ဒါဟာ သမ္မတ အိုဘားမားရဲ့ လူ့အခွင့်အရေးအခြေခံဆက်ဆံရေးကနေ ခွဲထွက်လာတာလို့ ရှုမြင်ကြပါတယ်။ ပြောရရင် သမ္မတ အိုဘားမားက လူ့ အခွင့်အရေးကိစ္စမြှင့်တင်ရမယ်လို့ ကြွေးကြော်နေပေမယ့် ဒီမူဝါဒကို လက်တွေ့ကျင့်သုံးရာမှာ ရှေ့နောက်မညီတာတွေ ရှိနေတယ်ဆိုတဲ့ သုံးသပ်မှုမျိုးတွေတောင် ရှိနေတာပါ။ ဥပမာအနေနဲ့ ပြောရရင် သမ္မတ အိုဘားမားအစိုးရအဖွဲ့က ၂၀၁၄ ခုနှစ်က အာဏာသိမ်းမှုကြောင့် ထိုင်းနိုင်ငံကို ပြစ်တင်ဝေဖန်ခဲ့ပေမယ့် ဝေဖန်မှုအစိုးရနဲ့ ဆက်ဆံရေး

ကိုတော့ သိသိသာသာတိုးတက်လာအောင် ကြိုးပမ်းဆောင် ရွက်ခဲ့တာပါ။ ဝေဖန်မှုအစိုးရဟာ အာရှဒေသတွင်းမှာ လူ့အခွင့်အရေးချိုးဖောက်မှုအများဆုံး အစိုးရအဖွဲ့တွေထဲ က တစ်ခုပါ။ စိတ်ဝင်စားစရာကောင်းတဲ့အချက် ကတော့ ဝေဖန်မှုအစိုးရဟာ တောင်တရုတ်ပင်လယ် အတွင်း တရုတ်အစိုးရရဲ့လုပ်ရပ်တွေကို အပြင်းထန်ဆုံး ဝေဖန်တဲ့အစိုးရ ဖြစ်နေတာပါ။

ဒီအချက်တွေအားလုံးက သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန် အစိုးရအဖွဲ့က အာရှဒေသနဲ့ ဆက်ဆံရာမှာ အားလုံးကို ဆက်စပ်လွှမ်းခြုံသလို ပီပြင်ပြတ်သားတဲ့ မူဝါဒဘောင်တစ်ခု ရှိနေပြီဆိုတာမျိုးကိုတော့ ရည်ညွှန်းမနေပါဘူး။ သံတမန် ရေးအသိုင်းအဝိုင်းမှာ ထဲထဲဝင်ဝင်ရှိတဲ့ ပုဂ္ဂိုလ်တွေရဲ့ အဆိုအရ အရှေ့တောင်အာရှ နိုင်ငံတွေက သံတမန်တွေ ဟာ စီးပွားရေးကိစ္စ၊ မဟာဗျူဟာကိစ္စတွေ ဆွေးနွေးချင်တဲ့ အခါ ဝါရှင်တန်မှာ ဘယ်ပုဂ္ဂိုလ်ကို တွေ့ရမလဲဆိုတာက မရေမရာဖြစ်ပြီး ဘာလုပ်လို့ လုပ်ရမှန်းမသိဖြစ်နေပါတယ်။ ပြောရရင် အရှေ့တောင်အာရှဒေသဟာ သမ္မတ အိုဘားမား က အာရှပတ်ပြုမူဝါဒ ကြေညာခဲ့တဲ့ ၂၀၁၁ ခုနှစ်နဲ့ နှိုင်းယှဉ်လိုက်ရင် သိသိသာသာပြောင်းလဲသွားပါပြီ။ ဒီဒေသ တစ်ခုလုံးဟာ စီးပွားရေးအရ ပိုပြီးပွင့်လင်း ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတွေ ရဖို့ တရုတ်နိုင်ငံဘက်ကို သိသိသာသာ ယိမ်းနေပါပြီ။ အရှေ့တောင်အာရှဒေသနဲ့ ဆက်ဆံရာမှာ လက်တွေ့ကျကျ ကိုင်တွယ်သွားမယ်ဆိုတဲ့ သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန်ရဲ့မူဝါဒဟာ အမေရိကန်နိုင်ငံရဲ့ အကျိုးစီးပွားကို ဖန်တီးပေးနိုင်ပါက (ဒါမှမဟုတ်) ဒီဒေသကို တရုတ်နိုင်ငံရဲ့ ဩဇာအောက် ပိုရောက်သွားအောင် တွန်းပို့မလားဆိုတာကတော့ အချိန်ကပဲ အဆုံးအဖြတ်ပေးသွားမှာပါ။



ပဲခူးအကျဉ်းထောင်အား ကျိုက်ကောသို့ပြောင်းရွှေ့

ဘုရားကြီး ဩဂုတ် ၂၀

ပဲခူးမြို့၊ လိပ်ပြာကန်ရပ်ရှိ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန အကျဉ်းဦးစီးဌာနအကျဉ်းထောင်အား ပဲခူးမြို့နယ် ကျိုက်ကောအကျဉ်းထောင်သို့ ဩဂုတ် ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက ပြောင်းရွှေ့ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထောင်ကျအကျဉ်းသားများအား ပဲခူးမြို့နယ် ကျိုက်ကောအကျဉ်းထောင်တွင် ထားရှိတော့မည်ဖြစ်ပြီး ယခင်ပဲခူးအကျဉ်းထောင်တွင် တရားရင်ဆိုင်နေသောအမှုဖြင့် အချုပ် တရားခံများကိုသာ ထားရှိတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဖြစ်ဒဏ်ကျခံသူများအား ကျိုက်ကောအကျဉ်း ထောင်သို့ ပို့ဆောင်တော့မည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် အချုပ်တရားခံများထားရှိစဉ် အကျဉ်းဦးစီးဌာနမှ ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ထိုသို့ ပဲခူးအကျဉ်းထောင်မှ ကျိုက်ကောအကျဉ်းထောင်သို့ ပြစ်ဒဏ်ကျအကျဉ်းသားများ ပြောင်းရွှေ့ပို့ဆောင်မှုကို ပဲခူးခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့၊ ခေတ္တခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့များကိုင်တွင်ဦးစီး၍ လုံလောက် သောလုံခြုံရေးအစီအမံများဖြင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူပို့ဆောင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဇော်ရှင်း(ကမ္ဘောဇသီး)

အပင်တစ်သန်း
လူတစ်သန်း
စိုက်လိုက်ကြစမ်း
ပြည်အဝှမ်း
စိမ်းလန်းစိုပြည်
ဒိုမြန်ပြည်
လေပူကအေး
ရေကဖွေး

ပြည်တွင်းရေးရာ

(၂၉)ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှအားကစားပြိုင်ပွဲများ ယှဉ်ပြိုင်ရန် မြန်မာအားကစားအသင်းများ ဆက်လက်ထွက်ခွာ

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၀ (၂၉)ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲသို့ သွားရောက် ယှဉ်ပြိုင်ရန် ကရာတေးဒိုအသင်း အုပ်ချုပ်သူ မြန်မာနိုင်ငံကရာတေးဒို အဖွဲ့ချုပ် အတွင်းရေးမှူး ဦးကျော်ကျော်မိုး၊ နည်းပြလေးဦး၊ ကစားသမား ၁၇ ဦးနှင့် အောင်နိုင်ရေးအတွက် အားပေးရန် အဖွဲ့ချုပ်အမှုဆောင် ငါးဦးတို့သည်လည်းကောင်း၊ ဘီလီယက်နှင့် စနူကာအသင်းအဖွဲ့ ခေါင်းဆောင် မြန်မာနိုင်ငံ ဘီလီယက်နှင့် စနူကာအဖွဲ့ချုပ် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဟန်၊ အသင်း အုပ်ချုပ်သူ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုင်းခင် မောင်အေး၊ နည်းပြသုံးဦး၊ ကစား

သမား ၁၂ ဦးတို့သည်လည်းကောင်း၊ မြန်မာပြေးခုန်ပစ်အသင်း အုပ်ချုပ်သူ အဖွဲ့ချုပ်နည်းပြ ဦးအောင်နိုင်ဝင်း၊ အားကစားသမား ၁၂ ဦးတို့သည် လည်းကောင်း၊ ယနေ့နံနက်ပိုင်းနှင့် ညနေပိုင်းတို့တွင် မလေးရှားနိုင်ငံသို့ အသီးသီးထွက်ခွာသွားကြသည်။ ကရာတေးဒိုပြိုင်ပွဲများကို ဩဂုတ် ၂၂ ရက်မှ ၂၄ ရက်အထိ ကျင်းပမည် ဖြစ်ရာ မြန်မာကရာတေးဒိုအသင်း အနေဖြင့် Event ၁၅ မျိုး ပါဝင် ယှဉ်ပြိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ခတအမျိုးသား တစ်ဦးချင်း၊ ခတအမျိုးသားအသင်း လိုက်ပြိုင်ပွဲများ၊ ခတအမျိုးသမီး တစ်ဦးချင်းနှင့် ခတအမျိုးသမီး အသင်းလိုက်ပြိုင်ပွဲများ၊ ကုမိတွဲ

အမျိုးသားတစ်ဦးချင်းနှင့် အမျိုးသား အသင်းလိုက်ပြိုင်ပွဲများ၊ ကုမိတွဲ အမျိုးသမီးတစ်ဦးချင်းနှင့် အမျိုးသမီး အသင်းလိုက်ပြိုင်ပွဲများ ဝင်ရောက် ယှဉ်ပြိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ဘီလီယက်နှင့် စနူကာပြိုင်ပွဲများကို မြန်မာအသင်း အနေဖြင့် ဘီလီယက်တစ်ဦးချင်းနှင့် နှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲ၊ စနူကာ တစ်ဦးချင်းနှင့် နှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲ၊ (9)Bell တစ်ဦးချင်းနှင့် နှစ်ယောက် တွဲပြိုင်ပွဲ၊ (9)Bell အမျိုးသမီးတစ်ဦး ချင်းပြိုင်ပွဲများ ယှဉ်ပြိုင်ကြမည်ဖြစ်ရာ ဘီလီယက်ပြိုင်ပွဲကို ဩဂုတ် ၂၂ ရက်တွင် စတင်ကျင်းပမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ဇွေးမုံ)



မြန်မာ့လက်ရွေးစင် ဂေါက်သီးရိုက်အသင်း မလေးရှားနိုင်ငံသို့ ထွက်ခွာ

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၀ (၂၉)ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲသို့ သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရန် မြန်မာနိုင်ငံဂေါက်သီးအဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကိုအေး၊ ဦးဆောင်သော မြန်မာ့လက်ရွေးစင် ဂေါက်သီးရိုက်အသင်းသည် ဩဂုတ် ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်း တွင် ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှ မလေးရှား နိုင်ငံသို့ ထွက်ခွာသွားရာ မြန်မာနိုင်ငံဂေါက်သီးအဖွဲ့ချုပ် မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ မိဘများနှင့် ဂေါက်သီးအားကစား ဝါသနာရှင်များက လိုက်ပါပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသည်။

ယင်းအသင်းတွင် အသင်းခေါင်းဆောင် မြန်မာ နိုင်ငံ ဂေါက်သီးအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကိုအေး၊ အမျိုးသား အသင်းအုပ်ချုပ်သူ ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင် ဗိုလ်မှူးကြီး စိုးသန်း၊ အားကစားသမားများဖြစ်ကြသည့် ဟိန်းစည်သူ၊ ကျော်သက်ဦး၊ လှိုင်မင်းထက်၊ ဇင်အောင်မင်း၊ အမျိုးသမီး အသင်းအုပ်ချုပ်သူ ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင် ရဲမှူးကြီး ကျော်ထွေး၊ အားကစားသမားများဖြစ်ကြသည့် ပုပ္ဖဝံ ရတီခိုင်၊ သင်းဝေခိုင်၊ ဧကရီဝင်းထွန်းတို့ လိုက်ပါသွားကြ သည်။ (ဇွေးမုံ)

မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက်အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာတင်ညိုနှင့်အဖွဲ့ ပြန်လည်ရောက်ရှိ

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၀ အစာဘိုင်းဂျွန်နိုင်ငံ ဘာကူမြို့၌ ဩဂုတ် ၁၃ ရက်မှ ၂၀ ရက်အထိ ကျင်းပသည့် (၄၁) ကြိမ်မြောက် ကမ္ဘာ့ကင်းထောက်အဖွဲ့ချုပ် ညီလာခံ (41st World Scout Conference) တွင် မြန်မာနိုင်ငံအား (၁၆၄)နိုင်ငံမြောက် ကမ္ဘာ့ကင်းထောက်အဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံအဖြစ် တရားဝင်အသိအမှတ်ပြုပေးအပ်ပွဲ အခမ်း

အနားကို တက်ရောက်ခဲ့သော မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက်အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာ တင်ညိုနှင့်အဖွဲ့သည် ရန်ကုန်အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ယနေ့မုန်းလွဲပိုင်းက ပြန်လည်ရောက်ရှိရာ မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့ ကင်းထောက်ချုပ် ဒေါက်တာဒေါ်တင်လှကြည်၊ အမျိုးသား ကင်းထောက်အဖွဲ့ ဒုတိယကင်းထောက်ချုပ်

ဦးသာစိန်နှင့် ကင်းထောက်ကြီးများ၊ တက္ကသိုလ်ကင်းထောက်များက ပန်းစည်းများ ဆက်၍ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။ ယင်းကမ္ဘာ့ ကင်းထောက်အဖွဲ့ချုပ် ညီလာခံတွင် မြန်မာနိုင်ငံအပါအဝင် နိုင်ငံ ပေါင်း ၁၆၀ မှ ကင်းထောက်ကိုယ်စားလှယ် များ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး မြန်မာနိုင်ငံအပါအဝင် နိုင်ငံကိုးနိုင်ငံမှ ကင်းထောက်အဖွဲ့ချုပ်

ခေါင်းဆောင်များကို ကမ္ဘာ့ကင်းထောက် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံအဖြစ် အသိအမှတ်ပြုလွှာနှင့် ကမ္ဘာ့ကင်းထောက်အလံတို့ကို ပေးအပ်ခဲ့ သည်။ ယင်းကမ္ဘာ့ကင်းထောက် အဖွဲ့ချုပ် ညီလာခံတွင် မြန်မာနိုင်ငံကင်းထောက် အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာတင်ညိုနှင့် အဖွဲ့ သည် ကမ္ဘာ့ကင်းထောက်အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ

Mr. Joao Armando Goncalves နှင့် အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး Mr.Ahmad Alhen Dawai တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံ ကင်းထောက်ချုပ် (ယခင်ကုလသမဂ္ဂ အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးချုပ်) မစ္စတာ ဘန်ကီမွန်းနှင့် အခြားနိုင်ငံများမှ ကင်းထောက်ချုပ်များအား တွေ့ဆုံခဲ့ပြီး မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကင်းထောက်လုပ်ငန်းများကို နိုင်ငံတကာနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးများ ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့ ပြန်လည်ရောက်ရှိ

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၀ ဗြိတိန်နိုင်ငံတွင် ဩဂုတ် ၅ ရက်မှ ၁၂ ရက်အထိ ကျင်းပခဲ့သော အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အမျိုးသမီး ကင်းထောက် (WS 2017 International Camp) စခန်း တက်ရောက်ခဲ့ကြသည့် မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက်အမျိုး သမီး သင်တန်းလေ့ကျင့်ရေးမှူး (Training Commissioner) ဆရာမဒေါ်မြတ်သဉ္စာထွန်း ခေါင်းဆောင်သည့် အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း များမှ နဝမတန်းကျောင်းသူများဖြစ်သည့် အထက(၂) ကမာရွတ်မှ မဆွေမာလင်းထွန်းကို၊ အထက(၂) ဗဟန်းမှ မမိုးသက်နွယ်ကျော်၊ ရန်ကုန်ပညာရေးတက္ကသိုလ်လေ့ကျင့်

ရေး အထက်တန်းကျောင်းမှ မသဇင်လင်းနှင့် မရွှန်းလဲ့လဲ့ဝင်း တို့သည် ယမန်နေ့ညနေပိုင်းက ရန်ကုန်အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာ လေဆိပ်သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိကြသည်။ ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်တွင် မြန်မာ နိုင်ငံ ကင်းထောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့ ကင်းထောက်ချုပ် ဒေါက်တာဒေါ်တင်လှကြည်နှင့် ကင်းထောက်ကြီးများက ကြိုဆိုကြသည်။ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အမျိုးသမီးကင်းထောက် စခန်းသို့ နိုင်ငံပေါင်း ၂၂ နိုင်ငံမှ ကင်းထောက်အမျိုးသမီးများ တက်ရောက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ် ပြည်ထောင်စု/ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာငွေ ငွေလုံး/ငွေရင်းဖြင့် လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်သောဌာနဆိုင်ရာများက လုပ်ငန်းပြီးစီးမှုများကို ရှင်းလင်း တင်ပြရာ လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌက လိုအပ်သည်များကို အသေးစိတ် မှာကြားကာ အခမ်းအနားကို ရပ်သိမ်း လိုက်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (ခရိုင်/မြန်/ဆက်)

မြန်မာနိုင်ငံကင်းထောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့ အကောင်းဆုံးဝတ်စားဆင်ယင်မှုနှင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှုအသိအမှတ်ပြု ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ခံရ

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၀ နိုင်ငံတကာမှ ကင်းထောက်လှုပ်ရှားမှုများကိုလေ့လာ သင်ယူပြီး မိမိနိုင်ငံတွင် ပြန်လည်ဝေငှသင်ကြားပို့ချပေးရန် ရည်ရွယ်၍ နိုင်ငံတကာကင်းထောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့ အစည်းများ၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ အင်္ဂလန်နိုင်ငံ West Sussex မြို့ Showground Ardingly နေရာတွင် ဩဂုတ် ၅ ရက်မှ ၁၂ ရက်အထိ ကျင်းပခဲ့သည့် WS 2017 Event သို့တက်ရောက်ခဲ့သော မြန်မာနိုင်ငံကင်းထောက် အမျိုးသမီးအဖွဲ့(Myanmar Girl Guides)မှာ အကောင်း ဆုံးဝတ်စားဆင်ယင်မှုနှင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှုကို အသိ အမှတ်ပြုဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ခံရကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ WS 2017 Event ၌ နိုင်ငံပေါင်း ၂၂ နိုင်ငံမှ ကင်းထောက်ဦးရေ ၉၅၀၀ ခန့်တက်ရောက်ခဲ့ပြီး နိုင်ငံအသီးသီးမှ ရိုးရာဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့ ကြောင်းသိရသည်။ အဆိုပါ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ Camp ၌ ရေနှင့်ပတ်သက်သည့် အားကစားများ၊ တောင်တက် တောင်ဆင်းလှုပ်ရှားမှုများ၊ မြားပစ်အားကစားလှုပ်ရှားမှု များ၊ စွန်းစားလှုပ်ရှားမှုများ၊ ရိုးရာဝတ်စုံအကပြိုင် ဖျော်ဖြေ တင်ဆက်မှုများ၊ လက်မှုတီထွင်မှုများ၊ နိုင်ငံအလိုက်ရိုးရာ ယဉ်ကျေးမှုပြောဆိုစကားများ၊ ရိုးရာဂီတဖျော်ဖြေတင် ဆက်မှုများကို နိုင်ငံအလိုက် ကင်းထောက်အမျိုးသမီး အဖွဲ့ အစည်းများက ပါဝင်ပြသခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မည်သူ့ကိုမဆို ကူညီရိုင်းပင်းတတ်ကြရပါမယ်။ ကျွန်ုပ်တို့ နိုင်ငံအနေနဲ့ကတော့ ပုဂံအကနဲ့ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ခဲ့ပါ တယ်။ ရာသီဥတုအခြေအနေမတူတော့ ကလေးတွေ ပင်ပန်းခဲ့ကြပါတယ်”ဟု ပြောသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့ဝင် မဆွေမာလင်းထွန်းကိုက “အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ Camp မှာ ခုလိုနိုင်ငံတကာက ကင်းထောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့ အစည်းတွေနဲ့တွေ့ရတော့ အလွန်ဂုဏ်ယူမိပါတယ်။ သမီးတို့ကင်းထောက်တွေက ကိုယ့်ဘာသာကိုယ်တိုင်း ပြီး ထမင်း၊ ဟင်း ချက်ပြုတ်စားသောက်ကြရပါတယ်။ အချိန်နဲ့ အိပ်ရာထကြရတော့ အမြဲတမ်းဝိရိယရှိရမယ်ဆိုတဲ့ အသိစိတ်ကိုမွေးနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ပြီးတော့အင်္ဂလန်နိုင်ငံကို မသွားခင်မှာ မြန်မာနိုင်ငံကဆရာတွေက အားကစားပညာ ကို ပို့ချပေးခဲ့လို့ အဆင်ပြေလွယ်ကူခဲ့ရပါတယ်။ သမီးတို့အဖွဲ့ကလည်း ရိုးရာပုဂံအက၊ ကရင်ရိုးရာအကနဲ့ ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ခဲ့လို့ အကောင်းဆုံးဝတ်စားဆင်ယင်မှု နဲ့ ဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှုကို နိုင်ငံတကာရဲ့ အသိအမှတ်ပြု ချီးမြှင့်ခြင်းခံရပါတယ်”ဟု ပီတိစကားဆိုသည်။

လက်ရှိအနေအထားအရ တစ်နိုင်လုံးအတိုင်းအတာ အနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံကင်းထောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့ဝင် သုံးသောင်းနီးပါးရှိကာ အခြေခံပညာကျောင်းများ၊ ပြင်ပကျောင်းများနှင့် တက္ကသိုလ်ကျောင်းပေါင်းစုံမှ ပါဝင်ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံကင်းထောက်အမျိုးသမီး အဖွဲ့မှာ အိန္ဒိယနိုင်ငံ၊ ဩစတြေးလျနိုင်ငံ၊ နီပေါနိုင်ငံ၊ အီဂျစ်နိုင်ငံ၊ ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံနှင့် စင်ကာပူနိုင်ငံများရှိ ကင်းထောက်အတွေ့အကြုံများကို သွားရောက်လေ့လာ ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့အပြင် ဩဂုတ် ၅ ရက်မှ ၁၂ ရက် အထိ ကျင်းပသည့် WS 2017 Event သို့တက်ရောက်ခဲ့ သော မြန်မာနိုင်ငံကင်းထောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့မှာ ဩဂုတ် ၁၈ ရက် ညပိုင်းက မြန်မာနိုင်ငံသို့ ပြန်လည် ရောက်ရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ပွင့်သစ္စာ)

ချင်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌနှင့် ခရိုင်/မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ တွေ့ဆုံပွဲကျင်းပ

မင်းတပ် ဩဂုတ် ၂၀ ချင်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) မင်းတပ် မြို့၌ ချင်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌဦးအောင်သန်းနှင့် ခရိုင်/ မြို့နယ် လုပ်ငန်းတည်ဆောက်ရေး/ လုပ်ငန်းကြီးကြပ်မှုကော်မတီဝင်များ

တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲကို ဩဂုတ် ၁၈ ရက်က မင်းတပ်မြို့ ခရိုင်အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ရုံးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ရှေးဦးစွာ ပြည်နယ်လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်သန်းက

အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ် ပြည်ထောင်စု/ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာငွေ ငွေလုံး/ငွေရင်းဖြင့် လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်သောဌာနဆိုင်ရာများက လုပ်ငန်းပြီးစီးမှုများကို ရှင်းလင်း တင်ပြရာ လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌက လိုအပ်သည်များကို အသေးစိတ် မှာကြားကာ အခမ်းအနားကို ရပ်သိမ်း လိုက်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (ခရိုင်/မြန်/ဆက်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ငြိမ်းချမ်းရေးဂီတပွဲတော် ၂၀၁၇ သီချင်းဆိုပြိုင်ပွဲ ဒေသလက်ရွေးစင်ရွေးချယ်ပွဲ ရန်ကုန်မြို့၌ ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၀

ငြိမ်းချမ်းရေးဂီတပွဲတော် ၂၀၁၇ သီချင်းဆိုပြိုင်ပွဲ ဒေသလက်ရွေးစင်ရွေးချယ်ပွဲကို ယနေ့ညပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့ ကမာရွတ်မြို့နယ် ပြည်လမ်း မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားရုံ စတူဒီယို(အေ)၌ ကျင်းပရာ ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဖေမြင့်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြိုးမင်းသိန်းနှင့် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးများ၊ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားညွှန်ကြားရေး မှူးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်အားပေးကြသည်။

ယခုအခါ Level -1 အဆင့် ဒေသလက်ရွေးစင်ရွေးချယ်ပွဲများကို တောင်ကြီး၊ မြစ်ကြီးနား၊ မော်လမြိုင်၊ လားရှိုး၊ ပုသိမ်မြို့ တို့တွင်ကျင်းပခဲ့ပြီး အဆိုပါမြို့များမှ ဒေသလက်ရွေးစင် သုံးဦးစီ ရွေးချယ်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

အလားတူ ရန်ကုန်မြို့၏ Level -1 အဆင့် ဒေသလက်ရွေးစင်ရွေးချယ်ပွဲကို လာရောက်လျှောက်ထားသူ များပြားခဲ့သဖြင့် ပွဲစဉ်နှစ်ခုခွဲကာ ကျင်းပခဲ့ရာ ပွဲစဉ်(၁)ကို ဩဂုတ် ၁၃ ရက် ညပိုင်းက ကျင်းပခဲ့ပြီး ဒေသလက်ရွေးစင် သုံးဦးကို ရွေးချယ်နိုင်ခဲ့သည့် အပြင် ယနေ့ညပိုင်းတွင် ပွဲစဉ်(၂)ကို



ကျင်းပရာ ပထမ ဖုန်းဝေသွင်၊ ဒုတိယ ဒေသလက်ရွေးစင်ရွေးချယ်ပွဲကို ဩဂုတ် ၂၇ R. ဝါလင်း၊ တတိယ Phoebe တို့ကို ရွေးချယ်ရက်တွင် ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ငြိမ်းချမ်းရေးဂီတပွဲတော် ၂၀၁၇ သီချင်းဆိုပြိုင်ပွဲများကို အဆိုပါပြိုင်ပွဲကျင်းပသည့်နေ့တွင် မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား MRTV မှ ည ၈ နာရီ သတင်းအပြီးတွင် တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်ပေးလျက်ရှိသကဲ့သို့ MRTV Facebook စာမျက်နှာဖြစ်သည့်

www.facebook.com/mrtvwebmedia portal နှင့် Peace Music Festival Facebook စာမျက်နှာ www.facebook.com/peacemusicfestival တို့မှလည်း တိုက်ရိုက်ကြည့်ရှုနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ထို့အပြင် ဂီတချစ်ပရိသတ်များအနေဖြင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဂီတပွဲတော် ၂၀၁၇ သီချင်းဆိုပြိုင်ပွဲနှင့်ပတ်သက်၍ ပြိုင်ပွဲကျင်းပမည့် မြို့နေရာ၊ နေ့ရက်၊ အသံစစ်ဆေးမည့်နေ့ရက်၊ လျှောက်လွှာဖောင်ပိတ်ရက်၊ အကဲဖြတ်ခိုင်းများ အစရှိသည်တို့ကို အချိန်နှင့် တစ်ပြေးညီ သိရှိနိုင်ရန်အတွက် Peace Music Festival Facebook စာမျက်နှာ www.facebook.com/peacemusicfestival တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ငြိမ်းချမ်းရေးဂီတပွဲတော် သီချင်းဆိုပြိုင်ပွဲများကို သတ်မှတ်မြို့များ၌ ကျင်းပလျက် ရှိသကဲ့သို့ ငြိမ်းချမ်းရေးဂီတပွဲတော်မိသားစုနှင့် စေတနာရှင်၊ အလှူရှင်များက ပြိုင်ပွဲကျင်းပရာမြို့များရှိ တိုက်ပွဲရောင် (ယာယီ) စခန်းများ၊ ပရဟိတလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာ နေရာဌာနများသို့ သွားရောက်၍လည်း ထောက်ပံ့လှူဒါန်းမှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ရှစ်နိုင်ငံကိုယ်ခံပညာရှင်များ ရိုးရာလက်ဝှေ့ကမ္ဘာ့ချန်ပီယံလှ ဖျံသွေး၊ ထွန်းလွင်မိုးနှင့် ရဲသွေးနီတို့ မွေထိုင်းလက်ဝှေ့ချန်ပီယံများကို အလဲထိုးအနိုင်ရ

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၀

နိုင်ငံပေါင်း ရှစ်နိုင်ငံမှ ကိုယ်ခံပညာရှင်များပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြသည့် ရိုးရာလက်ဝှေ့ကမ္ဘာ့ချန်ပီယံပြိုင်ပွဲကြီးကို ယနေ့ညနေ ၆ နာရီက ရန်ကုန်မြို့ သုဝဏ္ဏအမျိုးသား အားကစားပြိုင်ပွဲရုံ(၁)၌ ကျင်းပသည်။



စောဂေါ်မူဒို(မြန်မာ)နှင့် မွေထိုင်းချန်ပီယံ နျူကလီးယားဟာဒီ(အီရန်)တို့ ယှဉ်ပြိုင်ထိုးသတ်နေကြစဉ်။ (ဇော်)

ယနေ့ယှဉ်ပြိုင်သော မြန်မာ့ရိုးရာလက်ဝှေ့စိန်ခေါ်ပွဲများတွင် ပြည်တွင်း စိန်ခေါ်ပွဲတစ်ပွဲသာပါဝင်ပြီး ထိုင်း၊ နယူးဇီလန်၊ ဘရာဇီး၊ ပြင်သစ်၊ အီရန်နှင့် အမေရိကန်နိုင်ငံတို့မှ မွေထိုင်းလက်ဝှေ့ချန်ပီယံများနှင့် မြန်မာလက်ဝှေ့ချန်ပီယံများ စိန်ခေါ်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြသည်။

ပြည်တွင်းလက်ဝှေ့စိန်ခေါ်ပွဲတွင် ဒေါင်းဖြူလေး(Adventure)နှင့် စိုးဝင်းသန်း(ရန်စစ်ငြိမ်း)တို့ တွဲဆိုင်းသည် ဘက်တူတက်လူငယ်များဖြစ်သော်လည်း အနိုင်ရလိုဇောကို အဓိကမထားဘဲ လက်ဝှေ့ထိုးသတ်ချက်များကို ပြည့်စုံစွာ ထိုးသတ်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ပြီး ပူးတွဲသရေဖြစ်ခဲ့သည်။ သို့သော် ပရိသတ်အကြိုက် ပွဲကောင်းဖြစ်ခဲ့သည်။

နိုင်ငံတကာပွဲစဉ်များဖြစ်သည့် ရဲသွေးနီ(မြန်မာ)နှင့် မွေထိုင်းချန်ပီယံ ဝွန်ထယ်(ထိုင်း)တို့ပွဲစဉ်တွင် ဝွန်ထယ်က ရဲသွေးနီထက်အရပ်မြင့်သော်လည်း ပထမအချိန်မှာပင် ရဲသွေးနီ၏ ပါဝါပြင်းဘယ်လက်သီးကြောင့် ဝွန်ထယ်၏ အနားတောင်းလိုက်ရသည်။ တတိယအချိန်မှာ သွေးချင်းချင်းနိန်သည့် ဝွန်ထယ်မျက်နှာကို ရဲသွေးနီ၏ ပင့်လက်သီးများက တရစပ်ထိပြီး ရဲသွေးနီ ဒိုင်ပွဲရပ်ဖြင့် အလဲထိုးအနိုင်ရရှိခဲ့သည်။

ထွန်းလွင်မိုး(မြန်မာ)နှင့် ကမ္ဘာ့မွေထိုင်းချန်ပီယံ အယ်လက်ဇီဆာရီပီဇို(စ်) (နယူးဇီလန်)တို့ပွဲစဉ် ပထမအချိန်မှာပင် အယ်လက်ဇီဆာ မျက်နှာကိုသွားပြီး ဒုတိယအချိန်မှာပင် ထွန်းလွင်မိုး၏ ဘယ်ညာဝိုက်လက်သီးများက အယ်လက်ဇီဆာ မျက်နှာကို သွေးလျှံစေခဲ့ပြီး ထွန်းလွင်မိုး ဒိုင်ပွဲရပ်ဖြင့် အနိုင်ရခဲ့သည်။

သားအသည်းတစ်ပွဲ(မြန်မာ)နှင့် မွေထိုင်းချန်ပီယံ ဗစ်တာဟူဂိုနူး(စ်) (ဘရာဇီး)တို့တွဲဆိုင်း ငါးချိပြည့် ရေကုန်ရေခန်းယှဉ်ပြိုင်ထိုးသတ်ပြီး ပူးတွဲသရေ ဖြစ်ခဲ့သည်။



ဖျံသွေး(မြန်မာ)နှင့် ဆီဘတ်(စ်)တီယန်ဘီးလား(ဒ်)(ပြင်သစ်) တို့ ယှဉ်ပြိုင်ထိုးသတ်ကြစဉ်။ ခင်မောင်ဝင်း(ကြေးမုံ)

ရိုးရာလက်ဝှေ့ကမ္ဘာ့ချန်ပီယံ ဖျံသွေး(မြန်မာ)နှင့် ဆီဘတ်(စ်)တီယန်ဘီးလား(ဒ်) (ပြင်သစ်)တို့ပွဲစဉ်တွင် ဖျံသွေး၏ဘယ်ညာထောက်လက်သီးများက ဆီဘတ်(စ်)ကို ပထမအချိန်မှာပင် အနားတောင်းစေလိုက်ရသည်။ ဒုတိယအချိန် မိနစ် ၆၀ မှာပင် ဖျံသွေး၏ ပါဝါပြင်းဘယ်ဝိုက်လက်သီးက ဆီဘတ်(စ်)၏ မေးရိုးကို အရှိန်ပြင်းပြင်းထိပြီး လဲကျကာ ပြန်မထနိုင်တော့သဖြင့် မွေထိုင်းလက်ဝှေ့ကျော် ဆီဘတ်(စ်)ကို ဖျံသွေး ဒိုင်ပွဲရပ်ဖြင့် အလဲထိုးအနိုင်ရခဲ့သည်။

စောဂေါ်မူဒို(မြန်မာ)နှင့် မွေထိုင်းချန်ပီယံ နျူကလီးယားဟာဒီ(အီရန်) တွဲဆိုင်းတွင် မြန်မာ့ရိုးရာလက်ဝှေ့ အတွေ့အကြုံရှိထားသည့် ဟာဒီ၏ပတ်ခြေကန်ချက်များက ထိမိပြီး ပါဝါပြင်းသလို စောဂေါ်မူဒို၏ လက်သီးများကလည်း ပြင်းထန်သည်။ ဒုတိယအချိန်မှာပင် စောဂေါ်မူဒို၏ ချပ်ကိုင်ပေါက်ချက်များကြောင့် နျူကလီးယားဟာဒီ ကြမ်းပြင်ကို မကြာခဏလဲကျနေသည်။ သို့သော် ငါးချိပြည့် ယှဉ်ပြိုင်ပြီး အရှုံးအနိုင်မပေါ်ဘဲ ပူးတွဲသရေဖြစ်ခဲ့သည်။ (အေးမင်းသူ)

○ မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းမှ

မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းသည် ချန်ပီယံဆု နောက်ဆုံးမျှော်လင့်ချက်အတွက် ကြိုးစားခဲ့သော်လည်း ဝိယက်နမ်အသင်းနှင့် ကွာခြားမှုရှိခဲ့ပြီး တစ်ရိုးစီသရေအထိ လိုက်ကစားနိုင်ပြီးမှ နှစ်ရိုးပြန်ပေးရကာ ဂိုးပြတ်နှိုးနှိမ့်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းသည် ချန်ပီယံဆုအတွက် အဓိကပြိုင်ဘက်များဖြစ်သည့် ထိုင်းနှင့် ဝိယက်နမ်အသင်းတို့ကို အရေးနိမ့်ခဲ့သောကြောင့် ချန်ပီယံဆု မျှော်လင့်ချက် အဆုံးသတ်သွားခဲ့ပြီး တတိယနေရာအတွက်သာ မျှော်လင့်ရတော့မည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းသည် ထိုင်းအသင်း

နှင့် ရင်ဆိုင်ခဲ့သည့် ကစားကွက်၊ လူအခင်းအကျင်း အတိုင်း ပွဲထွက်ခဲ့သော်လည်း ဝိယက်နမ်အသင်းကို အသာမရခဲ့ပေ။ ဝိယက်နမ်အသင်းသည် ၎င်းတို့ ကစားဟန်အတိုင်း အမြန်နှုန်းတင်ပြီးကစားခဲ့သည်။ မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းသည် ပထမပိုင်းတွင် ဝိယက်နမ်အသင်းရိုးပေါက်သို့ ရိုးပေါက်ခြိမ်းခြောက်မှုအချို့သာ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ဝိယက်နမ်အသင်းအတွက် ဦးဆောင်ရိုးကို ၁၈ မိနစ်တွင် ဖန်တိုင်ယိုက် သွင်းယူခဲ့သည်။ ဒုတိယပိုင်းတွင် မြန်မာအသင်းက တိုက်စစ်အား မြင့်လာခဲ့သလို ဝိယက်နမ်အသင်းကလည်း တိုက်စစ်အသားပေးပုံစံဖြင့် ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သည်။

မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းအတွက် ချေပရိုးကို ၆၃ မိနစ်တွင် ဝင်းသီဝီထွန်းက သွင်းယူခဲ့သည်။ မြန်မာအသင်းသည် ချေပရိုးခဲ့သော်လည်း တိုက်စစ်ကို ဦးဆောင်နိုင်ခြင်းမရှိသေးဘဲ ဝိယက်နမ်အသင်းကသာ ဆက်လက်ဖိအားပေးနိုင်ခဲ့သည်။ ဝိယက်နမ်အသင်းအတွက် အနိုင်ရိုးများကို မိနစ် ၇၀ တွင် ငယ်သီဗန်၊ ၈၂ မိနစ်တွင် ဟူယီနုက သွင်းယူခဲ့သည်။ မြန်မာအသင်းသည် သုံးပွဲကစား သုံးမှတ်သာရထားပြီး ဝိယက်နမ်အသင်းက နှစ်ပွဲစလုံး အနိုင်ရကာ ခြောက်မှတ်ရထားသည်။ (ရှင်းထက်ဇော်)

* မြန်မာဝူရှူးမှ

စန္ဒီဦး၊ အမျိုးသမီး ကွန်စူပြိုင်ပွဲတွင် ခိုင်ဇင်သက်၊ အမျိုးသားထိုက်ချိကျန် ပြိုင်ပွဲတွင် ခန့်မင်းထက်တို့မှာ ဆုတံဆိပ်များနှင့် လွဲချော်ခဲ့သည်။ ပြိုင်ပွဲကို ဩဂုတ် ၂၂ ရက်အထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး တစ်နေ့လျှင် ရွှေတံဆိပ် ခြောက်ခုစီ ချီးမြှင့်မည်ဖြစ်ကာ မြန်မာဝူရှူးအဖွဲ့သည် ရွှေဆုများရယူနိုင်ရန် ကြိုးပမ်းလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ မြန်မာဝူရှူးအဖွဲ့သည် ယခုပြိုင်ပွဲတွင် ကစားသမား ၁၁ ဦးဖြင့် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်လျက်ရှိသည်။

သတင်း-ရဲရင့်ရှိုင်း၊ ဓာတ်ပုံ-စိုးညွန့် (ခေတ္တ-မလေးရွာ)

ပြည်တွင်းရေးရာ

လားရှိုးမြို့ ပြည်နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ရုံးသစ်နှင့် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာဖွင့်ပွဲကျင်းပ

လားရှိုး၊ ဩဂုတ် ၂၀

ရှမ်းပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာလင်းထွဋ်သည် ဩဂုတ် ၁၉ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း လားရှိုးမြို့၌ကျင်းပသည့် ပြည်နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ရုံးသစ်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ခဲ့သည်။

အခမ်းအနားကို ပြည်နယ်ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနမှူး ရုံးသစ်ကြီး၏ ရေ့မျက်နှာစာ၌ ကျင်းပခဲ့ရာ ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာလင်းထွဋ်နှင့် လားရှိုးမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း၊ ပြည်နယ်လူမှုရေးဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးထွန်း၊ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာသောင်းလှိုင်နှင့် လားရှိုးခရိုင် ကျန်းမာရေးဦးစီးမှူး ဒေါက်တာမြင့်ကျော်တို့က ပြည်နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ရုံးသစ်အား ဖဲကြီးဖြတ်၍ ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ကြသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ရုံးသစ်၏ ဆိုင်းဘုတ်ကို ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာလင်းထွဋ်နှင့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာသောင်းလှိုင်တို့က စက်ခလုတ်နှိပ်ဖွင့်ပေးခဲ့ပြီး (အပေါ်ယာ) အမွှေးနံ့သာရည် များဖြင့် ပတ်ဖျန်းပေးခဲ့ကြသည်။

ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် လားရှိုးမြို့၏ ယခင်ပြည်နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ရုံးကြီးမှာ ၁၉၄၅ ခုနှစ် ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ကာလမှ



စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည့် အဆောက်အအုံတစ်ခုဖြစ်ကြောင်း၊ ဒုတိယကမ္ဘာစစ်မတိုင်မီကာလ၌ စစ်ဘေးတိုက်ကြီးတစ်ခု အဖြစ်တည်ရှိခဲ့ပြီး ၁၉၇၂ ခုနှစ် မတိုင်မီကာလတွင် ကျန်းမာရေးဦးစီးမှူး ဆရာဝန်ကြီးရုံးအဖြစ် စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ကြောင်း၊ ထိုအချိန်မှစ၍လည်း ဝန်ထမ်းအိမ်ရာသည် တစ်ပြိုင်တည်းတည်ရှိခဲ့ပြီး ၁၉၇၂ ခုနှစ် နောက်ပိုင်းတွင် တွဲဖက်ပြည်နယ်ကျန်းမာရေးမှူးဆရာဝန်ကြီး ၂၁ ဦး အစဉ်အဆက် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြောင်း၊ အာဟာရ လေ့ကျင့်ကွပ်ကဲရေးအဖွဲ့၊ အနာကြီးရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးဌာန၊ ငှက်ဖျားရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးဌာန၊ ပြည်နယ်အထူး

ရောဂါနှိမ်နင်းရေးအဖွဲ့၊ တီဘီရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးဌာန၊ ခုခံကျကာလဝမ်းရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးဌာန စသည်ဖြင့် ရောဂါကာကွယ်ရေးအဖွဲ့များရုံးစိုက်ကာ ပြည်သူများ၏ ကျန်းမာရေးအတွက် ကာကွယ်ရေး၊ ကုသရေး၊ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးနှင့် ကျန်းမာရေးအဆင့်အတန်းမြှင့်မားရေးအတွက် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလုပ်ငန်းတာဝန်များကို စီမံခန့်ခွဲဆောင်ရွက်နေသည့် ရုံးဌာနကြီးတစ်ခုဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။
ယင်းပြည်နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူးရုံး(လားရှိုး) ကို နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ် ၉၆၉ ဒသမ

၅ သန်း အကုန်ကျခံကာ ဆောက်လုပ်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ၂၀၁၆ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ၌ စတင်ပိတ်ဆို့ ဆောက်လုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ၄၅ ပေအမြင့် RC လေးထပ် အဆောက်အအုံကြီးဖြစ်ကြောင်းနှင့် မြန်မာရတနာရွှေခေတ်ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ယူဆောင်လုပ်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ခြောက်ခန်းတွဲ၊ လေးထပ်ဝန်ထမ်းအိမ်ရာကိုလည်း နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေ ကျပ် ၅၃၆ ဒသမ ၉ သန်း အကုန်အကျခံကာ ဆောက်လုပ်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဆက်လက်၍ လားရှိုးမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းက ဝမ်းမြောက်ကြောင်း အမှာစကားပြောကြားခဲ့ပြီး ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာသောင်းလှိုင်က အမှာစကားပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် မြန်မာရတနာရွှေခေတ်ကုမ္ပဏီနှင့် Kinetic Asia ကုမ္ပဏီတို့မှ ရုံးသစ်နှင့် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ ဆောက်လုပ်မှုမှတ်တမ်းများကို ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနသို့ မြန်မာရတနာရွှေခေတ်ကုမ္ပဏီ မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ သုဓမ္မမာဏိစောတစ်ရ ဦးစိုင်းဘိုဘိုက လှူပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ရာ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာသောင်းလှိုင်က လက်ခံရယူခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ ဧည့်သည်တော်များသည် ပြည်နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ရုံးသစ်နှင့် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာတို့ကို ကြည့်ရှုခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

လင်းလင်း(လားရှိုး)



လူစီးနှင့် ကုန်တင်ရေယာဉ်များ ခရီးစဉ်ပြေးဆွဲမှု သုံးရက် ထပ်မံရပ်နားမည်

မုံရွာ၊ ဩဂုတ် ၂၀

ချင်းတွင်းမြစ်ကြောင်းတစ်လျှောက်ရှိ မြို့နယ်များတွင် စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်တွင် ဆက်လက်တည်ရှိနေသဖြင့် ချင်းတွင်းမြစ်အတွင်းသွား ရေယာဉ်ခရီးစဉ်များကို သုံးရက်ကြာ ထပ်မံရပ်နားထားမည်ဖြစ်ကြောင်း မုံရွာမြို့ ပုဂ္ဂလိကရေယာဉ်များ စနစ်တကျပြေးဆွဲရေးကော်မတီမှ သိရသည်။

ချင်းတွင်းမြစ်ရေသည် ဒုတိယအကြိမ်အဖြစ် ယခုလအတွင်း ထပ်မံမြင့်တက်ခဲ့ရာ မုံရွာမြို့မှ ချင်းတွင်းအထက်ပိုင်းဒေသများသို့ ထွက်ခွာမည့်ခရီးစဉ်များကို ဩဂုတ် ၁၆ ရက်မှ ၂၀ ရက်အထိ ငါးရက်ကြာ ရပ်နားထားခဲ့သည်။ ယခုရက်ပိုင်းအတွင်း အထက်ပိုင်းဒေသရှိ မြို့နယ်များတွင် ချင်းတွင်းမြစ်ရေသည်

စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်တွင် ဆက်လက်တည်ရှိနေသဖြင့် ဩဂုတ် ၁၉ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ရေယာဉ်အသင်းများ၏ ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးတွင် စုပေါင်းဆုံးဖြတ်ချက်အရ ခရီးစဉ်များကို သုံးရက်ကြာ ထပ်မံရပ်နားခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“ဇူလိုင်လအတွင်းကလည်း ချင်းတွင်းမြစ်ရေကြီးလို့ ရေယာဉ်ခရီးစဉ်တွေကို ၁၁ ရက်ကြာ ရပ်နားခဲ့ရတယ်။ အခုလည်း ချင်းတွင်းမြစ်ရေ ဒုတိယအကြိမ် မြင့်တက်လာလို့ ငါးရက်ပိတ်ခဲ့ပေမယ့် အထက်ပိုင်းမှာ ရှိတဲ့မြို့နယ်တွေမှာ ချင်းတွင်းမြစ်ရေက မကျသေးလို့ သုံးရက် ထပ်ပြီးပိတ်တာပါ။ မြစ်ရေပြန်လည်ကျသွားပြီး လမ်းခရီးစိတ်ချရတာနဲ့ ခရီးစဉ်ပြေးဆွဲမှုတွေကို ပြန်လည်ခွင့်ပြုပေး

သွားမှာပါ” ဟု မုံရွာမြို့ ပုဂ္ဂလိကရေယာဉ်များ စနစ်တကျပြေးဆွဲရေးကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးက ပြောသည်။

ချင်းတွင်းမြစ်ရေကြီးသဖြင့် လူစီးအမြန်ရေယာဉ်များနှင့် ကုန်တင်ရေယာဉ်များ ရပ်နားထားစဉ်ကာလအတွင်း ခရီးသွားပြည်သူများ သွားလာမှုအဆင်ပြေစေရေးအတွက် ပြည်တွင်းရေကြောင်းဦးစီးဌာနပိုင် ရေယာဉ်ကြီး နှစ်စင်းသည် ရပ်နားခြင်းမရှိဘဲ မုံရွာ-ကလေးဝခရီးစဉ်နှင့် မုံရွာ-ဟုမ္မလင်းခရီးစဉ်များကို ခေါက်ပြန်ပြေးဆွဲပေးလျက် ရှိကြောင်း၊ ပထမအကြိမ် ချင်းတွင်းမြစ်ရေမြင့်တက်လာမှုကြောင့် မုံရွာမြို့မှ အထက်ပိုင်းဒေသများသို့ ပြေးဆွဲလျက် ရှိသော ကုန်တင်ရေယာဉ် ၁၉ သင်းနှင့် လူစီး



အမြန်ရေယာဉ် ၁၀ သင်းမှ ရေယာဉ်များသည် ၁၇ ရက်မှ ဇူလိုင် ၁၈ ရက်အထိ နှစ်ရက် ပြေးဆွဲမည့်ခရီးစဉ်များကို ဇူလိုင် ၈ ရက်မှ ၁၂ ရက်အထိ တစ်ကြိမ်၊ ဇူလိုင် ၁၃ ရက်မှ ဇူလိုင် ၁၆ ရက်အထိ တစ်ကြိမ်နှင့် ဇူလိုင်

ဝင်းဦး(ဇေယျာတိုင်း)

ပြန်ဟနိုင်ငံစာပေထုတ်ဝေသူနှင့် ပြန်ချီသူများအသင်းက စုစည်းတင်ပြသော ဩဂုတ် ၉ ရက်မှ ၁၅ ရက်အထိထွက်ရှိသော စာအုပ်စာရင်း

(ယမန်နေ့မှအဆက်)	စာအုပ်အမည်	စာရေးသူ	စာမျက်နှာ	ထုတ်ဝေသည့်တိုက်	Verb များနှင့် အသုံးများသော ကြိယာဝိသေသနများ	အနုပညာ	အခြား
၃၁	ယောအတွင်းဝန်ဦးဘိုးလှိုင် အတ္ထုပ္ပတ္တိနှင့်ရေးသားခဲ့သည့်ကျမ်းများ	တင်မောင်မောင်	၃၀၀၀	မျိုးဆက်သစ်	၄၉	ဟိုတယ်ဝန်ထမ်းများအတွက် စကားပြောလက်စွဲစာအုပ်	၂၀၀၀ မဇ္ဈိမ
၃၂	ကြံကြီးစည်ရာ	မောင်ပေါ်ထွန်း	၅၀၀၀	လင်းလွန်းခင်	၅၀	* 008# နဲ့ခေါ်ဆိုလိုက်သော မူးယစ်ဆေးစွဲရောဂါ ကြိုတင်ကာကွယ်ကုသပါ	၁၅၀၀ -
၃၃	အောင်မြင်သူ၊ ဘဝနှင့်ချစ်ခြင်းမေတ္တာအတွေးစာစုများ	ပုညခင်	၂၅၀၀	ပုညခင်	၅၁	ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးကြီးကြီး	၂၀၀၀ ရန်အောင်
၃၄	သံသရာကူးသူများရဲ့ နိဗ္ဗာန်သွားတဲ့လမ်း	Dr.အရှင်ပညိဿရ	၄၀၀၀	ဆုပြည့်စုံထွန်း	၅၂	ဒိုက်ဦးမှ စင်ကာပူသို့ မယ်တော်ကြီးထံပေးစာများ	၃၀၀၀ အဖြူရောင်
၃၅	ဘဝဂစ်တာကဗျာဂီတ	(ယက္ခ)ရဲကြီး	၂၀၀၀	ခုနစ်စင်ကြယ်	၅၃	ရွေးခေတ်ပုဂံကဗျာများ	၂၀၀၀ ဓမ္မဒေါင်းလောင်း
၃၆	နတ်နဲ့နဂါး	ထက်မြက်နိုင်ဇင်	၃၀၀၀	Treasure	၅၄	မှော်ဝန်းသား ဗိုလ်ခင်ညွန့် (သို့)အဖေသား	၃၀၀၀ နိုင်ငံ့ဂုဏ်ရည်
၃၇	အရွယ်နှင့်တာဝန်	အရှင်ပရမ	၃၅၀၀	ခမ်းတီလုံ	၅၅	ကွန်ကရစ်လုပ်ငန်း ပြဿနာများနှင့် ကာကွယ်ပြုပြင်နည်းများ	၃၅၀၀ ပန်းမျိုးတစ်ရာ
၃၈	ကျေးဇူးသိမလား ကျေးစွပ်မလား	အရှင်ဇဝန	၁၅၀၀	ခုနစ်စင်ကြယ်	၅၆	ကျွန်ကရစ်လုပ်ငန်း ပြဿနာများနှင့် ကာကွယ်ပြုပြင်နည်းများ	၅၀၀၀ ခုနစ်စင်ကြယ်
၃၉	အင်နီဖရန့်	စိန်ဝင်းစိန်	၁၅၀၀	ဇွဲ	၅၇	ဂျပံဂါပကလာနေရှူး၏ လျှပ်တစ်ပြက် ကမ္ဘာ့သမိုင်း(ရှေးဟောင်းနှင့် ခေတ်အလယ်ပိုင်း)	၈၀၀၀ Tun Foundation
၄၀	ရေချယ်ကာဆန်	အေးငြိမ်းစံ	၁၅၀၀	ဇွဲ	၅၈	လူငဲ့	၂၇၀၀ နေရီရီ
၄၁	ဖရန့်ခဲလျှိုက်ရိုက်ထံ	အာသာမျိုးသန့်	၁၅၀၀	ဇွဲ	၅၉	နိဗ္ဗာန်ရောက်မှာ ကြောက်နေတဲ့ သူများအပါအဝင်ဓမ္မစာစုများ	၈၀၀ သုဒန္တစာပေ
၄၂	ဂျိန်းဂူဒဲလ်	နော်ဇာ	၁၅၀၀	ဇွဲ	၆၀	စင်မိစပ်ရာဓမ္မစာလွှာ	၈၀၀ သုဒန္တစာပေ
၄၃	ကျွန်တော်ပြည်သူ့ကိုယ်စားလှယ်	မောင်ဖြူ(RIT)	၃၅၀၀	မျိုးဆက်သစ်			
၄၄	မိန်းကလေး	ဂျာနယ်ကျော်မမလေး	၁၈၀၀	ခုနစ်စင်ကြယ်			
၄၅	မွန်သမိုင်းဝင်ဆောင်းပါးများ	နိုင်ပန်းအောင်	၁၂၀၀	ခုနစ်စင်ကြယ်			
၄၆	ဝတ္ထုတိုစဆုံး	မင်းလူ	၁၂၀၀	ကံ့ကော်ဝတ်ရည်			
၄၇	လွမ်းနေမယ် မေဆွီရေ	လေယာဉ်မှူးကြီးသိန်းဇော်	၁၅၀၀	-			
၄၈	မသိမဖြစ်ကြိယာ(၅)လုံး၊ Model	ကိုမင်း	၃၅၀၀	မျက်ပွင့်			

ပြည်တွင်းရေးရာ

လမ်းမတော်မြို့နယ်တွင် အများပြည်သူပိုင်နေရာများရှိ ကျူးကျော်အသုံးပြုခြင်းများ ရှင်းလင်း

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၀
လမ်းမတော်မြို့နယ်အတွင်း ဗိုလ်ချုပ်လမ်းနှင့် မင်းရဲကျော်စွာလမ်းတို့အကြားရှိ ဇော်ဂျီလမ်း ၀၊ ယာလမ်းဘေးတစ်လျှောက်တွင် ရှိနေသော ဈေးဆိုင်တန်းများ ဩဂုတ် ၁၉ ရက်နံနက်ပိုင်းမှစ၍ မြင်တွေ့ရခြင်းမရှိဟု ယင်းလမ်းအတွင်းရှိ ပုဂ္ဂလိကဆေးရုံကြီးအနီး နေထိုင်သူများ၏ ခရီးသည်စောင့်သည့် အငှားယာဉ်မောင်း တစ်ဦးက ပြောသည်။

လမ်းမတော်မြို့နယ်အတွင်းရှိ (၁၆)လမ်းအတွင်း ၀၊ ယာနှင့် လမ်းထိပ်နှစ်ဖက်စလုံးတွင် အများပိုင်မြေပေါ်ကျူးကျော်အသုံးပြုနေခြင်းကို ဩဂုတ် ၉ ရက်တွင် သက်ဆိုင်ရာမှ ရှင်းလင်းပေးခဲ့သည်။ ယင်းနောက် အထက်ဖော်ပြပါနေရာရှိ ဈေးရောင်းချနေသူများအား ဩဂုတ် ၁၆ ရက်တွင် လမ်းမတော်မြို့နယ် စည်ပင်သာယာမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ရုံးတွင် သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူက ဈေးဆိုင်တန်းများ ရှင်းလင်းဖယ်ရှားပေးရန် တွေ့ဆုံပြောကြားခဲ့သည်ဟု ယင်းရုံးမှ မြို့နယ်လက်ထောက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းထွန်းဝင်းထံမှ သိရသည်။

ဈေးဆိုင်တန်းများ ဖျက်သိမ်းရှင်းလင်းရာမှ ထွက်ပေါ်လာသော ပစ္စည်းမျိုးစုံပါဝင်သည့် အမှိုက်များကို သက်ဆိုင်ရာမှ ဩဂုတ် ၁၉ ရက်တွင်



သန့်ရှင်းရေးဝန်ထမ်း အများအပြားနှင့် အမှိုက်သယ်ယာဉ်များဖြင့် ရှင်းလင်းနေရသည်ဟု (အပေါ်ပုံ) သန့်ရှင်းရေးကြီးကြပ်သူ ဦးကိုဝင်းက ပြောသည်။ မြေသားများပါ ပြုပြင်ဆောင်ရွက်ခြင်းမည်ဟု ဝန်ထမ်းတစ်ဦးက ဆိုသည်။

လမ်းမတော်မြို့နယ်အတွင်း ၂၀၁၆ နှစ်ကုန်ပိုင်းတွင် ရှင်းလင်းပေးခဲ့သော အနော်ရထာလမ်းနှင့် ဝါးတန်းလမ်းဆုံမှ ကျူးကျော်ခြင်းအထိ ဝါးတန်းလမ်းဘေးရှိ နံနက်ပိုင်းအသား၊ ငါး၊ ဟင်းရွက်ဈေးတန်းမှာ ယနေ့အထိ ရောင်းချခြင်းမရှိသည့် အတွက် ယာဉ်များရပ်နား၍ ရလော

သည်ဟု ယင်းနေရာအနီး (၆)လမ်းအတွင်းနေသူ ဘုရင့်နောင်ပွဲရုံပိုင်ရှင် တစ်ဦးက ပြောသည်။

ကားလမ်းမများဘေးရောင်းချနေသောဈေးသည်များကို ကမ်းနားလမ်းညီဈေးတန်းနေရာတွင် နံနက်ပိုင်းအသား၊ ငါး၊ ဟင်းရွက်ဈေးတန်းအဖြစ် နံနက်ပိုင်းရောင်းချခွင့်ကို ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၇ ရက်မှစ၍ သက်ဆိုင်ရာမှ ရောင်းချခွင့်ပြုခဲ့သည်။ မြို့တွင်းလေးမြို့နယ်မှ အစားအသောက်နှင့် သစ်သီးရောင်းချသူ ဆိုင်ပေါင်း ၁၆၀၀ ဝန်းကျင်ကို ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ ၂၃ ရက်မှစ၍ ညနေ ၃ နာရီမှ ည ၁၁ နာရီအထိ

မြို့တော်စည်ပင်မှ နေရာချရောင်းချခွင့်ပေးထားသည်ဟု ဆိုင်ခန်းအမှတ် (၅၆၇) (ခ)တွင် ဈေးရောင်းသူ ကိုနေဝင်းက ဆိုသည်။

သို့သော် နှစ်လမ်းမောင်း ကမ်းနားလမ်းဟောင်းဖြတ်၍ ယင်းဈေးတန်းသို့ သွားရောက်ရာတွင် ယာဉ်အန္တရာယ် စိုးရိမ်ရခြင်း ယခင်ရောင်းခဲ့သောနေရာဟောင်းများတွင် ပြန်လည်ရောင်းချခြင်းများကြောင့် နံနက်နှင့် ညဈေးတန်းများတွင် ဝယ်လိုအားကျနေသည်။ အချို့ဆိုင်များသည် အခွန်ဆောင်ထားပြီး ယခင်နေရာဟောင်းတွင် ပြန်လည်ရောင်းချနေသည်ကို မြင်တွေ့ရသည်။ (မောင်စေအောင်)

ကောက်စိုက်စက်ဖြင့် လက်တွေ့သရုပ်ပြသစိုက်ပျိုး

တပ်ကုန်း ဩဂုတ် ၂၀
နေပြည်တော် တပ်ကုန်းမြို့နယ်တွင် စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနကကြီးမှူး၍ မြို့နယ်အတွင်းမှ တောင်သူများ စပါးစိုက်ပျိုးရာတွင် အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေမည့် ကောက်စိုက်စက်ဖြင့် စပါးစိုက်ပျိုးခြင်း တောင်သူပညာပေးသရုပ်ပြသမှုကို ဩဂုတ် ၁၉ ရက်က ရေအေးကျေးရွာ တွင်းအမှတ် ၂၀၅၀ အဆင့်မြင့် လယ်ယာမြေတွင်း၌ ကျင်းပသည်။

သရုပ်ပြပွဲတွင် နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် တပ်ကုန်းမြို့နယ်တာဝန်ခံ ဦးတင်ထွဋ်၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် လယ်ယာကဏ္ဍဦးအေးမောင်စိန်၊ စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနမှ

တာဝန်ခံ ဦးအေးမောင်စိန်တို့က လက်မှုလယ်ယာမှ စက်မှုလယ်ယာကူးပြောင်းရေး အဖွဲ့အစည်းများ ပြောကြားပြီး စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးစိုးလှိုင်က အထွက်နှုန်းကောင်းရန် သိပ္ပံနည်းကျစိုက်ပျိုးစနစ် အသုံးပြု၍ စပါးစိုက်ပျိုးခြင်းနှင့် စက်မှုလယ်ယာကဏ္ဍနှင့် ပတ်သက်မှုဆိုင်ရာများကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။

ထို့နောက် နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် တပ်ကုန်းမြို့နယ်တာဝန်ခံ ဦးတင်ထွဋ်၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် လယ်ယာကဏ္ဍတာဝန်ခံ ဦးအေးမောင်စိန်၊ စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနမှ

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးစိုးလှိုင်၊ သက်ဆိုင်ရာဦးစီးဌာနက တိုင်းဒေသကြီး၊ ခရိုင်မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများနှင့် မြို့နယ်အတွင်းရှိ ရပ်ကွက်ခြောက်ရပ်ကွက်နှင့် ကျေးရွာအုပ်စု ၄၉ အုပ်စုတို့မှ စပါးစိုက်တောင်သူများက စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနမှ ကောက်စိုက်စက်ဖြင့် သရုပ်ပြသစိုက်ပျိုးနေမှုကို ကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။

ကောက်စိုက်စက်ဖြင့် စပါးစိုက်ပျိုးခြင်းဖြင့် လုပ်အားခသက်သာခြင်း၊ စပါးမျိုးကုန်ကျမှုနည်းပါးခြင်း၊ လုပ်ငန်းတွင်ကျယ်၍ ပြီးစီးမှုပိုမိုခြင်း၊ ပျိုးထောင်စေရိယာ အနည်းငယ်သာလိုအပ်ခြင်း၊ အလုပ်သမားများရှာဖွေရသည့် အခက်အခဲလျော့ကျခြင်း၊ သက်သောင့်သက်သာစိုက်ပျိုးနိုင်ခြင်း၊ ပျိုးပင်များ ပြုစုထိန်းသိမ်းမှုလွယ်ကူခြင်း၊ ပျိုးပင်များ နုတ်ယူရန် မလိုအပ်ခြင်း၊ သန့်မာ၍ရောဂါကင်းသော ပျိုးပင်များရရှိခြင်း၊ လေဝင်လေထွက်ကောင်းမွန်ပြီး ကောက်ကွက်ဝင်ဆုံမှု တိကျမှန်ကန်ခြင်း၊ ပင်ပွားနှုန်းကောင်းပြီး စပါးအထွက်နှုန်းကောင်းစေခြင်း စသည့်အကျိုးကျေးဇူးများနှင့် ကောက်စိုက်စက်ကို စပါးစိုက်တောင်သူဦးကြီးများ ကြိုက်နှစ်သက်ပါက မြို့နယ်စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနနှင့်ချိတ်ဆက်ပြီး ကုမ္ပဏီမှဝယ်ယူအသုံးပြုနိုင်ကြောင်း သိရသည်။



ရထားစီးခရီးသည်များအား အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးအသိပညာပေး

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၀
ရထားရပ်တံဖွဲ့ အမှတ် (၁၄)တပ်ခွဲ အင်းစိန်မှ တပ်ခွဲမှူး ဒုတိယရဲမှူးဌေးဝင်း၏ ကြီးကြပ်ညွှန်ကြားမှုဖြင့် တပ်စု (၂) အင်းစိန်မှ တပ်စုမှူး ရဲအုပ်မိုးလွင်နှင့်အဖွဲ့၊ ဦးမင်းမင်းဦး (အထူးတန်းရုံပိုင်ကြီးအင်းစိန်)နှင့် ဈေးကုန်းအရှေ့ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့်အဖွဲ့သည် တာဝန်ရှိသူတို့နှင့်ပူးပေါင်း၍ ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင် အင်းစိန်မြို့နယ် အင်းစိန်ဘူတာ ခရီးသွားဧည့်ခန်းမဆောင်၌ ဩဂုတ် ၁၈ ရက် ညနေ ၃ နာရီခွဲက ရထားစီးခရီးသည်များအား အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးအတွက် အသိပညာပေးဟောပြောခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဟောပြောပွဲတွင် ရထားနှင့် ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ လူ၊ တိရစ္ဆာန်တိုက်မိမှု မဖြစ်စေရေး၊ မှုခင်းကျဆင်းရေးနှင့် ရထားခေါ်ပေါက်မှုမဖြစ်စေရေး အသိပညာပေးဟောပြောခြင်း၊ ရထားပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းဥပဒေနှင့်ပတ်သက်၍ ပြစ်မှုပြစ်ဒဏ်များအား အကျယ်တဝင့်ရှင်းလင်းဟောပြောခြင်း၊ လက်ကမ်းစာစောင်များ ဖြန့်ဝေခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (ဉာဏ်လင်း)

ပူဇော်ပြစ်စဉ်များ လျော့နည်းကျဆင်းရေး အသိပညာပေး

ဟင်္သာတ ဩဂုတ် ၂၀
ရထားရပ်တံဖွဲ့ အမှတ်(၂၀)တပ်ခွဲ ဟင်္သာတအပိုင်နယ်မြေအတွင်း စီးရထားနှင့် ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်စဉ်များနှင့် ရထားကြိတ်၊ တိုက်၊ ပြတ်ကျသည့် ဖြစ်စဉ်များကြောင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရ သေဆုံးသူများ လျော့နည်းကျဆင်းရေးအတွက် ဟင်္သာတရထားရဲစခန်းမှူး ရဲအုပ်ကျော်ဆန်းဦးဆောင်သော တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ဩဂုတ် ၁၆ ရက်က ရေဝတီတိုင်းဒေသကြီး လေးမျက်နှာမြို့နယ် ယုံသလင်းဘူတာတွင်အခြေပြု၍ ရထားစီးခရီးသည်များ၊ ကျေးရွာနေပြည်သူများ၊ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ မော်တော်ယာဉ်၊ မော်တော်ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူများအား မြန်မာ့မီးရထားဝန်ထမ်းများနှင့်ပူးပေါင်းပြီး ရထားကြိတ်၊ တိုက်၊ ပြတ်ကျမှုဖြစ်ပွား၍ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသေဆုံးသည့်ဖြစ်စဉ်များအား ချပြခြင်း၊ ရထားပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းဥပဒေပါ ပြစ်မှုပြစ်ဒဏ်များကို သိရှိနားလည်စေရေး အသိပညာပေးလှုံ့ဆော်မှုများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ (ကြေးမုံ)



ဝန်းသို ဩဂုတ် ၂၀
၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွက် မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်း ရန်ပုံငွေလွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ကျင်းပခဲ့ရာ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးနေမျိုးထွန်းက အမှာစကားပြောကြားသည်။

ထို့နောက် မြို့နယ်မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်ကျေးလက်ဦးစီးမှူး ဦးမြတ်မျိုးထွန်းက စီမံကိန်းအကြောင်းနှင့် ရှေ့ဆက်ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းစဉ်များအကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး တာဝန်ရှိသူများက ကျေးရွာ

ဝန်းသိုမြို့၌ မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းရန်ပုံငွေ လွှဲပြောင်းပေးအပ်

မြစ်မီးရောင်ရန်ပုံငွေ ကြီးကြပ်မှုကော်မတီဝင်များထံ တစ်ရွာလျှင် အရင်းမပျောက် မတည်လည်ပတ်ရန်ပုံငွေ ကျပ်သိန်း ၃၀၀ နှုန်းဖြင့် ကျေးရွာ ငါးယူနစ်အတွက် ကျပ်သိန်း ၁၅၀၀ ကို အသီးသီးပေးအပ်ကြသည်။

၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွက် မြစ်မီးရောင် ကျေးရွာစီမံကိန်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခွင့်ရရှိသော ကျေးရွာများမှာ မကျည်းကုန်း+တေဇ ကျေးရွာ တစ်ယူနစ်၊ နမော်+

လည်ဦး+ဝါးဘိုးချောင်းကျေးရွာ တစ်ယူနစ်၊ ကင်မွန်းခြံ+ထောက်ကြံ့တောကျေးရွာ တစ်ယူနစ်၊ ခပ်ချိုကျေးရွာ တစ်ယူနစ်နှင့် ထုံးဘို+အင်းမ+အလယ်ကျွန်းကျေးရွာ တစ်ယူနစ်ဖြစ်ပြီး ကျေးရွာပေါင်း ၁၀ ရွာ ယူနစ် ငါးယူနစ် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ်ကျေးလက်ဦးစီးမှူးထံမှ သိရသည်။

မင်းမြင့်စိုရ်(ငါန်းဇွန်)

လတ်တလော ပြင်းထန်အသက်ရှူလမ်းကြောင်း ပိုးဝင်ရောဂါလက္ခဏာဖြင့် ပြသသူ ၇၉၇ ဦး၊ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုဖြစ်ပွားသူ ၂၉၇ ဦးနှင့် ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုသေဆုံးသူ ၃၀ ရှိ

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၀

ကချင်ပြည်နယ်နှင့် ကယားပြည်နယ်တို့တွင် A (H1N1) နှင့်ပတ်သက်၍ ရောဂါ ဖြစ်ပွားသူ၊ သေဆုံးသူမရှိဘဲ ကျန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် လတ်တလော ပြင်းထန်အသက်ရှူလမ်းကြောင်း ပိုးဝင်ရောဂါလက္ခဏာဖြင့် ပြသသူ ၇၉၇ ဦး၊ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုဖြစ်ပွားသူ ၂၉၇ ဦးနှင့် ဓာတ်ခွဲအတည်ပြု သေဆုံးသူ ၃၀ ရှိပြီဖြစ်ကြောင်း ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန၏ ယနေ့သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အရ သိရသည်။

ဩဂုတ် ၁၉ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီမှ ဩဂုတ် ၂၀ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ အထိ ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါ (Seasonal Influenza A(H1N1)pdm09) သံသယလူနာ ၂၄ ဦးအား ဓာတ်ခွဲစမ်းသပ်စစ်ဆေးမှုတွင် H1N1 ပိုးတွေ့လူနာ ကိုးဦးတွေ့ရှိခဲ့ပြီး ထပ်မံသေဆုံးသူ တစ်ဦးရှိခဲ့ကြောင်း အဆိုပါသတင်းထုတ်ပြန် ချက်တွင် ပါရှိသည်။

ဇူလိုင် ၂၀ ရက်မှ ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီအထိ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် အလိုက် ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါ (Seasonal Influenza A(H1N1) pdm09) ဖြစ်ပွားမှုအခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်သည်-

၆	မကွေးတိုင်း ဒေသကြီး	၂၃	၁၅	၂
၇	မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီး	၂၃	၁၇	၂
၈	မွန်ပြည်နယ်	၁၂	၆	၁
၉	ရခိုင်ပြည်နယ်	၁၂	၄	၀
၁၀	ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး	၃၆၆	၈၃	၇
၁၁	ရှမ်းပြည်နယ် (အရှေ့ပိုင်း)	၁၂	၃	၀
၁၂	ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း)	၁၄	၁၀	၀
၁၃	ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း)	၆	၃	၁
၁၄	ဧရာဝတီ တိုင်းဒေသကြီး	၈၆	၃၈	၁၂
၁၅	နေပြည်တော်	၂၂	၁၇	၀
စုစုပေါင်း		၇၉၇	၂၉၇	၃၀

ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီအထိ H1N1 ပိုးတွေ့လူနာအဖြစ် အထူးကု ဆေးရုံကြီး(ဝေဘာဂီ)၌ အတွင်းလူနာ သုံးဦးနှင့် အခြား တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်ဆေးရုံကြီးများတွင် အတွင်းလူနာ ၃၃ ဦး စုစုပေါင်း ၃၆ ဦး ဆက်လက် ကုသမှုခံယူလျက်ရှိပြီး ရောဂါသက်သာကောင်းမွန်သဖြင့် ဆေးရုံဆင်းလူနာ ၁၉၅ ဦးနှင့် ပြင်ပလူနာအဖြစ် ပြသသူ ၁၆ ဦးရှိခဲ့ကြောင်း။

ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါ ကူးစက်ဖြစ်ပွားမှုအခြေအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် သာမက နယ်နိမိတ်ချင်းထိစပ်နေသောနိုင်ငံများနှင့် အရှေ့တောင်အာရှဒေသ တွင်းနိုင်ငံများအနက် အများစုတွင် အမျိုးအစားတူ ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါ ကူးစက်ဖြစ်ပွားနေသည့်ကာလဖြစ်သည်ဟု သုံးသပ်ကြောင်း အဆိုပါထုတ်ပြန် ချက်တွင် ဖော်ပြထားသည်။

(သတင်းစဉ်)



ရက်ကျော်လွန်သည့် စားသောက်ကုန်များ သိမ်းဆည်း

ဂန့်ဂေါ ဩဂုတ် ၂၀

ဂန့်ဂေါခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမာန်ကိုဟော၊ ပခုက္ကူခရိုင် စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာနမှူး ဦးသန်းဦး၊ ဂန့်ဂေါမြို့ စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာန တာဝန်ခံ ဒေါ်စိုးယုဆွေတို့နှင့် ကျန်းမာရေး၊ မွေး/ကျ၊ စည်ပင်သာယာဌာနတို့မှ တာဝန်ရှိသူများ ပူးပေါင်းပါဝင်သည့်အဖွဲ့သည် ဩဂုတ် ၁၈ ရက်က ဂန့်ဂေါမြို့ရှိ စားသောက်ကုန်ရောင်းဝယ်သည့်ဆိုင် များသို့ တွင်းဆင်းစစ်ဆေးကြသည်။

ထိုသို့စစ်ဆေးကြရာတွင် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်နေသည့် စားသောက် ကုန်များ၊ မှီတက်ပေါက်ပြုနေသော စားသောက်ကုန်များ၊ တရားဝင်ပိတ်ပင် ထားသည့် စားသောက်ကုန်အမျိုးအစား ၄၀ ကို သိမ်းဆည်းခဲ့ကြပြီး ဂန့်ဂေါ ခရိုင်ရုံးအငြင်းပွားမှုဆိုင်ရာ အစည်းအဝေးတွင် တင်ပြသွားမည်ဖြစ်ကာ လိုအပ် သည့်များကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဟု သိရသည်။ (၄၆၅)

မူဆယ်မြို့တွင် အမှိုက်သိမ်းခြင်းလုပ်ငန်း တာဝန်မကျမှုအပေါ် စိတ်နူးလှည့်လည် ဆန္ဒဖော်ထုတ်

မူဆယ် ဩဂုတ် ၂၀

ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)မူဆယ်ခရိုင် မူဆယ်မြို့တွင် ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီက အမှိုက်သိမ်းခြင်းဆောင်ရွက်

နေသည့် အောင်ကရုဏာကုမ္ပဏီ လီမိတက်၏ အမှိုက်သိမ်းခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မှုအပေါ် ကျေနပ်မှုမရှိ သည့် ပြည်သူတချို့က စိတ်နူး လှည့်လည်ဆန္ဒဖော်ထုတ်ခဲ့ကြသည်။

ထိုသို့ စိတ်နူးလှည့်လည်ရာတွင် မူဆယ်ပြည်သူ့ဆေးရုံအနီး ရွှေသမင် ကွင်းမှ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် စတင်၍ မနန်းဝင်းလူငယ်ဇရပ်အထိ ကြွေးကြော် သံများ၊ ပိုစတာများဖြစ်သော အမှိုက်ပုံ အညစ်အကြေး အမြန်ရှင်းလင်းပေး ရေး၊ မနန်းဝန်းအားကစား ကွင်းဘေး အမှိုက်ပုံ ရှင်းလင်းပေးရေး၊ မြို့တွင်း အမှိုက် သန့်ရှင်းပေးရေး၊ ပြည်သူ ကျန်းမာရေးဂရုစိုက်ဆောင်ရွက်ပေးရေး၊ အောင်ကရုဏာအမှိုက်သိမ်းကုမ္ပဏီ အလိုမရှိ စာသားများဖြင့် ကြွေးကြော် စိတ်နူးလှည့်လည်ခဲ့ကြရာ ဒေသခံ ပြည်သူ အင်အား ၃၀၀ ဝန်းကျင်က စည်းကမ်းတကျ ဆန္ဒဖော်ထုတ်ခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

သိန်းဇော်(ရွှေလီဦး)

ဇော်မင်းနိုင်(မြင်းခြံ)

ကူးတို့ခဗျေးကြီး၍ ကျွန်းတောင်သူများ ဆန္ဒဖော်ထုတ်



မြင်းခြံ ဩဂုတ် ၂၀

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မြင်းခြံမြို့တွင် ကူးတို့ခဗျေးကြီး၍ ကျွန်းတောင်သူများ ဆန္ဒဖော်ထုတ်ခြင်းကို ဩဂုတ် ၁၉ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြင်းခြံမြို့သည် ဧရာဝတီမြစ်နှင့် နီးကပ်စွာတည်ရှိသဖြင့် မြစ်ရေ ဝင်ရောက်သည့်ဒေသများတွင် နေထိုင်ကြသော ပြည်သူများမှာ လူမှုရေး၊ စီးပွားရေး၊ ကျန်းမာရေးကိစ္စများပါမကျန် ရေလမ်းခရီးကိုအသုံးပြုသွားလာ နေကြရသည်။ ထိုရေဝင်အရပ်ရှိ ကျွန်းတောင်သူ ပြည်သူများသည် မြင်းခြံမြို့သို့ လာရောက်သည့်အခါ ပြောင်းပြာကူးတို့ကိုအသုံးပြုကြရသည်။ “ပြောင်းပြာ ကူးတို့” ကို အသုံးပြုသည့်အခါ ကူးတို့လေလံရရှိသူက ကူးတို့ခဗျေးတောင်းခံရာ တွင် ဈေးနှုန်းကြီးမြင့်စွာကောက်ခံခြင်း၊ မိမိတို့ကိုယ်ပိုင်စက်လှေဖြင့် သယ်ယူ ခြင်းကိုလည်း တားမြစ်ပိတ်ပင်ဒဏ်ရိုက်ခြင်းများပြုလုပ်သဖြင့် ဆန္ဒဖော်ထုတ် ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ခေါင်းဆောင်ဖြစ်သူ ဒါးကျွန်းကျေးရွာနေ ဦးမာက ပြော သည်။

အဆိုပါ ဆန္ဒထုတ်ဖော်ခြင်းတွင် ဒါးကျွန်း၊ လင်ကြီး၊ အောင်ပြည်စိုးစသည့် ကျေးရွာများမှ ကျွန်းတောင်သူ ပြည်သူများပါဝင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဇော်မင်းနိုင်(မြင်းခြံ)

တရားဝင်စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားတင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိဘဲ သယ်ဆောင်လာသော ကုန်ပစ္စည်းများအား တားဆီးအရေးယူ

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၀

တရားမဝင်ကုန်ပစ္စည်းများ တားဆီးထိန်းချုပ်ရေးအတွက် ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းနှင့် မရမ်းချောင်းအမြဲတမ်း စစ်ဆေးရေးစခန်းတို့တွင် တားဆီးစစ်ဆေးလျက်ရှိရာ ဩဂုတ် ၁၉ ရက်က တရားဝင်စာရွက်စာတမ်း အထောက် အထား တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိဘဲ ကုန်ပစ္စည်းများအား သယ်ဆောင်လာမှု မရမ်းချောင်းအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေး စခန်းတွင် တားဆီးအရေးယူခဲ့ကြောင်း အကောက်ခွန် ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

ဩဂုတ် ၁၉ ရက်က ရန်ကုန်သို့ သွားရောက်မည့် Mitsubishi Fuso ၁၂ ဘီးယာဉ် တစ်စီးနှင့် ၂၂ ဘီးယာဉ် တစ်စီးတို့ကို မရမ်းချောင်းအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်း ပူးပေါင်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့က စစ်ဆေးခဲ့ရာ ID/IL တွင်

ကြေညာထားသည်ထက် ပိုမိုတင်ဆောင်လာသော တရားဝင် စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိသည့် Cycle Tyre (550)၊ Cycle Tube (19000) U၊ လူသုံးကုန် ပစ္စည်း ၁၄ မျိုးနှင့် ပစ္စည်းသယ်ဆောင်သည့်ယာဉ် တစ်စီး (စုစုပေါင်းခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၇ ဒသမ ၂၆၀ သန်းခန့်) အား သိမ်းဆည်းခဲ့ကြောင်း အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

အဆိုပါ စစ်ဆေးရေးစခန်းများက တင်သွင်း/တင်ပို့ သော ကုန်ပစ္စည်းများကို စစ်ဆေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဩဂုတ် ၁၉ ရက်က ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းတွင် တရားမဝင် ကုန်ပစ္စည်းတင်ဆောင်မှု တစ်ခု(ခန့်မှန်း တန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၄ သန်းခန့်)၊ မရမ်းချောင်းအမြဲတမ်း စစ်ဆေးရေးစခန်းက တားဆီးမှု ငါးမျိုး(ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ်



၄၂ ဒသမ ၂၆၀ သန်းခန့်) စုစုပေါင်းတားဆီးနိုင်ခဲ့မှု ခြောက်မျိုး(ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၆၆ ဒသမ ၂၆၀ သန်း ခန့်)အား သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း အကောက်ခွန်ဦးစီး ဌာနမှ သိရသည်။

(၀၀၀)

စာအုပ်စာပေ လူပို့တ်ဆွေ

အားကစား



ငါးနှစ်တာကလအတွင်း ကစားသမားရောင်းချခြင်းမှ အမြတ်အစွန်းပေါင်သန်း ၁၀၀ ကျော် ချယ်လ်ဆီး ရရှိခဲ့

ချယ်လ်ဆီးအသင်းဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ဘောလုံးရာသီ ငါးရာသီကလအတွင်း ကစားသမားရောင်းချခြင်းကနေ အမြတ်အစွန်းပေါင်သန်း ၁၀၀ ကျော်ရရှိခဲ့တယ်လို့ သိရပါတယ်။

ချယ်လ်ဆီးအသင်းအနေနဲ့ ကစားသမား ၆၂ ဦး အထိ ရောင်းချခဲ့တာဖြစ်ပြီး အဲဒီကစားသမားတွေ ရောင်းချခဲ့တဲ့အကျိုးအမြတ်အဖြစ် ပေါင် ၁၀၇ ဒသမ ၆ သန်းအထိ ရရှိခဲ့တာပါ။ အဲဒီရောင်းချခဲ့တဲ့ကစားသမားတွေထဲမှာ နာမည်ကြီးကစားသမားတွေဖြစ်တဲ့ တိုက်စစ်မှူး လူကာကူနဲ့ တိုက်စစ်မှူး ဒီဘရိုင်းတို့လည်း ပါဝင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

ချယ်လ်ဆီးအသင်းနဲ့ လမ်းခွဲသွားတဲ့ကစားသမားတွေထဲမှာတော့ လူကာကူနဲ့ ဒီဘရိုင်းတို့ဟာ ဈေးအကြီးဆုံးကစားသမားတွေအဖြစ် လက်ရှိအချိန်မှာ ရပ်တည်နေတာလည်းဖြစ်ပါတယ်။

ချယ်လ်ဆီးအသင်းမှ ရောင်းချခဲ့တဲ့ကစားသမား ၆၂ ဦးအနက် ကစားသမား ၂၅ ဦးဟာ ပထမအသင်းအသီးသီးမှာ နေရာရနေကြပါတယ်။

အများစုရဲ့ သုံးသပ်ချက်တွေအရတော့ ကစားသမား ၃၂ ဦးကို ချယ်လ်ဆီးအသင်းမှ ရောင်းချခဲ့တာဟာ ငွေကြေးတစ်ခုတည်းအတွက်လို့ ဆိုထားပါတယ်။

ငွေကြေးကြောင့်မဟုတ်ဘဲ ပုံမှန်စနစ်အတိုင်း ရောင်းချခဲ့တဲ့ ကစားသမားအရေအတွက်ကို ကြည့်မယ်ဆိုရင် ၁၂ ဦးသာရှိခဲ့ပြီး အဲဒီကစားသမားတွေကတော့ နီမန်ဂျာမာတစ်၊ ကွာဒရာဒို၊ ဘီဂိုပစ်၊ ဂျွန်အိုဘီမီဇေး၊ အော်စတာ၊ ရာမီရက်စ်၊ ပီတာဆတ်ချ်၊ ဖိလစ်ပီလူးဝစ်၊ အန်ဒရီရှာရယ်၊ ဖာနန်ဒိုတောရက်၊ ဒေးဗစ်လူဇ်နို မာတာတို့ပဲဖြစ်ပါတယ်။

အဲဒီပုံမှန်အတိုင်းရောင်းချခဲ့တဲ့ ကစားသမားတွေရဲ့ တစ်ဦးရောင်းချမှုဟာ ပျမ်းမျှအားဖြင့် ပေါင် ၂၀ ဒသမ ၃ သန်းဖြစ်ခဲ့ပြီး ပျမ်းမျှအသက်မှာလည်း ၂၄ နှစ်ဝန်းကျင်ဖြစ်တယ်လို့ ဆိုထားပါတယ်။

လူကာကူ၊ ဒီဘရိုင်းနဲ့ မိုဟာမက်ဆာလက်တို့ကို ဝယ်ယူခဲ့တာဟာ အဲဒီကစားသမားသုံးဦးပေါင်းကို ချယ်လ်ဆီးအသင်းအနေနဲ့ စုစုပေါင်း ၂၈ သန်းသာ ကုန်ကျခဲ့တယ်ဆိုပေမယ့် အဲဒီကစားသမားသုံးဦးကို ရောင်းချခဲ့ရာမှာတော့ အမြတ်အစွန်း ပေါင် ၃၅ သန်းအထိ ချယ်လ်ဆီးအသင်းရရှိခဲ့တာလည်းဖြစ်ပါတယ်။

ငွေကြယ် - ရေးသားသည်

ကော်တင်ဟိုနှင့် ဒမ်ဘီလီကို မခေါ်ယူနိုင်ခဲ့ပါက ဒီမာရီယာနှင့် ဆာရီအား ဘာစီလိုနာ ခေါ်ယူမည်ဟုဆို

ဘာစီလိုနာအသင်းသည် ကော်တင်ဟိုနှင့် ဒမ်ဘီလီတို့ကို စပိန်မြေသို့ ခေါ်ယူရန်အတွက် မျှော်လင့်ထားခဲ့သော်လည်း လက်ရှိတွင် အဆိုကစားသမားများအား ကမ်းလှမ်းထားမှုကို ငြင်းဆိုထားခြင်းကြောင့် ဒီမာရီယာနှင့် ဆာရီတို့ကို ခေါ်ယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းမှာ လက်ရှိတွင် အပြောင်းအရွှေ့ဈေးကွက်သည်လည်း ပိတ်သိမ်းကာနီးနေပြီဖြစ်သည့်အတွက် ဒုတိယအစီအစဉ်အဖြစ် ဒီမာရီယာနှင့် ဆာရီတို့ကို ခေါ်ယူရန်ပြင်ဆင်ခြင်းကြောင့် သိရသည်။

ဘာစီလိုနာအသင်းသည် တိုက်စစ်မှူးနေမာနေရာတွင် အစားထိုးရန်အတွက် လီဗာပူးတိုက်စစ်မှူး ကော်တင်ဟိုနှင့် ဒေါ့မွန်တိုက်စစ်မှူး ဒမ်ဘီလီတို့ကို ခေါ်ယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အပြောင်းအရွှေ့ဈေးကွက်စတင်ချိန်တွင် ပရိသတ်များအား တရားဝင်ထုတ်ဖော်ပြောကြားထားခဲ့သည်။

သို့ရာတွင် အဆိုပါကစားသမားများကို ရောင်းချမည်မဟုတ်ကြောင်း လီဗာပူးအသင်းနှင့် ဒေါ့မွန်အသင်းတို့က ပြောကြားလာခဲ့ခြင်းကြောင့် တိုက်စစ်မှူး ဒီမာရီယာနှင့် ကွင်းလယ်ကစားသမား ဆာရီတို့ဘက်ကို ခြေဦးပြန်လှည့်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

တိုက်စစ်မှူး ဒီမာရီယာသည် ပီအက်စ်ဂျီအသင်းတွင် အကောင်းဆုံးခြေစွမ်းပြကစားထားနိုင်ခဲ့သည့်အပြင် ကွင်းလယ်ကစားသမား ဆာရီသည်လည်း နိုက်စ်အသင်းတွင် ပုံစံကောင်းတစ်ခုကို ပိုင်ဆိုင်ထားသည့်ကစားသမားတစ်ဦးဖြစ်သည်။

လီဗာပူးအသင်းသည် ကော်တင်ဟို၏ အပြောင်းအရွှေ့ကိစ္စနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပထမတွင် ပေါင် ၇၅ သန်းမှ သန်း ၉၀ အထိ တိုးတောင်းခဲ့သော်လည်း လက်ရှိတွင် ပေါင်သန်း ၁၀၀ ကျော်အထိ တိုးမြှင့်ခဲ့သည့်အပြင် ရောင်းချရန်ပင် ငြင်းဆိုခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။



ဆာရီအား ပေါင်သန်း ၃၀ ဖြင့် ခေါ်ယူရန် ဝက်စ်ဘရူန်း စိတ်ဝင်စားနေ

ဝက်စ်ဘရူန်းအသင်းသည် လီဗာပူးနောက်တန်းကစားသမား ဆာရီအား ပြောင်းရွှေ့ကြေးပေါင် သန်း ၃၀ ဖြင့် ခေါ်ယူရန် စိတ်ဝင်စားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အသက်(၂၇)နှစ်အရွယ်ရှိ ပြင်သစ်ဗဟိုခံစစ်မှူး ဆာရီသည် နည်းပြဂျာဂန်ကလော့၏ ရာသီအကြံပြုစဉ်များတွင် ပါဝင်ကစားခဲ့ခြင်း မရှိခဲ့သည့်အပြင် လက်ရှိတွင်လည်း လီဗာပူးအသင်းမှ ထွက်ခွာရန်လည်း ပြင်ဆင်နေသည့်ကစားသမားတစ်ဦးဖြစ်သည်။

နောက်တန်းကစားသမား ဆာရီသည် ပြီးခဲ့သည့်ဘောလုံးရာသီက ခရစ္စတယ်ပဲလူးအသင်းတွင် တစ်ရာသီကြာအငှားချထားခြင်းခံခဲ့ရပြီး ရှစ်ပွဲ ပွဲထွက်ကစားခဲ့သည်။

ဆာရီသည် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဧပြီလကတည်းက လီဗာပူးအသင်းတွင် ပါဝင်မကစားခဲ့ဘဲ လီဗာပူးအသင်း၏ ပရိမီယာလိဂ်ရာသီအဖွင့်

ပွဲစဉ်ဖြစ်သည့် ဝက်ဖွဲဒ်အသင်းနှင့် ပွဲစဉ်တွင် မပါဝင်ခဲ့သလို ချန်ပီယံလိဂ်ဝင်ခွင့်အတွက် ကစားသည့် ဟော်ဖန်ဟိုမ်းအသင်းနှင့် ပွဲစဉ်တွင်လည်း ပါဝင်ကစားခဲ့ခြင်းမရှိခဲ့ပေ။

ဝက်စ်ဘရူန်းအသင်းသည် အသင်း၏ နောက်တန်းကစားသမား အိဗန်အား မန်စီးတီးအသင်းသို့ ရောင်းချနိုင်ကြောင်းပြောကြားခဲ့ပြီး အဆိုပါကစားသမားအား ရောင်းချခဲ့ခြင်းမှ ရရှိလာမည့် ငွေကြေးဖြင့် အစားထိုးကစားသမားတစ်ဦးကို ခေါ်ယူမည်ဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရသည်။

လက်ရှိတွင် ဝက်စ်ဘရူန်းအသင်းအနေဖြင့် နောက်တန်းကစားသမား အိဗန်အား ပေါင် ၁၈ သန်းဖြင့် မန်စီးတီးအသင်းက ကမ်းလှမ်းထားမှုကို ငြင်းဆိုထားကြောင်းလည်း သတင်းများ ထွက်ပေါ်လျက်ရှိသည်။

အီဘရာဟိုမိုဗစ်ကို မန်ယူ စာချုပ်သစ်ချုပ်ဆိုမည်

မန်ယူအသင်းဟာ လက်ရှိဒဏ်ရာပြဿနာကြုံနေရတဲ့ တိုက်စစ်မှူး အီဘရာဟိုမိုဗစ်ကို စာချုပ်သစ် ချုပ်ဆိုသွားမှာဖြစ်တဲ့အကြောင်း ဒီကနေ့သတင်းထွက်လာပါတယ်။

ဆိုဒင်တိုက်စစ်မှူး အီဘရာဟိုမိုဗစ်ဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ ဘောလုံးရာသီက ပီအက်စ်ဂျီအသင်းကနေ မန်ယူအသင်းကို ပြောင်းရွှေ့လာခဲ့တာဖြစ်ပြီး မန်ယူအသင်းနဲ့အတူ ပရီမီယာလိဂ်သွင်းရိုး ၁၇ ဂိုးအထိ သွင်းယူထားခဲ့တဲ့ ကစားသမားတစ်ဦးလည်းဖြစ်ပါတယ်။

ဒါပေမဲ့ တိုက်စစ်မှူး အီဘရာဟိုမိုဗစ်ဟာ ဧပြီလအတွင်းက ကစားခဲ့တဲ့ ယူရိုပါလိဂ်ပွဲစဉ်မှာ ရရှိခဲ့တဲ့ ဒူးဒဏ်ရာပြဿနာကြောင့် အနားယူနေရပါတယ်။

မန်ယူအသင်းအနေနဲ့ အဆိုပါတိုက်စစ်မှူးကို စာချုပ်သစ်တစ်ရပ် ထပ်တိုးမချုပ်ဆိုတော့ဘူးလို့ အရင်က ဆုံးဖြတ်ထားခဲ့ပေမယ့် လက်ရှိအချိန်မှာ စာချုပ်သစ်ချုပ်ဆိုမယ်လို့ ပြောလာပါတယ်။

အသက်(၃၅)နှစ်အရွယ်ရှိနေပြီဖြစ်တဲ့ မိုဗစ်ကို အသက်အရွယ်အရ စာချုပ်သစ်မချုပ်ဆိုတော့ဘူးလို့ မော်ရင်ဟိုက ပြောခဲ့ပေမယ့် လက်ရှိအချိန်မှာတော့ ချန်ပီယံလိဂ်ပွဲစဉ်တွေအတွက် မိုဗစ်ကို ပြန်လည်ခေါ်ယူမယ်လို့ ဆိုထားပါတယ်။

မန်ယူအသင်းအနေနဲ့ ပြီးခဲ့တဲ့ဘောလုံးရာသီက ပရီမီယာလိဂ်မှာ အဆင့်(၆)နေရာမှာ ရပ်တည်နေခဲ့ပေမယ့် ယူရိုပါလိဂ်ဖလားရရှိခဲ့တာကြောင့် ချန်ပီယံလိဂ် ဝင်ခွင့်တစ်နေရာ ရရှိထားခဲ့တဲ့အသင်းလည်း ဖြစ်ပါတယ်။



ဩဂုတ် ၂၀ ရက်နေ့ အနိုင်/အရှုံးရလဒ်များ	
ပရီမီယာလိဂ် ပွဲစဉ် - ၂	
ဟက်ဒါဗီးလ်	၁ - ၀ နယူးကာဆယ်
စပါး	၁ - ၂ ချယ်လ်ဆီး
စပိန်လာလီဂါ ပွဲစဉ် - ၀	
ဆီဗီလာ	၁ - ၁ အက်စပန်ညို
ရီရိုနာ	၂ - ၂ အေတီမတ်
ပြင်သစ်လီဂူး ပွဲစဉ် - ၂	
မောင့်ပယ်လီယာ	၁ - ၁ စထရာဘိုး
နိုက်	၂ - ၀ ဂူအင်ဂန်
ရန်နက်	၂ - ၂ ဒီဂွန်
စိန်အက်တီယန်	၃ - ၀ အေမိန်းစ်
ထရွိုင်းယက်	၀ - ၁ နန်းတက်စ်
လိုင်ယွန်	၃ - ၃ ဘော်ဒိုး
လိုင်လီ	၀ - ၂ ကိုန်း
မာဆေး	၁ - ၁ အန်ဂါးစ်

(ဒိုင်ဝင်း)

ပြည်တွင်းရေးရာ

မြေငှားဂရန်ရရှိပိုင်ဆိုင်ခြင်းကြောင့် ပြည်သူများ စိတ်အေးချမ်းသာစွာနေထိုင်နိုင်

မယ်ခဲ ဩဂုတ် ၂၀

နယ်စပ်ဒေသနေ တိုင်းရင်းသားပြည်သူများ ပုဂ္ဂလိကမြေယာပိုင်ဆိုင်မှု အခိုင်အမာရရှိစေရန်၊ မြေယာမူခင်းများ ဖြစ်ပွားပါကဥပဒေနှင့်အညီ ဖြေရှင်းနိုင်ရန်နှင့် ဒေသခံတိုင်းရင်းသားပြည်သူများ လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးအတွက် အထောက်အကူပြုရန် ရည်ရွယ်၍ မြို့မြေငှားဂရန် ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ဩဂုတ် ၁၉ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီခွဲက မယ်ခဲမြို့ မြို့နယ်ခန်းမ၌ ပြုလုပ်ရာ ကယားပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ဦးအယ်လ်ဖောင်းရှိ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌဦးလှထွေး၊ ပြည်နယ် ဝန်ကြီးများ၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့အတွင်းရေးမှူး၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူ များ၊ မြို့မိမြို့ဖများ၊ ဒေသခံပြည်သူများ တက် ရောက်ကြသည်။

ကယားပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအယ်လ်ဖောင်းရှိက

မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်နေပြည်သူများ မြေငှားဂရန်ရရှိ ပိုင်ဆိုင်ခြင်းဖြင့် ပြည်သူလူထု၏စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ လုံခြုံမှု၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာလုံခြုံမှုအပြည့်အဝရရှိစေ မှာဖြစ်ကြောင်း၊ မြေယာအရပ်အရှင်းကင်းရှင်းသူ များကို မြေငှားဂရန်လွယ်ကူချောမွေ့စွာ ထုတ်ပေး နိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ မြေယာပိုင်ဆိုင်မှုများနှင့်ပတ်သက် ပြီး လွန်စွာသိမ်မွေ့ရှုပ်ထွေးမှုများရှိသည့်အတွက် မှားယွင်းမှုမရှိအောင် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းလုပ်ထုံး လုပ်နည်းများနှင့်အညီ ပြည်သူလူထုအတွက် စိစစ် ထုတ်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ယခုလိုမြေငှားဂရန်ထုတ် ပေးခြင်းကြောင့် ပိုင်ဆိုင်မှုဥပဒေ နည်းဥပဒေနှင့် အညီ ပြည်သူလူထုများမှစိတ်အေးချမ်းသာစွာနေ ထိုင်နိုင်ကြောင်း၊ ကယားပြည်နယ်ကြီးဖွံ့ဖြိုးတိုး တက်ရေးအတွက် အစိုးရနှင့်ပြည်သူ တက်ညီ လက်ညီဟန်ချက်ညီညီ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင် ရွက်မှ အောင်မြင်မည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဒေသခံ

ပြည်သူများလူနေမှုဘဝ မြင့်မားစေဖို့ စိတ်ရော ကိုယ်ပါထက်သန်စွာ အကောင်အထည်ဖော် ကြိုး စားဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၊ ပြည်နယ် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများနှင့် ဌာန ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက မြို့မြေငှားဂရန်ရရှိသူ ပြည်သူ ၈၀ ဦး၏ လက်ဝယ်သို့မြေငှားဂရန်ပေးအပ် ခဲ့ရာ ဒေသခံပြည်သူတစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်စကား ပြောကြားခဲ့သည်။

တက်ရောက်လာသောပြည်သူများ၏တင်ပြချက် များကို ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်နယ်ကု သရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာရန်နိုင်မောင်၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးနှင့် လျှပ်စစ်ဝန်ကြီး ဦးခင် မောင်ဖြူ၊ မြို့နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန မှူး ဒေါက်တာအောင်ဇော်ထွန်းတို့က ကာကွယ်လိုက် ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ဝတ်ရည်(မြန်/ဆက်)

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကာကွယ်နိုင်ရန် ဒေသခံပြည်သူများ ပိုင်းဝန်းပါဝင်

ဖလမ်း ဩဂုတ် ၂၀

ချင်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဆလင်းလှလွယ်သည် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်လွင်၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများလိုက်ပါလျက် ဩဂုတ် ၁၉ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ဖလမ်းမြို့ မြို့နယ်ခန်းမ၌ ဖလမ်းမြို့ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပသည်။

တွေ့ဆုံပွဲတွင် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က ဖိနပ်တောင်သည် အမျိုးသားဥယျာဉ် အဖြစ် သတ်မှတ်နိုင်ရန် မြေကေနှစ်သောင်းကျော်လျာထား၍ အနီးနား ရှိ ဒေသခံပြည်သူများကလည်း စိတ်အားထက်သန်စွာ ပါဝင်လာဖို့အရေးကြီး ကြောင်း၊ လိုင်ဗားဆည်အနီးတွင် ဆည်အသစ်တစ်ခုတည်ဆောက်ရန် စီမံ ထားကြောင်း၊ လေးနှစ်အတွင်း ဆူရ်ဘွန်လေယာဉ်ကွင်းတွင် လေယာဉ်ဆင်း သက်နိုင်အောင်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေကြောင်း၊ ချင်းပြည်နယ်သည် သဘာဝ ဘေးအန္တရာယ်ခြိမ်းခြောက်မှုခံနေရသဖြင့် ဒေသခံပြည်သူများသည် သဘာဝ ဘေးအန္တရာယ်ကာကွယ်နိုင်ရန် ပိုင်းဝန်းပါဝင်ဖို့ လိုအပ်ကြောင်းပြောကြား သည်။

ထို့နောက် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်လွင်က အမှာစကားဆက်လက်ပြော ကြားသည်။ ယင်းနောက် ဖလမ်းမြို့ မြို့မိမြို့ဖဥက္ကဋ္ဌ ဦးဟရန်းလောမီနှင့် ဒေသခံ ပြည်သူများက မြို့မိဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်များ တင်ပြကြရာ ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်က ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပေးခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

ခရိုင် မြန်/ဆက်



ဆေးလိပ်ငွေကင်းစင် ရှမ်းပြည်တစ်ခွင်အထိမ်းအမှတ် ကျောင်းအခြေပြု စက်ဘီးစီးပွဲ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်တက်ရောက်

လားရှိုး ဩဂုတ် ၂၀

ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း လားရှိုးမြို့တွင် ဩဂုတ် ၁၉ ရက် နံနက် ၆ နာရီက လားရှိုး မိုးတယ်ရှေ့၌ ဆေးလိပ်ငွေ ကင်းစင် ရှမ်းပြည်တစ်ခွင်အထိမ်းအမှတ် ကျောင်း အခြေပြု စက်ဘီးစီးပွဲကို ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာလင်းထွန်းက သေနတ်ပစ်ဖောက် တာလွတ် ပေးပြီး ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများ၊ ပြည်သူများ၊ ကျောင်းသား လူငယ်များက မြို့တစ်ပတ်စီးကာ လားရှိုးပြည်နယ် မြို့မ အားကစားဝင်းသို့ ပန်းဝင်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ဆေးလိပ်ငွေကင်းစင် ရှမ်းပြည်တစ်ခွင်အထိမ်းအမှတ် ကျောင်းအခြေပြု စက်ဘီးစီးပွဲတွင် အင်အား ၃၀၀ ပါဝင် ဆင်နွှဲကြကြောင်း သိရသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီး များနှင့် တာဝန်ရှိသူတို့သည် စည်ပင်သာယာရေးဌာနမှ ဆောင်ရွက်နေသော ရန်တိုင်းအောင် ဆုတောင်းပြည့် စေတီနှင့် ဆင်းရွေလီ ကဇာတ်ရုံဝင်းအတွင်းရှိ ရေနုတ် မြောင်းတူးဖော်နေမှုကို စည်ပင်သာယာရေးဌာနမှ တာဝန် ရှိသူများက ရှင်းလင်း၍ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန် ရှိသူတို့သည် ရေနုတ်မြောင်းများကို စက်ယန္တရားကြီးများ ဖြင့် တူးဖော်နေမှုအား ကြည့်ရှုကာ လိုအပ်သည်များ မှာ ကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများ နှင့် တာဝန်ရှိသူတို့သည် ပြည်နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန လားရှိုးခွဲသစ်နှင့် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာသစ်ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနား အား တက်ရောက်ကာ ရုံးအသစ်အဆောက်အအုံအား နိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ(ငြိမ်း) ဒေါက်တာ စိုင်းမောက် ခမ်း၊ ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာလင်းထွန်း၊ ပြည်နယ်လူမှုရေးဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးထွန်း၊ အမြဲတမ်း အတွင်းဝန် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနနှင့် ပြည်နယ်ဒုတိယ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး

မှူးတို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး ရုံးသစ်အဆောက်အအုံ ဆိုင်းဘုတ်အား အမွှေးနံ့သာရည်များ ပက်ဖျန်းပေးကြ သည်။

၎င်းနောက် အစီအစဉ်အရ ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာလင်းထွန်း၊ ဒုတိယသမ္မတ(ငြိမ်း) ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း၊ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်းတို့က အမှာစကားပြောကြားကြ ပြီး မြန်မာရတနာ ရွှေခေတ်ကုမ္ပဏီနှင့် Kinetic Asia ကုမ္ပဏီတို့မှ ရုံးအသစ်နှင့် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာဆောက်လုပ်မှု မှတ်တမ်းများကို ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန သို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ကာ ပြည်နယ်ကျန်းမာရေးဌာန ရုံး သစ်နှင့် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ ဖွင့်ပွဲအထိမ်းအမှတ် အလံ၊ ပစ္စည်းနှင့် လက်ဆောင်များကို ပေးအပ်၍ ရှမ်းပြည်နယ် (လားရှိုး) ပြည်နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူးက ကျေးဇူး တင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားပြီး ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူတို့သည် အဆောက်အအုံသစ်အခန်းများ အား လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူတို့ သည် လူမှုဝန်ထမ်း ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင် ရေးစခန်းသို့ သွားရောက်ရာ တာဝန်ရှိသူများမှ ရှင်းလင်း တင်ပြကြပြီး ပြန်လည်ထူထောင်ရေးစခန်းရှိ လူငယ် များအား သွားရောက်ကြည့်ရှုကာ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရ အဖွဲ့မှ အလှူငွေကျပ် ငါးသိန်းကို ပြည်နယ်လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဝိုလ်မျိုးကြီး နိုင်ဝင်းအောင်က ပေးအပ်၍လည်းကောင်း၊ ပြည်နယ်စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူ ရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီး ဦးစိုင်းလုံကျော်နှင့် ပြည်နယ် လူမှုရေးဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးထွန်းတို့က အလှူငွေကျပ် ငါးသောင်းစီ ပေးအပ်လျှင်အားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မောင်မောင်သန်း (တောင်ကြီး)

ရောဂါတိုက်ရိုက်ရ ဝိုးရိမ်ရေအမှတ်အနီးရောက်ရှိ အနိမ့်ပိုင်းရပ်ကွက်များရေဝင်

မန္တလေး ဩဂုတ် ၂၀

မြန်မာနိုင်ငံ အထက်ပိုင်းဒေသများ၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသ ကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးတို့တွင် ဩဂုတ်ဒုတိယပတ်မှစတင်၍ မိုးများ အဆက်မပြတ် ရွာသွန်းမှုများကြောင့် ရောဂါတိုက်ရိုက်ရေ အတွင်း ရေများစီးဝင် ကာ မြစ်ရေကြီးလျက်ရှိသည်။

ရောဂါတိုက်ရိုက်ရေသည် ဩဂုတ် ၂၀ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲ တိုင်းတာ မှတ်သို့ ရောက်ရှိနိုင်သည်။

ချက်အရ မန္တလေးမြို့၏ ဝိုးရိမ်ရေ မှတ်အောက် နှစ်ပေခန့်တွင် ရောက် ရှိနေပြီး ဆက်လက်မိုးရွာသွန်းပါက ရောဂါတိုက်ရိုက်ရေသည် ဝိုးရိမ်ရေမှတ် သို့ ရောက်ရှိနိုင်ကြောင်းနှင့် ဒုဋ္ဌဝတီ မြစ်ရေသည် အမရပူရ မြို့နယ် မြစ်ဝယ်မြို့တွင် ယင်းမြို့၏ ဝိုးရိမ်ရေ မှတ်အောက် နှစ်ပေခန့်တွင် ရောက် ရှိနေပြီး နောက်နှစ်ရက်တွင် ဝိုးရိမ်ရေ မှတ်သို့ ရောက်ရှိနိုင်သည်။

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မန္တလေး ခရိုင် အမရပူရမြို့နယ် ငယ်တိုး ကျေးရွာအုပ်စု၊ မြစ်ဝယ်နှင့် ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ် မြစ်ကမ်းအနီးနှင့် အနိမ့်ပိုင်းရပ်ကွက် ကျေးရွာများ မြစ် ရေများဝင်ရောက်လျက်ရှိပြီး အထူး သတိပြုနေထိုင်ကြရန် မိုးလေဝသနှင့် ဇလပေဒညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနက အသိပေးထားကြောင်း သိရသည်။

သီဟကိုကို(မန္တလေး)



သက်ငယ်မုဒိမ်းမှုပျောက် ရေးနှင့် မှုခင်းကျဆင်းရေး အသိပညာပေး

ခရမ်း ဩဂုတ် ၂၀

ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်ခရမ်းမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ခရမ်းမြို့အောင်သည် ဩဂုတ် ၁၆ ရက် ည ၇ နာရီခွဲက ခရမ်းမြို့ အမှတ် (၈) ရက်ကွက်ဓမ္မာရုံ ၌ သက်ငယ်မုဒိမ်းမှုပျောက်ရေးနှင့် မှုခင်းကျဆင်းရေး အသိပညာပေး ဆွေးနွေးဟောပြောခဲ့ရာ ပြည်သူ ၈၀ ခန့် တက်ရောက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရ သည်။

၆၈၉

အနုပညာ၊ နည်းပညာ

နာဂလူမျိုးစုများ၏ ကြီးမားသော အနားမောင်းပြုလုပ်ပုံ ရုပ်ရှင်မှတ်တမ်းပြသ



ဓာတ်ပုံ- အေးမင်းသူ၊ Mr.Hiroshi IGUCHI

နာဂလူမျိုးစုများ ရှေးအစဉ်အဆက် လက်ဆင့်ကမ်းလာခဲ့ကြသည့် ၁၀ မိတာရှည်လျားသော အနားမောင်း (It Drum) ပြုလုပ်ပုံ အဆင့်ဆင့်ကို မှတ်တမ်းတင်ရိုက်ကူးထားသော ရုပ်ရှင် Story Khiam ကို ဩဂုတ် ၁၈ ရက်က ညနေ ၆ နာရီမှ စတင်ကာ Japan Culture House ၌ ပြသခဲ့သည်။

ဂီတကို လေ့လာဖို့ အသံဖမ်းယူဖို့အတွက် ကျွန်တော် သွားခဲ့တာပါ။ အမှတ်မထင်ဘဲ အနားမောင်း လုပ်မယ်ဆိုတာကို ကျွန်တော်ကြားသိလိုက်ရတယ်။ အဲဒီကနေ တောက်လျှောက်လိုက်ပြီး ရိုက်ကူးခဲ့တာပါ” ဟု Mr.Hiroshi IGUCHI က မှတ်တမ်းရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးဖြစ်ခဲ့ပုံအကြောင်းကို ပြောပြသည်။ မှတ်တမ်းရုပ်ရှင်တွင် နာဂလူမျိုးများသည် ၁၀ မိတာရှည်လျားသော အနားမောင်းပြုလုပ်ရန်အတွက် တောထဲသို့ဝင်ကာ ပုံစံကျနသည့် သစ်ပင်တစ်ပင်ကို ရှာရသည်။ တွေ့ပါက ထိုသစ်ပင်ကို ခုတ်၊ အခေါက်ကိုချောအောင်လုပ်ပြီး ရွာကို သယ်ယူလာ

ကြသည်။ ရွာကိုသယ်ယူလာပြီးနောက် အနားမောင်းပြုလုပ်ရန်အတွက် နှစ်ပတ်ခန့်ကြာ အချိန်ယူအားစိုက်ပြီး ထုဆစ်ကြသည်။ ရွာသားများအားလုံးကလည်း အနားမောင်းပြုလုပ်ရာတွင် တစ်စုတစ်စည်းတည်း ပါဝင်လုပ်ဆောင်ကြသည်။ “အနားမောင်းလုပ်ပြီးသွားလို့ အသံကြားအောင် တီးကြတဲ့အခါ စကြားတဲ့အချိန်မှာပဲ ကျွန်တော် အလွန်ပျော်သွားတယ်။ အဲဒီဒီရောက်ဖို့ ရိုက်ဖို့ ဒီလိုအသံထွက်ဖို့အတွက်ကို ကျွန်တော်တို့ အမျိုးစုံကြုံတွေ့ဖြတ်သန်းခဲ့ရတာလေ။ ပြီးတော့ ဒီတေးဂီတက အလွန်ရိုးရှင်းတယ်။ သူတို့ရဲ့ နေထိုင်စားသောက်မှုပုံစံနဲ့လည်း တစ်ထပ်တည်းကျတယ်။ ဒါ့ကြောင့် သူတို့ဂီတသည် သူတို့ရဲ့ နေထိုင်စားသောက်မှုပုံစံလို့ ကျွန်တော်မြင်မိတယ်။ အင်မတန်လည်းထူးခြားပါတယ်” ဟု Mr.Hiroshi က အနားမောင်းပြုလုပ်ပြီးသည့်နောက် ထွက်ပေါ်လာသည့် အသံအပေါ် သူ၏ခံစားချက်ကိုပြောပြသည်။

ယင်းကြီးမားသော အနားမောင်းသည် အဝေးက ရွာများကို အချက်ပြနိုင်ရန်၊ ရိုးရာဓလေ့ပွဲများတွင် တီးခတ်နိုင်ရန် နာဂလူမျိုးစုများက ယနေ့အချိန်ထိ တန်ဖိုးထားပြုလုပ်ကြခြင်းဖြစ်သည်။ ပုံမှန်အားဖြင့် ယင်းအနားမောင်းမြင်တွေ့နိုင်ရန်မှာ ခက်ခဲသည်ဟုလည်း သိရသည်။

“နာဂဒေသ၊ နာဂလူမျိုးစုတွေကို ကျွန်တော် အလွန်စိတ်ဝင်စားတယ်။ ကျွန်တော် ထပ်သွားဦးမှာပါ။ ပြီးတော့ ကျွန်တော့်မှတ်တမ်းရုပ်ရှင်ကနေ သူတို့ရဲ့ ရိုးရှင်းတဲ့ နေထိုင်မှုပုံစံ၊ တေးဂီတတွေကို အများပြည်သူတွေ စိတ်ဝင်စားလာကြမယ်။ တန်ဖိုးရှိတာ တစ်ခုခုကို တွေ့သွားကြမယ်ဆိုရင် ကျွန်တော် ဝမ်းသာမိမှာပါ” ဟု Mr.Hiroshi က ပြောသည်။



ဒုတိယကမ္ဘာစစ်အတွင်းက နာမည်ကျော်ခဲ့သော Lens တစ်မျိုးကိုပြန်လည်ထုတ်လုပ်မည်

ဒီဇိုင်းနာ Willi Merte သည် Biotar အမည်ရသော ကင်မရာသုံး မှန်ဘီလူးတစ်မျိုးကို ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ကာလ ၁၉၄၀ ဝန်းကျင်တွင် ထုတ်လုပ်ရောင်းချခဲ့ကာ အရည်အသွေးကောင်းမွန်သော်လည်း ဈေးနှုန်းမြင့်မားပြီး စစ်ဖြစ်နေသည့် ကာလဖြစ်သောကြောင့် များစွာရောင်းချနိုင်ခြင်းမရှိခဲ့ချေ။ ကောင်းမွန်သည့်အရည်အသွေးရှိသော အဆိုပါ ကင်မရာသုံး မှန်ဘီလူးကို ဓာတ်ပုံရိုက်ကူးသူများနှင့် ရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးသူများက အလွန်တောင့်တခဲ့သော်လည်း ဝယ်ယူအသုံးပြုနိုင်သူ နည်းပါးခဲ့သည်။

အဆိုပါ ကင်မရာသုံးမှန်ဘီလူး Biotar ကိုယနေ့ကာလတွင် ပြန်လည်ထုတ်လုပ်တော့မည်ဖြစ်သည်။ ဒီဇိုင်းနာ Willi Merte ဖန်တီးထုတ်လုပ်ခဲ့သည့် နည်းပညာကိုအခြေခံကာ ပြန်လည်ထုတ်လုပ်မည်ဟု သတင်းများထွက်ပေါ်ခဲ့ပြီး Andre de Winter ဆိုသူက အဆိုပါ Lens ဒီဇိုင်းကို တာဝန်ယူရေးဆွဲပေးမည်ဖြစ်သည်။ ကိုယ်ထည်ပိုင်းကို သံမဏိနှင့် တည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်ပြီး Aperture Blade ၁၅ ခုပါဝင်မည်ဖြစ်ကာ Anti-Reflective Coating ကိုပါ ထည့်သွင်းပေးထားမည်ဟု သိရသည်။

၇၅ ဒီဇီမီတာရှိပြီး Aperture F1.5-16, Optical Elements - 6/4, Minimum Focus - 0.8m, Filter Thread - 58 mm ပါဝင်သော အဆိုပါ ကင်မရာသုံးမှန်ဘီလူးကို လာမည့် ၂၀၁၈ ခုနှစ်တွင် ဈေးကွက်အတွင်းရရှိနိုင်တော့မည်ဖြစ်ကာ ဈေးနှုန်းအားဖြင့် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၀၀၀ ဝန်းကျင်တွင်ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ALEX

ကညာပျိုနဲ့ဇရာအိုရုပ်ရှင်ကို ဘီးကျအမည်ဖြင့်ပြန်လည်ရိုက်ကူး

တစ်ခေတ်တစ်ခါက အောင်မြင်ကျော်ကြားခဲ့သည့် ‘ကညာပျိုနဲ့ ဇရာအို’ ရုပ်ရှင်ကို ယခုအချိန်တွင် ဘီးကျအမည်ဖြင့် ဒါရိုက်တာပြည်ဟိန်းသီဟက ပြန်လည်ရိုက်ကူးလျက်ရှိသည်။

“ဒီကားက ကျွန်တော့်အဘိုးရိုက်ခဲ့တဲ့ ‘ကညာပျိုနဲ့ ဇရာအို’ ကိုပြန်ရိုက်တာပါ။ ဇာတ်လမ်းပုံစံကတော့မပြောင်းပါဘူး။ အဘိုးရိုက်ခဲ့တဲ့ဇာတ်ကိုပဲ တင်ပြပုံလေးတွေ၊ တချို့ဇာတ်ဝင်ခန်းလေးတွေပဲ နည်းနည်း ပြောင်းပြီးရိုက်ကူးထားတာပါ” ဟု ဒါရိုက်တာပြည်ဟိန်းသီဟက ပြောသည်။

‘ကညာပျိုနဲ့ဇရာအို’ ရုပ်ရှင် ဇာတ်ကားကြီးကို ဒါရိုက်တာပြည်ဟိန်းသီဟ၏ အဘိုးဖြစ်သူ ဒါရိုက်တာဘိတ်ကလာတင် ပြောရည်မှ ရိုက်ကူးခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး သရုပ်ဆောင်များအဖြစ် ကောလိပ်ဂျင်နေဝင်း၊ ကျော်ဟိန်း၊ စံရွာတင်နဲ့ ခင်သန်းနုတို့က အဓိကပါဝင်သရုပ်ဆောင်ထားကြသည့် ဇာတ်ကားဖြစ်သည်။

“အဘိုးရိုက်ခဲ့တဲ့ကားကို တစ်ကျော့ပြန်ရိုက်ကူးဖြစ်ခဲ့တာက ထုတ်လုပ်သူဘက်က တောင်းဆိုလို့ပါ။ သူတို့ဘက်က အမြတ်အစွန်းဆိုတာထက် ဇာတ်လမ်းကို ကြိုက်တာကြောင့် ပြန်ရိုက်စေချင်တယ်ပြောတယ်။ အဲဒီအတွက်ရိုက်ဖြစ်ခဲ့တာပါ” ဟု ဒါရိုက်တာပြည်ဟိန်းသီဟ ဆက်လက်ပြောသည်။

ယခု ရိုက်ကူးလျက်ရှိသည့် ဘီးကျအမည်ကားတွင်မူ အဓိကသရုပ်ဆောင်များအနေဖြင့် ပြေတီဦး၊ နေနေနီ၊ စိုးမြတ်သူဇာနှင့် အိချောပိုတို့ပါဝင်ပြီး အခြား ဟာသအနုပညာရှင်များလည်း ပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။

ယာဉ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးအတွက် ရုပ်ရှင်သရုပ်ဆောင်များကို သံတမန်အဖြစ်ခန့်အပ်

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၀ မြန်မာနိုင်ငံ ယာဉ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးအဖွဲ့ (MORS) မှ ရုပ်ရှင်သရုပ်ဆောင်အကယ်ဒမီလူမင်း၊ အကယ်ဒမီခန့်စည်သူ၊ အေးမြတ်သူ၊ မောင်မောင်အေးစသည့် အနုပညာရှင်များနှင့် ဦးအောင်ဇော်ဦး (အရည်ကြို) တို့အား မြန်မာနိုင်ငံယာဉ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးအဖွဲ့၏ သံတမန်များအဖြစ် ခန့်အပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ဩဂုတ် ၁၉ ရက် နံနက်ပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့လှိုင်တက္ကသိုလ် နယ်မြေရှိ မြန်မာနိုင်ငံအင်ဂျင်နီယာအသင်းအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

“အနုပညာရှင်တွေကို သံတမန်အဖြစ်ခန့်အပ်တဲ့ အကြောင်းက ယာဉ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးလုပ်ငန်းတွေ ဆောင်ရွက်တဲ့နေရာမှာ သာမန်လူပြောတာနဲ့ သူတို့ပြောတာမတူဘူး။ သူတို့ကနာမည်ကြီးအနုပညာရှင်တွေဆိုတော့ ပြည်သူကစိတ်ဝင်စားမှုပိုများတယ်။ သူတို့ပြောတာပိုပြီးထိရောက်တယ်။ အဲဒါကြောင့် ခန့်အပ်တာပါ”ဟု MORS အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်မြင့်က ပြောသည်။

အဆိုပါ ခန့်အပ်ခံရခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ အေးမြတ်သူက “အခုလို သံတမန်ခန့်အပ်ခံရတဲ့အတွက် ဝမ်းသာ

ပါတယ်။ ကိုယ့်ရဲ့ကျေးဇူးရှင်ပရိသတ်ကို ကျေးဇူးဆပ်ရာလည်းရောက်တယ်။ ကုသိုလ်လည်းရတယ်။ နောက်ပိုင်း ယာဉ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးလုပ်ငန်းတွေကိုလုပ်ဆောင်သွားမှာပါ။ ကိုယ်ကိုယ်တိုင်လည်း ဒေါသကြီးတဲ့ ယာဉ်မောင်းအမျိုးအစားထဲမှာပါတော့ ကိုယ်ကိုယ်တိုင်လည်းဆင်ခြင်သွားမယ်။ ပရိသတ်တွေလည်း သတိနဲ့စည်းကမ်းတကျသွားလာကြပါလို့ တိုက်တွန်းချင်ပါတယ်” ဟုပြောသည်။

ထို့အပြင် သရုပ်ဆောင်ခန့်စည်သူက “ပရိသတ်တွေဆိုတာပဟူသတဲ့အတွက် အတိုးလိုက်အတစ်လိုက်ပေးဖို့မလွယ်ဘူး။ အနုပညာနဲ့ယှဉ်မယ့် ပရိသတ်တွေ လက်ခံနိုင်မယ့် ဟာသဇာတ်ကွက်လေးတစ်ခုဖြစ်ရင်ဖြစ်မယ်။ ဝမ်းနည်းကြေကွဲစရာကောင်းတဲ့ ဇာတ်ကွက်လေးတစ်ခုဖြစ်ရင်ဖြစ်မယ်။ အနုပညာနဲ့ယှဉ်တဲ့ မက်ဆေလေးတွေပေးဖို့ကြိုးစားသွားမှာပါ” ဟုပြောသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ ယာဉ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးအဖွဲ့ကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် စတင်ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး သရုပ်ဆောင်ဖွဲ့ဝင်သောကြောင့် ပိုင်းပြီးသူနှင့် ဆုချစ်ဇော်တို့အား သံတမန်အဖြစ်စတင်ခန့်အပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဓာနည်မောင်



မေနှင်းခင်



Samsung S8 နှင့် ဒီဇိုင်းပိုင်းတူညီသည့် ပုံစံဖြင့် BLUBOO S8

Samsung Galaxy S8 နှင့် ဒီဇိုင်းပိုင်းတွင်တူညီသဖွယ်ရှိပြီး တရုတ်နိုင်ငံအခြေစိုက် မိုဘိုင်းလ်ဖုန်းထုတ်လုပ်ထားသော BLUBOO S8 စမတ်ဖုန်းတစ်မျိုး ဈေးကွက်အတွင်းရောက်ရှိနိုင်ဖွယ်ရှိသည်ဟု သိရသည်။ Samsung Galaxy S8 နှင့် ယှဉ်နိုင်ဖွယ် ရှိ-မရှိကိုမူ နည်းပညာသတင်းစာမျက်နှာများတွင် ဖော်ပြထားသော ၎င်းစမတ်ဖုန်း၏ အချက်အလက်များကို ကြိုတင်ကြေညာထားသည်။

မျက်နှာပြင်အကျယ် ၅ ဒေသမ ၈ လက်မရှိပြီး Octa-Core MT-K6750OT ပရိုဆက်ဆာပါဝင်ကာ လည်ပတ်မှုစနစ် Android 7.0 အသုံးပြုပါဝင်သည်။ RAM ပါဝင်မှုမှာ 3GB နှင့် 4GB ဟူ၍ နှစ်မျိုးရှိပြီး Internal Storage ပါဝင်မှုမှာ 32 GB နှင့် 64 GB နှစ်မျိုးရရှိနိုင်ကာ Micro SD 256 GB အထိ ထပ်မံတိုးမြှင့်တပ်ဆင်အသုံးပြုနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ကင်မရာပိုင်းတွင် ကျောဘက်ကင်မရာ 16MP+3MP ကင်မရာပါဝင်ပြီး အရှေ့ဘက်တွင် 8+12MP ပမာဏရှိသော ကင်မရာပါဝင်သည်။ လက်ပေဖွတ်စနစ် ဖုန်း၏အရှေ့ဘက်တွင်ပါဝင်ပြီး ဘက်ထရီစနစ်အတွက် 3450 mAh ပမာဏထိပါဝင်မည်ဖြစ်သည်။ လက်ပေဖွတ်စနစ်နှင့် ဖုန်း၏လုံခြုံရေးစနစ်တို့အတွက် ၁၀ ကြိမ်အထက်မှားယွင်းမည်ဆိုပါက ဖုန်းကို ပါဝါပိတ်သွားသည့် အခြေအနေဖြစ်အောင် လုပ်ဆောင်သွားမှာဖြစ်သည်ဟုသိရသည်။ Samsung S8 ထက်ပို၍ ဈေးသက်သာသော BLUBOO S8 ကို တရုတ်နိုင်ငံတွင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၄၀ ဝန်းကျင်ဖြင့် စတင်ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်သည်ဟု လက်တလောသိရသည်။ ALEX

မြို့ပြဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာတွင် စနစ်တကျစီမံဆောင်ရွက်



မြစ်ကြီးနား ဩဂုတ် ၂၀

ကချင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာခက် အောင်သည် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများ၊ ပြည်နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ဩဂုတ် ၁၉ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် မြစ်ကြီးနားမြို့ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ကားကြီးကွင်း၊ ဈေးနှင့် ရေကန်မြောင်းများ တိုးချဲ့ဖောက်လုပ်နေမှု အခြေအနေတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကြသည်။

ရှေးဦးစွာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် ဒုတိယထောင်စုရပ်ကွက်ရှိ မူလကွန်ကျောင်း အဆောက်အအုံကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကာ ကျောင်းအကျိုးတော်ဆောင်များ၊ ရပ်မိရပ်ဖများနှင့် ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းနိုင်ရေးအတွက် ဆွေးနွေးသည်။ တပ်ကုန်းရပ်ကွက်ရှိ အဆင့်မြင့်ကားကြီးကွင်းအတွင်း ကားဂိတ်ရုံအဆောက်အအုံများ၊ ကုန်လှောင်ရုံ၊ ဈေးဆိုင်ခန်းများနှင့် ကားကြီးကွင်းပတ်လမ်းနှင့် ယာဉ်ရပ်နားရန်နေရာများ ဆောက်လုပ်ပြီးစီးမှု အခြေအနေနှင့် အေးမြသာယာ ရပ်ကွက်အတွင်း အေးမြသာယာ အဆင့်မြင့်ဈေး တည်ဆောက်ပြီးစီးမှု အခြေအနေတို့ကို ကြည့်

ရှုစစ်ဆေးပြီး မြို့ပြဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများ ဖြစ်သည်အတွက် စနစ်တကျ စီမံဆောင်ရွက်သွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က တာဝန်ရှိသူများအား မှာကြားသည်။

ယင်းနောက် မြေမြင့်ရပ်ကွက် ဈေးကြီးလမ်းရှိ ရေကန်မြောင်းတိုးချဲ့ဖောက်လုပ်မည့် အခြေအနေနှင့် ရေမူရပ်ကွက် လမ်းဆုံ၌ ရေကန်မြောင်းချဲ့ခြင်းလုပ်ငန်းကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လယ်ကုန်းရပ်ကွက် မြို့ပတ်လမ်းပေါ်ရှိ ရေဝင်ပေါက်နေရာမှ တစ်ဆင့် ဧရာဝတီမြစ်ရေ မြင့်တက်လာသောကြောင့် လယ်ကုန်း၊ ရပ်ပူနှင့် ကြက်ပေါင်မြို့ရပ်ကွက်များတွင် ရေလွှမ်းမိုးမှုဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိရာ ယင်းနေရာအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က မြေရှင်းဆောင်ရွက်နိုင်မည့် နည်းလမ်းများအား တာဝန်ရှိသူများနှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး အောင်နန်းရပ်ကွက် တပင်ရွှေထီးလမ်း တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်မည့် အခြေအနေတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြသည်။

ပြည်နယ်မြန်/ဆက်

ကျေးလက်လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစီးဌာနရုံးဖွင့်လှစ်

ထားဝယ် ဩဂုတ် ၂၀

ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ကျေးလက်လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနရုံး ဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့် ရုံးဆိုင်းဘုတ်ဖွင့်လှစ်ခြင်း အခမ်းအနားကို ဩဂုတ် ၁၆ ရက် နံနက် ၉ နာရီက အဆိုပါ ရုံးရှေ့၌ ကျင်းပရာ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာလှဝေမော်နှင့် ဝန်ကြီးများ၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်အေးနှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ကျေးလက်လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနရုံးအား မူကြိုကလေးငယ်များက ဖဲကြိုးဆွဲဖွင့်လှစ်ပေးပြီး ကျေးလက်လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနဆိုင်းဘုတ်အား တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက အမွှေးနံ့သာပတ်ဖျန်းကြသည်။

အဆိုပါ ကျေးလက်လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနကို ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအောက်တွင် ဇူလိုင် ၂၁ ရက်က ဝန်ထမ်း ၃၀၀၀ ဖြင့် စတင်ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး ကျေးလက်လမ်းတံတားများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ပြီး ရေရရှိတည်တံ့အောင် ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြင့် ကျေးလက်နေပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ဖွဲ့စည်းခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တိုင်းဒေသကြီးမြန်/ဆက်

အနာဂတ်ဆယ်စုနှစ်များနှင့်မျက်မမြင်နှုန်းကျဆင်းရေး

မောင်ပြည့်အောင်

လာမည့်ဆယ်စုနှစ်လေးခုအတွင်း၌ ကမ္ဘာတစ်ဝန်း မျက်မမြင်နှုန်းထားသည် လက်ရှိထက်သုံးဆမျှ မြင့်တက်လာနိုင်ကြောင်း သုတေသနပညာရှင်များ၏ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်များအရသိရပါသည်။ Lancet Global Health သုတေသနအဖွဲ့၏ ကနဦးထုတ်ပြန်ချက်တွင် လက်ရှိဆောင်ရွက်နေသော မျက်စိကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများကို တိုးချဲ့ခြင်းနှင့် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုများပိုမိုထောက်ပံ့ခြင်းမပြုခဲ့လျှင်၊ ပြီးခဲ့သည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၌ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းမျက်မမြင်ဦးရေ ၃၆ သန်းရှိရာမှ လာမည့် ၂၀၅၀ ပြည့်နှစ်တွင် ၁၁၅ သန်းထိ တိုးလာနိုင်ခြေရှိကြောင်း ခန့်မှန်းဖော်ပြပါသည်။

မီးမောင်းထိုးပြ

သုတေသနစာတမ်းကို ဦးဆောင်ရေးသားသူ ယူနိုက်တက်ကင်းဒမ်း၊ ကင်းဘရစ်တက္ကသိုလ် (Anglia Ruskin University) မှ Rupert Bourne ကအထက်ဖော်ပြပါ အခြေအနေနှင့် ပတ်သက်၍ မျက်စိကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းအားလုံး၏စံနှုန်းကို အဆင့်မြင့်တင်ရန်နှင့် လုပ်ငန်းများကို ပိုမိုကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်လာပြီဖြစ်ကြောင်း မီးမောင်းထိုးပြလိုက်ခြင်းပင်ဖြစ်သည်ဟု မှတ်ချက်ပြုပါသည်။

ကမ္ဘာတစ်ဝန်းလူနေမှုစနစ်မြင့်မားပြီး ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမှုကြောင့် အသက်ကြီး (အသက်ရှည်ရှည်နေရ) သူအရေအတွက် တိုးပွားများပြားလာသော အချက်ကလည်း မျက်မမြင်နှုန်းမြင့်တက်လာခြင်း၏ နောက်ခံအကြောင်းတစ်ခုဖြစ်၏။ ကမ္ဘာလူဦးရေ စဉ်ဆက်မပြတ် တိုးပွားလာသည့်နည်းတူ အသက်ရှည်ကြသူ အရေအတွက်လည်း များနေသည့်အတွက် လူဦးရေအနည်းအများပေါ်မူတည်၍ တွက်ချက်ရသော မျက်မမြင်နှုန်းမျက်စိမူန်သူတို့၏ အချိုးအစားသည်လည်း မြင့်မားလာခြင်းဖြစ်ပါသည်။

စနစ်တကျ စီစစ်လေ့လာ

အထက်ပါ Lancet Global Health သုတေသနအဖွဲ့သည် ကမ္ဘာလူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့် ပျံ့နှံ့နှုန်းများအပေါ်အခြေခံလျက် မျက်စိမူန်ခြင်းနှင့် မျက်မမြင်ဖြစ်ပွားမှုများကို နိုင်ငံပေါင်း ၁၈၈ နိုင်ငံတွင် ကနဦးခန့်မှန်းချက်အပေါ်အခြေခံ၍ ထပ်မံလေ့လာ သုတေ

သနပြုခဲ့ကြပါသည်။ ထိုနိုင်ငံများတွင် အသက်အရွယ်၊ လိင်ကွဲပြားမှုနှင့် နိုင်ငံ၏ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအခြေအနေ စသည်ဖြင့် စနစ်တကျခွဲခြားလျက် တွက်ချက်သုံးသပ်ခဲ့ကြ၏။ ထို့ပြင် အချိန်ကာလနှင့် နေထိုင်မှုပုံစံကြောင့် လူသားတို့၏ခန္ဓာကိုယ်တွင်း ဇီဝဖြစ်စဉ်ပြောင်းလဲလာမှုများကို စနစ်တကျစိစစ် လေ့လာမှုများကိုလည်း ပြုလုပ်ခဲ့ကြ၏။

မျက်မမြင်နှုန်းကျဆင်းရေး

ထိုလေ့လာမှုများ၏ တွေ့ရှိချက်များက ညွှန်ပြနေသည့်မှာ မျက်မှောက်ကာလ၌ ကမ္ဘာတစ်ဝန်း သာမန်အမြင်အာရုံချို့ယွင်းသူ (မျက်စိမူန်သူ) သန်း ၂၀၀ ခန့်ရှိနေပြီး ဤအခြေအနေသည် ၂၀၅၀ ပြည့်နှစ်တွင် သန်း ၅၅၀ ခန့်ထိဖြစ်လာနိုင်သည်ဟု မျှော်လင့်ရကြောင်းဆိုပါသည်။ သို့ဖြစ်ရာ အနာဂတ် ဆယ်စုနှစ်များတွင် ဖြစ်နိုင်ခြေရှိနေသော မျက်မမြင်နှုန်း မြင့်မားလာမှုကို ထိမ်းချုပ်ရန်နှင့် ကျဆင်းလာစေရေးအတွက် ယခုကတည်းကကြိုးပမ်းကြရန် လိုအပ်လာပြီဖြစ်ပါသည်။

ခန့်အင်အားတောင့်တင်းသော ဖွံ့ဖြိုးပြီးနိုင်ငံကြီးများတွင်ကြုံတွေ့နေရသော အမြင်အာရုံချို့ယွင်းမှု (မျက်စိမူန်ခြင်း)၏ အကြောင်းရင်းခံများသည် သိမ်မွေ့သော သဘောရှိပြီး ကာယကံရှင်၏ နေထိုင်မှုပုံစံ (Life Style) နှင့်အထူးသဖြင့် သက်ဆိုင်နေကြောင်း သုတေသနအဖွဲ့၏ ခေါင်းဆောင်ဖြစ်သူ Bourne ကပြောပါသည်။ ယခုလက်ရှိ လူနေမှုအဆင့်အတန်းနှင့် ခန့်အင်အား လျော့ကျသွားစေရေးအတွက် ကြိုးစားနေကြသော လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းအတွင်း မျက်စိမူန်ခြင်းမဖြစ်စေရန်နှင့် လျော့ကျလာစေရန် ပညာရှင်များက ကြိုးပမ်းကြရာတွင်လည်း ၎င်းတို့၏ ပညာရေးစီးပွားရေးဆိုင်ရာ အလုပ်များ (မျက်စိအလွန်အမင်း အသုံးအပြုများ) အား ကန့်သတ်ခြင်း၊ လျော့ချရန်တိုက်တွန်းခြင်းများ ပြုရမည်ဖြစ်ရာ သက်ဆိုင်သူများ၏ အခွင့်အရေးများကို ပိတ်ပင်ရာရောက်သည့်အတွက် ပညာရှင်များအနေဖြင့် ချင့်ချင်ချိန်ချိန် ဆောင်ရွက်ကြရပါမည်။ ကာယကံရှင်ကိုယ်တိုင် လက်ခံနိုင်လောက်သည့် အကျိုးအကြောင်းဆီလျော်သော အကြောင်းပြချက်များကို ရှာဖွေ၍ ဆွေးနွေးပြောဆိုကြရပါမည်။ အကြံပြုချက်



များဖြင့် လိုက်နာလာအောင် ကြိုးစားကြရပါမည်။ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းရှိ ဒေသဆိုင်ရာဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများ (အထူးသဖြင့် အရှေ့တောင်အာရှနှင့် အာဖရိကနိုင်ငံများ)၌ မျက်မမြင်နှင့်မျက်စိမူန်သူလျော့ကျလာစေရေးအတွက် အရေးကြီးသောအချက်မှာ သက်ဆိုင်ရာဒေသ၏ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးပေါ်လစီများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရမည်ဖြစ်ကြောင်း သုတေသီတို့က ယုံကြည်ကြပါသည်။ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကဏ္ဍ၌ အတွင်းတိမ်ခွဲစိတ်ကုသမှုနှင့် မျက်မှန်တပ်ရန်လိုသူများအား မျက်မှန်ပေးနိုင်ရေးစီစဉ်မှုများတွင် ပိုမိုရင်းနှီးမြှုပ်နှံကြရန်လည်း လိုပါသည်။

ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး တိုးတက်ရေး

ထိုကဲ့သို့ ဒေသဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများ၏ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးစီမံချက်များ တိုးတက်စေရေးအတွက် စိတ်ချသောချာသော စီမံဆောင်ရွက်မှုမှာ ပြည်ပနိုင်ငံကြီးများ၏ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို ဖိတ်ခေါ်ခြင်းပင်ဖြစ်ကြောင်း သုတေသီတို့က အဆိုပြုပါသည်။ ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများ၏ အခြေခံအဆောက်အအုံ လိုအပ်ချက်နည်းခြင်း၊

လုပ်သားအင်အား လိုသလောက်ရနိုင်ခြင်းနှင့် လုပ်ခလစာသက်သာခြင်းစသည့် အားသာချက်များက ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများ နှစ်သက်သောအချက်များဖြစ်ကြောင်း ထောက်ပြကြပါသည်။

မျက်စိကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်

သုတေသနအဖွဲ့ဝင်ဖြစ်သူ မျက်စိကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု ပရဟိတအဖွဲ့မှ Imran Khan က ထိုအချက်ကို ထောက်ခံပြီး ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများ၏ မျက်စိကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် မျက်စိအထူးကုဆရာဝန်များ ပိုမိုစေလွှတ်ပေးရေးနှင့် ကျွမ်းကျင်သောသူနာပြုများ၊ ပညာရှင်များ မွေးထုတ်ပေးနိုင်ရန်အတွက် လေ့ကျင့်သင်ကြားမှုများကိုစဉ်ဆက်မပြတ် ပြုလုပ်ပေးရန်လည်း အရေးကြီးကြောင်းကို ထပ်မံအကြံပြုပါသည်။

Reference :
Global blindness rates expected to soar within a few decades By Sally Robertson, BSc(August 3,2017).



CB Bank ငွေရတနာ ဆုတောင်း သဝဏ်လွှာ



ဩဂုတ်လ (၂၁)ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သည့် CB Bank ၏ ငွေရတနာ နှစ်ပတ်လည်နေ့၌ မြန်မာနိုင်ငံတော်အတွင်း နေထိုင်ကြသော မိဘပြည်သူ၊ ညီအစ်ကို မောင်နှမများအားလုံးကို ကိုယ်စိတ်နှစ်ဖြာ ကျန်းမာချမ်းသာပါစေကြောင်း CB Bank မိသားစုမှ ဆုမွန်ကောင်း တောင်းအပ်ပါသည်။

CB Bank စတင်ထည်ထောင်သည့် ၁၉၉၂ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ (၂၁)ရက် မှစ၍ ယနေ့ထက်အထိ ဘဏ်လုပ်ငန်းနှင့် ပြည်သူ့အကျိုးပြု လုပ်ငန်းများကို အောင်အောင်မြင်မြင် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အတွက်အဘက်ဘက်မှပိုင်းဝန်းကူညီပံ့ပိုးပေးပါသော မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်နှင့် မိတ်ဖက်ဘဏ်များအားလည်းကောင်း၊ CB Bank နှင့် ကာလကြာမြင့်စွာ ယုံယုံကြည်ကြည် ဆက်သွယ်အားပေးကြသော မိတ်ဖောင်းမိတ်သစ် Customer များ အားလည်းကောင်း၊ အတူတကွ အကျိုးတူပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော အစုရှယ်ယာရှင်များအားလည်းကောင်း၊ လုပ်ငန်းများ ပိုမိုတိုးတက်အောင်မြင်စေရန် အစဉ်ကြိုးစား ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသော ဘဏ်ဝန်ထမ်းများအား လည်းကောင်း၊ CB Bank မိသားစုမှ အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း နှင့် နောင်တွင်လည်း CB Bank မှ အဆင့်မြင့် နည်းပညာများကို အခြေခံ၍ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီပိုမိုကောင်းမွန်သော ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုများအားဆက်လက် အကောင် အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် Customer များမှ ယုံကြည်စိတ်ချစွာဖြင့် အစဉ်အမြဲ အတူလက်တွဲ ဆောင်ရွက်နိုင်ပါကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

CB Bank မိသားစု





ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်းသတိပေးချက်

နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ လွယ်ကူ လျင်မြန် လုံခြုံ စိတ်ချရသော ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုများကို ဘဏ်နှင့်ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်သူ Customer များအား စိတ်ကျေနပ် ချမ်းမြေ့စေသော ဝန်ဆောင်ပေးမှုများနှင့် အစဉ်ရှေးရှု ဆောင်ရွက် ပေးနေသည့် CB BANK သည် ယနေ့ (၂၁.၈.၂၀၁၇) ရက်နေ့တွင်ကျရောက်သည့် (၂၅) နှစ်ပြည့် ငွေရတု သို့တိုင် အောင်မြင်မှုများရရှိပိုင်ဆိုင်ခဲ့သည့်အတွက် အထူးပင်ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် ရတုအဆက်ဆက် ဆတက်ထမ်းပိုး အောင်မြင်မှုများရရှိပါစေကြောင်း ဆုတောင်းမေတ္တာ ပို့သအပ်ပါသည်။

- KMA Group of Companies
- Golden Myanmar Airlines Public Company Limited
- Hanthawaddy Development Public Company Limited
- New City Development Public Company Limited
- Kaytumadi Development Public Company Limited
- Citizen Business Public Company Limited
- Citizen Business Insurance Public Company Limited
- Danya Gone Yee Development Public Company Limited
- Maw Shan Development Public Company Limited
- Tada-U New City Development Public Company Limited



ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်းသတိပေးချက်

နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ လွယ်ကူ လျင်မြန် လုံခြုံ စိတ်ချရသော ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုများကို ဘဏ်နှင့်ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်သူ Customer များအား စိတ်ကျေနပ် ချမ်းမြေ့စေသော ဝန်ဆောင်ပေးမှုများနှင့် အစဉ်ရှေးရှု ဆောင်ရွက် ပေးနေသည့် CB BANK သည် ယနေ့ (၂၁.၈.၂၀၁၇) ရက်နေ့တွင်ကျရောက်သည့် (၂၅) နှစ်ပြည့် ငွေရတု သို့တိုင် အောင်မြင်မှုများရရှိပိုင်ဆိုင်ခဲ့သည့်အတွက် အထူးပင်ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် ရတုအဆက်ဆက် ဆတက်ထမ်းပိုး အောင်မြင်မှုများရရှိပါစေကြောင်း ဆုတောင်းမေတ္တာ ပို့သအပ်ပါသည်။

- World Local Trading Co., Ltd
- URANUS Co., Ltd
- Myanmar Golden Rock International Co., Ltd
- Shwe La Win (Modern Furniture)
- Next Tier Trading Co., Ltd
- SM Asia Corporation Co., Ltd
- Integrated Computer Expertise (ICE)
- DZ Card (Thailand) Ltd
- Castles Technology Co., Ltd
- Chan Wanich Security Printing Co., Ltd.(CSP)
- Secure Plus Printing
- N.W. Printing & Post Press Centre
- Real Fitness Co.,Ltd
- Shwe Nwe Yoe Media & Advertising



ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်းသတိပေးချက်

နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ လွယ်ကူ လျင်မြန် လုံခြုံ စိတ်ချရသော ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုများကို ဘဏ်နှင့်ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်သူ Customer များအား စိတ်ကျေနပ် ချမ်းမြေ့စေသော ဝန်ဆောင်ပေးမှုများနှင့် အစဉ်ရှေးရှု ဆောင်ရွက် ပေးနေသည့် CB BANK သည် ယနေ့ (၂၁.၈.၂၀၁၇) ရက်နေ့တွင်ကျရောက်သည့် (၂၅) နှစ်ပြည့် ငွေရတနာ သို့တိုင် အောင်မြင်မှုများရရှိပိုင်ဆိုင်ခဲ့သည့်အတွက် အထူးပင်ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် ရတုအဆက်ဆက် ဆတက်ထမ်းပိုး အောင်မြင်မှုများရရှိပါစေကြောင်း ဆုတောင်းမေတ္တာ ပို့သအပ်ပါသည်။

- KAYTUMADI COMPANY Ltd.
- KAYTUMADI SERVICES Ltd.
- PETRO KAYTUMADI Ltd.



ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်းသတိပေးချက်

နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ လွယ်ကူ လျင်မြန် လုံခြုံ စိတ်ချရသော ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုများကို ဘဏ်နှင့်ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်သူ Customer များအား စိတ်ကျေနပ် ချမ်းမြေ့စေသော ဝန်ဆောင်ပေးမှုများနှင့် အစဉ်ရှေးရှု ဆောင်ရွက် ပေးနေသည့် CB BANK သည် ယနေ့ (၂၁.၈.၂၀၁၇) ရက်နေ့တွင်ကျရောက်သည့် (၂၅) နှစ်ပြည့် ငွေရတနာ သို့တိုင် အောင်မြင်မှုများရရှိပိုင်ဆိုင်ခဲ့သည့်အတွက် အထူးပင်ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် ရတုအဆက်ဆက် ဆတက်ထမ်းပိုး အောင်မြင်မှုများရရှိပါစေကြောင်း ဆုတောင်းမေတ္တာ ပို့သအပ်ပါသည်။

Hein Si Group of Compaines

ကြော်ငြာ



ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်းသတိပေးစာ

နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ လွယ်ကူ လျင်မြန် လုံခြုံ စိတ်ချရသော ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုများကို ဘဏ်နှင့်ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်သူ Customer များအား စိတ်ကျေနပ် ချမ်းမြေ့စေသော ဝန်ဆောင်ပေးမှုများနှင့် အစဉ်ရှေးရှု ဆောင်ရွက် ပေးနေသည့် CB BANK သည် ယနေ့ (၂၁.၈.၂၀၁၇) ရက်နေ့တွင်ကျရောက်သည့် (၂၅) နှစ်ပြည့် ငွေရတနာ သို့တိုင် အောင်မြင်မှုများရရှိပိုင်ဆိုင်ခဲ့သည့်အတွက် အထူးပင်ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် ရတုအဆက်ဆက် ဆတက်ထမ်းပိုး အောင်မြင်မှုများရရှိပါစေကြောင်း ဆုတောင်းမေတ္တာ ပို့သအပ်ပါသည်။

- Unique Asia Group Of Companies
- Unique Asia Gate Travels & Tours
- Unique Asia Gate Construction Developer Group Ltd.
- Unique Asia Gate Ltd.



ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်းသတိပေးစာ

နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ လွယ်ကူ လျင်မြန် လုံခြုံ စိတ်ချရသော ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုများကို ဘဏ်နှင့်ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်သူ Customer များအား စိတ်ကျေနပ် ချမ်းမြေ့စေသော ဝန်ဆောင်ပေးမှုများနှင့် အစဉ်ရှေးရှု ဆောင်ရွက် ပေးနေသည့် CB BANK သည် ယနေ့ (၂၁.၈.၂၀၁၇) ရက်နေ့တွင်ကျရောက်သည့် (၂၅) နှစ်ပြည့် ငွေရတနာ သို့တိုင် အောင်မြင်မှုများရရှိပိုင်ဆိုင်ခဲ့သည့်အတွက် အထူးပင်ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် ရတုအဆက်ဆက် ဆတက်ထမ်းပိုး အောင်မြင်မှုများရရှိပါစေကြောင်း ဆုတောင်းမေတ္တာ ပို့သအပ်ပါသည်။

- Wave Plus Purified Drinking Water
- King Bridge Hotel & Resort
- Ever Light Company Limited

ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းတွင် ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်လိုသူများအတွက်

Hospitality & Business Management Academy

Star Academy

Diploma in Hospitality Management

- Tourism Management Course
- Front Office Management Course
- Food and Beverage Management Course
- Sales and Marketing Management Course
- Housekeeping Management Course
- Human Resources Management Course

လျှောက်လွှာပိတ်ရက် - (၄.၉.၂၀၁၇)

အမှတ် (၂၆၇) အနင်း(၂၀၂)၊ ပြည်လမ်း၊ (ခရိုင်တောင်-၂) ရွှေ၊ ရန်ကင်း၊ ဝန်း (၁၀) ၅၂၃၂၀၁၊ ၂၀၁၄၀၂၀၊ ၂၀၁၄၀၂၁၊ ၅၂၃၆၂၂၊ ၀၉ ၅၀၂ ၂၀ ၃၀၂ www.star-resourcesacademy.com

အိန္ဒိယ နှင့် နိုပေါ ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားမှူးဆုခံပေးခြင်း (၁၅ ရက်) 900 USD + ၅၀၀၀/-

ထွက်ခွာမည့်နေ့ရက်များ - အောက်တိုဘာ ၂၊ ၁၆၊ ၃၀၊ နိုဝင်ဘာ ၆၊ ၁၃၊ ၂၇၊ ၂၉၊ ဒီဇင်ဘာ ၁၊ ၁၉*၊ ဇန်နဝါရီ ၁၅*၊ ၁၉*၊ ၂၃*၊ ၂၉၊ ဖေဖော်ဝါရီ ၅၊ ၁၂၊ ၁၉၊ ၂၆၊ မတ် ၅၊ ၁၂၊ ၁၉၊ ၂၆၊ ဧပြီ ၂၊ ၉

(* ဖော်ပြထားသော အရက်များကို ၅၀၀၀/- လျှော့ပေးပါသည်။)

အိန္ဒိယ နှင့် နိုပေါ ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားမှူးဆုခံပေးခြင်း (၈ ရက်) 1050 USD + ၅၀၀၀/-

ထွက်ခွာမည့်နေ့ရက်များ - အောက်တိုဘာ ၆၊ နိုဝင်ဘာ ၃၊ ဒီဇင်ဘာ ၄၊ ဇန်နဝါရီ ၁၊ ဖေဖော်ဝါရီ ၆၊ မတ် ၅၊ ဧပြီ ၁၀၊ ၁၄၊ (ဟိုတယ်ထည်း)

သီရိလင်္ကာ / ထိုင်း ဘုရားမှူးဆုခံပေးခြင်း (၆ ညအိပ် / ၇ ရက်) 1350 USD

သက်တမ်းရှည်ကူးလက်မှတ်လက်ဝယ်ကိုင်ဆောင်ထားသူများကို အထက်ပါစေ့နှိုးအထိမ်း ပို့ဆောင်ပေးပါသည်။

အမှတ် (၂၅) အနင်း(၂၀၂)၊ တော်ယံ၊ မိတ်လှကားအမှတ် (၂)၊ ဗဟိုရတနာလမ်း၊ ရန်ကင်း၊ ဝန်း (၁၀)၊ ၅၂၃၇၀၇၊ ၅၂၃၇၀၈၊ ၀၉ ၅၀၀ ၁၇၆၃၊ ၀၉ ၅၀၁ ၃၇၂၇၊ ၀၉ ၅၀၂ ၃၇၂၇၊ ၀၉ ၅၀၂ ၄၆၆၄၊ ၀၉ ၅၀၂ ၄၆၆၄၊ ၀၉ ၅၀၂ ၄၆၆၄၊ ၀၉ ၅၀၂ ၄၆၆၄၊ ၀၉ ၅၀၂ ၄၆၆၄၊ ၀၉ ၅၀၂ ၄၆၆၄၊ ၀၉ ၅၀၂ ၄၆၆၄၊ ၀၉ ၅၀၂ ၄၆၆၄၊ ၀၉ ၅၀၂ ၄၆၆၄၊ ၀၉ ၅၀၂ ၄၆၆၄၊ ၀၉ ၅၀၂ ၄၆၆၄

Home Since 1996

Healthy Floor ကျန်းမာရေးကြမ်းခင်း

THE BENEFITS OF NEGATIVE IONS

- အဆူဖျက်ခြင်း
- အညစ်အကြေးပျက်စီးခြင်း
- အပူဒဏ်ခံနိုင်စွမ်း
- အနံ့ထုတ်ခွင့်
- အစွမ်းထက်စွမ်းဆောင်ရည်
- အသက်ရှူရလွယ်ကူစွာ
- အဆူဖျက်ခြင်း
- အညစ်အကြေးပျက်စီးခြင်း

BUY 1 GET 1 * Selected items only

- Wall Covering ၁ ကျပ် လက်ဆောင်
- Beauty Mirror ၂ ကျပ် လက်ဆောင်
- Side Table ၄ ကျပ် လက်ဆောင်

အမှတ် (၁၁)၊ ပင်ကိုလမ်း၊ အင်းစိန်အနီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်း၊ (ရန်ကင်း) (ဗဟိုလမ်း) (တောင်ပိုင်း) (တောင်ပိုင်း) (ဝိဇုံ) (ပိဏ္ဍ) (မင်္ဂလာဒုံ) (ပြင်ဦးလွင်) မြို့နယ်တိုင်းရင်းသားအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့များ

Building (N) အနင်း (33, 34) သီရိလှည့်ကန်လမ်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်း၊ သုတေသန၊ အောင်ပင်လမ်းအထူးပြုစု အနင်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပ။

Hotline: 09-79 700 70 71, 09-79 700 70 81

Update များ အခြေပြုလုပ်နေသော GIS Map Digital Maps of YANGON MYANMAR

ရန်ကင်းမြို့နယ်အတွက် ခရိုင်အလိုက်၊ မြို့နယ်အလိုက်၊ ရပ်ကွက်အလိုက် အသေးစိတ်အချက်အလက်များ ထုတ်လုပ်လျှင်သော်လည်းကောင်း၊ မိမိလုပ်ငန်းအတွက် လိုအပ်သောမြေပုံမှ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပုံနှိပ်ချိတ် ထုတ်လုပ်လျှင်သော်လည်းကောင်း၊ မိမိလုပ်ငန်းနှင့် သက်ဆိုင်သော အချက်အလက် လမ်းကြောင်းများကို ထင်ရှားပေါ်လွင်အောင် ပြုလုပ်ချိတ် ထုတ်လုပ်လျှင်သော်လည်းကောင်း၊ ဝန်ဆောင်မှုများကို အခမဲ့အတွင်း အခြေခံအဆောက်အအုံပေးလျက် ရှိပါသည်။ Yangon Map ကို GIS/Google Map Softcopy မြင့်လည်း ရရှိနိုင်ပါသည်။

Address 1 - No 167, 35th Street, KTDA Tsp, Yangon 09 774 204020, 775 204020, 455 204020, 5030177, 01 204020

Address 2 - Yae Kyaw Complex, Rm No.307, 3rd Floor, Pazundaung Township, Yangon.

dpmap@gmail.com facebook.com/DPSMyanmar www.dpmap.com

Myanmar GO FOR GOLD WITH 100 PLUS

100 PLUS ပရိုမိုးရှင်းဘူးနှင့် ရေစာတံဖြည့်ပြီး ရွှေပြားနှင့် ဆွဲဆောင်ပေးသော

ဆန်းပေါင်း ၃၀၀၀ ကံထူးခွင့်

100PLUS ပရိုမိုးရှင်းဘူးဝယ်ယူတိုင်း ရွှေပြား (သို့) ငွေသား ကျပ် ၁ သိန်း (သို့) 100PLUS လက်ဆောင်ဘူးတို့ကို ကံထူးနိုင်ပါပြီ။

ပရိုမိုးရှင်း၏ စည်းကမ်းချက်များကို သိရှိလိုပါက

www.facebook.com/100PLUS Myanmar

၀၉-၂၆၄ ၈၁၉၇၂ သို့ ဆက်သွယ်ပေးမည်ဖြစ်နိုင်ပါသည်။

ပရိုမိုးရှင်းကာလ ၁-၈-၂၀၁၇ မှ ၃၁-၁၀-၂၀၁၇ အထိ

100 PLUS GOLD ၃၃၃၃ ရွှေပြား

100 PLUS 1LKS ၃၃၃၃ ငွေကျပ် (၁) သိန်း

100 PLUS FREE ၃၃၃၃ 100PLUS ဘူး

100 PLUS THXQ ၃၃၃၃ ကျေးဇူးတင်ပါသည်

သစ် တော နဲ့ သစ် ပင် ချစ် ခင် တဲ့ လူ မျိုး သစ် ပင် ကို နှစ် စဉ် စိုက် ရွှေ တိုက် ကို စိုး

ကြော်ငြာ

ONE TEA

နို့ဆီချောင်း

၅၀ ကျပ်



CGM F & B

facebook Page ကို Like & Share လုပ်ပြီး

ဖုန်းကံထူးရှင် ဖြစ်လိုက်ပါ



အထုပ်တိုင်းတွင် ကျပ်သိန်း (၅၀၀) တန်ဖိုးရှိ OK ခံခြစ်ကံစမ်းမဲများ ပါရှိသည်။

09 5178737 CGM F & B

Organized by MIBS

The 2nd INTERNATIONAL TECHNOLOGY & INDUSTRY SHOW 2017

Co-Organized by Ministry of Industry

နိုင်ငံတကာနည်းပညာပြပွဲကြီး

August 25th to 27th, 2017

MICC - II, Nay Pyi Taw

Diamond Sponsors



Gold Sponsors



09 788000966, 09 43096666, 01 513903 / mpsexhibition@gmail.com, zarnimgmg@gmail.com

Best Professional Rental Services Forever, Just Remember SONIC STAR ...!

SONIC STAR

Car Rental & Ticketing



15% Discount

မိုးရာသီအထူးအစီအစဉ်

ဩဂုတ်လ (၁)ရက်နေ့မှ စက်တင်ဘာလ (၃၀)ရက်နေ့ထိ

ပျော်ရွှင်စရာခရီးဘဲသွားသွား

လုပ်ငန်းကိစ္စခရီးဘဲသွားသွား လုံခြုံစိတ်ချမှုရှိဖို့နှင့်

စိတ်ချမ်းသာမှုအပြည့်ဝရစေဖို့အတွက်

ဝန်ဆောင်မှုအကောင်းဆုံးကားအငှားလုပ်ငန်းဖြစ်သော

Sonic Star Myanmar Car Rental လုပ်ငန်းနှင့် ဆက်သွယ်လိုက်ပါ။

Phone: 09 426 999 100, 09 426 999 300 ဆော့နစ်စတား အကောင်းဆုံးကားအငှားဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း

သွားလှမှ အပြုံးလှမယ်



Finest Swiss Oral Care

"ထရီဇာ" အမှတ်တံဆိပ် ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံထုတ် အကောင်းဆုံး သွားတိုက်တံနှင့် သွားတိုက်ဆေးများ

Authorised Distributor

ZAR & ZAR Co., Ltd.

Tel : (01)8604552, 8604553, 8604554.

San brotherhood

"စစ်ဆေးစမ်းသပ် (အာမဲ)"

Air-Con, ရေခဲသေတ္တာ၊ အဝတ်လျှော်စက်

များကို ပြုပြင် တပ်ဆင် ချောင်းဝယ် လဲလှယ် Servicing လုပ်ငြင်း

များကို အာမခံဖြင့် အိမ်အရောက် ဝန်ဆောင်မှု ပေးနေပါသည်။

မိုးရာသီ အိမ်အရောက်ဖို့ အထူးဈေးနှုန်း

အဝတ်လျှော်စက်	အဝတ်စိစက်စက်	အဝတ်လျှော်စက်	အဝတ်ညှစ်စက်
200,000Ks	230,000Ks	135,000Ks	75,000Ks

1HP 290000Ks တပ်ဆင်ပြီးဈေးနှုန်း (၃နှစ်အာမခံ)

၁။ နာမည်ကြီး Brand ၂။ စိတ်ချလျှော့အာမခံ ၃။ အထူးအာမခံ (Compressor) ပါဝင်သောပစ္စည်းများ

Copper Pipe(10)Ft. Frame, Safeguard, Transportation, Installation

"အနီးဆုံးဆိုင်ခွဲချိတ်သွယ်ရန်"

FMI City (လှိုင်သာယာ) 709373, 09-5084831, 682445(Ext)1421

ကျောင်းလမ်း (အလုံ) 01-704101, 09-5002738, 09-450023810

သမိုင်းလမ်းဆုံ (မရမ်းကုန်း) 681854, 706193, 09-73116475

ကျောက်မြောင်း (တာရှေ့) 01-704649, 09-73066836, 09-73004800

Capital အနီး (ခေါင်) 09-5053114, 73251545, 01-708842

ရွှေတိုင်မီးပွင့်အနီး (ဗဟန်း) 09-43083868, 01-703241

သုနန္ဒာလမ်းဆုံအနီး (မြောက်ဥက္ကလာ) 09-5190383, 09-73251535

ဟံသာဝတီ CNG အနီး (ကြည့်မြင်တိုင်) 01-703684, 09-43130068

Victoria အနီး နဝေး (လှိုင်သာယာ) 01-704467, 09-73217035

တောင်/မြောက်လမ်းဆုံအနီး (တ/ခရုံ) 01-709114, 09-5019316

✓ တိုင်းရင်းဆေးအရည်အသွေး ကမ္ဘာ့ရွှေကြယ်ပွင့်ဆု (ရီနီဇာ-၂၀၀၀) ရွှေတံဆိပ်ခိုင်းဆုရ

✓ နိုင်ငံတကာ ခေါင်းဆောင်မှု စွမ်းရည်ကြယ်ပွင့်ဆု (ပဲရစ်-၂၀၀၁) နှင့် Certificate ရ

✓ ကမ္ဘာ့အရည်အသွေးပြည့် တီဘီသီးဆု (USA-2012) နှင့် Certificate ရ

✓ ကမ္ဘာ့အရည်အသွေး စိန်ပွင့်ဆု (ပြင်သစ်-၂၀၀၃) နှင့် Certificate ရ

✓ ကမ္ဘာ့အရည်အသွေး သရဖူစိန်ပွင့်ဆု (လန်ဒန်-၂၀၀၄) နှင့် Certificate ရ

ပျံ-၅-ကောင် အမှတ်တံဆိပ် သွေးချို-ဆီးချိုကျဆေးနှင့် သွေးတိုးကျဆေး တစ်ပြည်လုံးသို့ ပြန့်ချိလိုက်ပါပြီ။

ဒေါက်တာစိုးမြင့်အောင် (ဝါးအယ်) Ph.D (Alternative Medicines)

ပျံ-၅-ကောင် တိုင်းရင်းဆေးခန်း အမှတ်-၁၂၊ ၄၂ လမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၁ ၃၈၀၁၇၅၊ ၃၉၂၅၉၄

ခရုံမြို့နယ်

ဒဂုဏ်း

အိမ်ထောင်ရေး

ထောင်ပိုင်း မြောက်ပိုင်း များရှိ မြေကွက်များကို ဈေးကောင်း ပေးဝယ်သည်။

09-6809893

09-5120620

BODY FITNESS

MUSCLE & SPORTS CENTRE

အမျိုးသမီး၊ အမျိုးသား ကိုယ်ကာယ သင်တန်းခန်းမ

သင့်ကိုယ်ခန္ဓာ အစိုးအစား ပြေပြစ်လှပစင်ပါသလား?

ကျားမ အရွယ်မရွေး ကျွန်ုပ်တို့လုပ်သော ခန္ဓာကိုယ်ပိုင်ဆိုင်နိုင်ဖို့အတွက်

BODY FITNESS မှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးနေပါသည်။ ခေတ်မီသော အားကစားကိရိယာများဖြင့် နည်းစနစ်မှန်ကန်စွာ လေ့ကျင့်ပေးနေပါသည်။ တစ်ဦးချင်း တတ်ကျွမ်းနားလည်သော ကာယနည်းပြဆရာများဖြင့် အနီးကပ် လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးနေပါသည်။

တည်နေရာ-အခန်း ၁၀၅၊ (ပ)ထပ်၊ ဓမ္မဓေတီလမ်း၊ Yuzana Business Town၊ မြေနှိကုန်း၊ ရန်ကင်း၊ ဖုန်း-၀၁ ၅၀၁ ၂၉၄

ကြေးမုံ



(၂၅) နှစ်ပြည့် ငွေရတု တိုင်အောင် အောင်မြင်မှုများအတွက်

များစွာ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါကြောင်းနှင့် နောင်တွင်လည်း Customer များအား ဝန်ဆောင်မှု အကောင်းဆုံးပေးနိုင်သော ဘဏ်အဖြစ် အခွန်ရှည် တည်တံ့ပါစေကြောင်း

OK\$ မှ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။



okdollarapp



okdollar.com

INTERNET WALLET MYANMAR LIMITED

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည့် ရန်ကုန်-ပုသိမ်လမ်း၊ လှိုင်သာယာတိုးကိတ်အနီး မွန်အလယ်(၈၀)၊ နောင်လမ်း(၆၇၀)၊ အောက်အညို တံတားပါ၊ ခြေပို့/အုတ်ခတ်ပြီး ၁၈၈ 2500L Ph: 09-785084831

ကောင်းမြတ် ယာဉ်မောင်းသင်တန်း အချိန်တိုအတွင်း အိမ်အရောက် အမြန်သင်ပေးသည်။ ဖုန်း- ၀၉ ၉၇၃၇၄၈၁၄၉

ဝါတွင်းအထူးလျှော့ဈေးဖြင့် (ရောင်း/လဲ)မည် မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ သာယာအေး(၂)လမ်း၊ ထောင်ကွက် (၆၅၀x၇၅၀) ဘိုးဘွားအမည်ပေါက် (သိန်း ၄၈၀၀) ညှိနှိုင်း ဖုန်း-၀၉-၅၀၉၇၇၇၇ ၀၉-၇၉၅၀၉၇၇၇

ပြည်လမ်းမတန်းခြံ ရောင်းမည်။ ပြည်လမ်းမတန်း (ဂ)မိုင်၊ မရမ်းကုန်း (၄၄ ပေ x ၇၀ ပေ) လုံးချင်းနှစ်ထပ်တိုက် ရောင်းမည်။ (ပွစားမလို) ဆက်သွယ်ရန် 09 77 22 33 777

Advertisement for Fudo products. Title: ဆုကြီးများကို ပိုင်ဆိုင်လိုက်ရအောင်. Subtitle: ကျပ်သိန်းပေါင်း (၁၀၀၀) ကျော်. Includes images of Fudo products, a red necklace, and a white t-shirt. Text: ကံစမ်းမဲကာလ - ဩဂုတ်လ(၁)ရက်နေ့မှ အောက်တိုဘာလ(၃၁)ရက်၊ ၂၀၁၇အထိ

Advertisement for Fudo prizes. Includes images of prizes like a necklace, t-shirt, and bag. Text: ပထမဆုံး ရွှေဆွဲကြီး ၁၅,၂၄၄ ဝရမ်း ကံထူးရှင်(၁၀)ဦး. ဒုတိယဆုံး ရွှေဆွဲကြီး ၇,၆၂၂ ဝရမ်း ကံထူးရှင်(၂၀)ဦး. တတိယဆုံး Fudo T-Shirt ကံထူးရှင်(၅၀၀၀)ဦး. စတုတ္ထဆုံး Fudo Bag ကံထူးရှင်(၅၀၀၀)ဦး. ပဉ္စမဆုံး Fudo မုန့်(၁)စာ (အရသာတစ်မျိုး) သတ်မှတ်ချက်။ ။ စတစ်ကာ(၁၂)ခုကို စုပြီး Fudo မုန့်(၁)စာ ရယူပါ။

Advertisement for Fudo products. Title: ချိမ်အရသာအသစ်. Text: ဝက်ဆောင်ပေးမလား ကိုယ်တိုင်စားမလား. Includes images of Fudo products. Text: နေရာထိုင်း အချိန်ထိုင်းအတွက် fudo

နှစ်ယောက်တွဲအမျိုးသားအသင်းလိုက် ပိုက်ကျော်ခြင်းပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာအသင်း ပွဲဦးထွက်အနိုင်ရ



ကာလာလမ်ပူ ဩဂုတ် ၂၀

(၂၉)ကြိမ်မြောက် ဆီးဂိမ်းပိုက်ကျော်ခြင်းပြိုင်ပွဲ နှစ်ယောက်တွဲ အမျိုးသားအသင်းလိုက်ပြိုင်ပွဲ ပထမနေ့ကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းမှစ၍ ကာလာလမ်ပူ မြို့ရှိ တီတီဝမ်ဆာအားကစားရုံ၌ကျင်းပရာ မြန်မာအသင်းသည် ပွဲဦးထွက်ပွဲတွင် အနိုင်ရခဲ့သည်။

မြန်မာအသင်းသည် အင်ဒိုနီးရှားအသင်းနှင့် ပွဲဦးထွက်ပွဲယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ရပြီး သုံးပွဲပြတ်အနိုင်ရခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းသည် ပထမပွဲတွင် နှစ်ပွဲ-တစ်ပွဲ၊ ဒုတိယပွဲတွင် နှစ်ပွဲပြတ်၊ တတိယပွဲတွင် နှစ်ပွဲပြတ်ဖြင့် သုံးပွဲစလုံး အနိုင်ရခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အသင်းလိုက်ပြိုင်ပွဲဖြစ်သောကြောင့် အသင်း သုံးသင်းဖြင့် ယှဉ်ပြိုင်ရပြီး မြန်မာအသင်းသည် အင်ဒိုနီးရှားအသင်းကို သုံးသင်း စလုံးဖြင့် အနိုင်ယူခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

နှစ်ယောက်တွဲ အမျိုးသားအသင်းလိုက်ပြိုင်ပွဲတွင် အသင်းခြောက်သင်း ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်နေပြီး အုပ်စု(က)တွင် ထိုင်း၊ မလေးရှား၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ အုပ်စု(ခ)တွင် မြန်မာ၊ အင်ဒိုနီးရှား၊ ဖိလစ်ပိုင်တို့ ပါဝင်နေသည်။ မြန်မာအသင်း သည် အုပ်စု ဒုတိယပွဲအဖြစ် ဩဂုတ် ၂၁ ရက်တွင် ဖိလစ်ပိုင်အသင်းနှင့် ကစားရမည်ဖြစ်သည်။ ၂၀၁၅ စင်ကာပူဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲ နှစ်ယောက်တွဲ အမျိုးသားအသင်းလိုက်ပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲတွင် မြန်မာအသင်းက ထိုင်းအသင်းကို ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။

သတင်း-ရဲရင့်နိုင်၊ ဓာတ်ပုံ-စိုးညွန့်(ခေတ္တ-မလေးရှား)

(၂၉)ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲ နိုင်ငံအလိုက် ဆုတံဆိပ်ရရှိမှု

စဉ်	နိုင်ငံများ	ရွှေ	ငွေ	ကြေး	စုစုပေါင်း
၁	မလေးရှား	၁၆	၁၃	၉	၃၈
၂	စင်ကာပူ	၈	၁၀	၇	၂၅
၃	ထိုင်း	၅	၄	၆	၁၅
၄	ဗီယက်နမ်	၄	၃	၅	၁၂
၅	အင်ဒိုနီးရှား	၃	၄	၁၀	၁၇
၆	မြန်မာ	၂	၂	၀	၄
၇	ဖိလစ်ပိုင်	၁	၂	၂	၅
၈	လာအို	၀	၁	၁	၂
၉	ကမ္ဘောဒီးယား	၀	၀	၄	၄
၁၀	ကမ္ဘောဒီးယား	၀	၀	၃	၃
၁၁	တီမောလက်စ်တေ	၀	၀	၀	၀

မြန်မာဂူရှူးအဖွဲ့ ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲတွင် ငွေတံဆိပ်တစ်ခု စတင်ရရှိ

ကာလာလမ်ပူ ဩဂုတ် ၂၀

ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲ ဂူရှူးပြိုင်ပွဲ ပထမ နေ့ကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းမှစ၍ ကာလာ လမ်ပူမြို့ရှိ KLCC ခန်းမ၌ ကျင်းပရာ မြန်မာဂူရှူးအဖွဲ့က ငွေတံဆိပ်တစ်ခု စတင်ဆွတ်ခူးရရှိခဲ့သည်။ မြန်မာ ဂူရှူးအဖွဲ့အတွက် ငွေတံဆိပ်ဆုကို အေးသစ္စာမြင့်က နန်းချမ်းပြိုင်ပွဲတွင် ရယူနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ပြိုင်ပွဲပထမနေ့တွင် ပြိုင်ပွဲအမျိုး အစား ငါးမျိုးထည့်သွင်းကျင်းပခဲ့ပြီး နန်းချမ်းပြိုင်ပွဲတွင် အေးသစ္စာမြင့်က ၉ ဒသမ ၆၄ မှတ်ဖြင့် ငွေဆုရခဲ့ပြီး အိမ်ရှင်မလေးရှားကစားသမားက ၉ ဒသမ ၆၆ မှတ်ဖြင့် ရွှေတံဆိပ်၊ ဗီယက်နမ်ကစားသမားက ၉ ဒသမ ၆၃ မှတ်ဖြင့် ကြေးတံဆိပ်တို့ရရှိခဲ့သည်။ ပထမနေ့တွင် မြန်မာဂူရှူးအဖွဲ့သည် မျှော်မှန်းထားသည့် ကစားသမားအချို့ ဆုတံဆိပ်နှင့် လွဲချော်ခဲ့ပြီး အမျိုးသား ချန်းစုပြိုင်ပွဲတွင် မင်းခန့်ဇော်၊ အမျိုးသား ချန်းစုပြိုင်ပွဲတွင် မြတ်သက်စုဝေဖြိုးနှင့် စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၅ သို့ *



ငွေတံဆိပ်ရခဲ့သည့် အေးသစ္စာမြင့်။

မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်း ပီယက်နမ်ကိုရှုံးပြီး ကြေးဆုသာ မျှော်လင့်နိုင်တော့မည်

ကာလာလမ်ပူ ဩဂုတ် ၂၀

ဆီးဂိမ်းအမျိုးသမီးဘောလုံးပြိုင်ပွဲ အုပ်စုတတိယနေ့ကို ယနေ့ညနေပိုင်းက ကာလာလမ်ပူမြို့ရှိ UM ကွင်း၌ ကျင်းပရာ မြန်မာအသင်းသည် ဗီယက်နမ် အသင်းကို သုံးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။ မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းသည် ယခုပွဲအရှုံးရလဒ်ကြောင့် ငွေဆုပင် မျှော်လင့်နိုင်ခြင်းမရှိတော့ဘဲ ကြေးဆု အတွက်သာ ယှဉ်ပြိုင်ရတော့မည်ဖြစ်သည်။ စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့ ○



“ယုံကြည်အားထား IKBZ အာမခံစွမ်းအား”
<https://www.facebook.com/ikbzinc>, www.i-kbz.com

၁၀.၇.၂၀၁၇ ရက်နေ့မှစ၍ IKBZ ရုံးရှိရာ တိုင်းနှင့်ပြည်နယ်များတွင် အောက်ဖော်ပြပါ အာမခံအမျိုးအစားများကို အာမခံထားရှိနိုင်ပါသည်။

- ▶ တောင်သူလယ်သမားအသက်အာမခံ
- ▶ ကိုယ်အင်္ဂါထိခိုက်မှု အာမခံ
- ▶ ပြည်တွင်း၊ပြည်ပ ခရီးသွားအာမခံ
- ▶ ရေယာဉ်ကိုယ်ထည် အာမခံ

HOT LINE **01-2307000**



Pun Hlaing Siloam Hospitals - Yangon
Vacancies Announcement

Pun Hlaing Siloam Hospitals have been delivering the international standard quality care benchmarked to JCIA and we are proud to be the first accredited hospital for the country and having leading facilities, education and latest equipment and technology. We are planning for further expansion of the existing hospitals and healthcare delivery institutions in Myanmar.

It is a great, once in a life time opportunity to work in a wonderful health care environment with the lasting social impact, financial, professional and academic. We are currently looking for the experienced and dynamic people to join at our hospitals national network across Myanmar.

- Psychologist	1 Post
- Resident Medical Officer	3 Posts
- Medical Technologist (Laboratory)	1 Post
- Medical Technologist (Imaging)	2 Posts
- Pharmacist	1 Post
- Staff Nurse	5 Posts
- Assistant Sales Manager	1 Post
- Front Office Officer	2 Posts
- Kitchen Controller	1 Post
- Waiter	2 Posts
- Ambulance Driver	2 Posts

Our hospital will offer a competitive remuneration package and career development opportunities based on experience and ability. Those interested can send their applications in person within two weeks together with their CVs and 2 recent passport photos, copies of relevant certificates, NRC card, labor registration form, and police station recommendation, to the following address.

Human Resources Department
 Pun Hlaing Siloam Hospital
 Pun Hlaing Estate Avenue
 Hlaing Tharyar Township, Yangon
 Tel - 01 368 4323, Fax 01 368 4324, 09 50 62314
 E-mail: hr.phsh@phsh.com.mm
Only short-listed applicants will receive a reply.

Pleasant Times
Travels & Tours Co., LTD
Local Guide (မ) (၁၀) ဦး

အတွေ့အကြုံရှိရန်မလိုပါ။ ဘွဲ့ရရှိပြီး အသက်(၃၀)နှစ်ထက်မကျော်သူဖြစ်ရပါမည်။ ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းကိုစိတ်ပါဝင်စားသူ ဖြစ်ရပါမည်။ Computer (Microsoft Office) Internet & E-mail အသုံးပြုနိုင်သူ ဖြစ်ရပါမည်။ လျှောက်ထားသူသည် CV Form လိုအပ်သည့်စာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ ကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ တစ်ပတ်အတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

အမှတ်(၇၇) အထက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်း၊ မြောက်ဦးလမ်း၊ အထွေထွေ၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်
01 - 931 7220, 09 - 454 454 310, 09 - 730 72 661

စွမ်းအားအီလက်ထရောနစ်(ပုံရွာဆိုင်ခွဲ)
ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

စွမ်းအားအီလက်ထရောနစ်ကုမ္ပဏီ(ပုံရွာဆိုင်ခွဲ)တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်အတွက် ရိုးသားကြိုးစားပြီး ရေရှည်လုပ်ကိုင်လိုသော အောက်ပါဝန်ထမ်းများ အလိုရှိသည်။

(1) Sales Man M/F (4) Posts
 (2) Service Man M (2) Posts

အမှတ်စဉ်(၁)အတွက် အထက်တန်းအဆင့် (သို့) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်ပြီးသူ ဖြစ်ရမည်။ အသက်(၁၈)နှင့် (၂၅)ကြားဖြစ်ရမည်။ ရုပ်ရည်သန့်ပြန့်၍ ဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။ လေ့လာသင်ယူနိုင်စွမ်းရှိသူဖြစ်ပြီး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်တတ်သူ ဖြစ်ရမည်။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိရမည်။ ပုံရွာဒေသခံ ဦးစားပေးခန့်ထားမည်။

အမှတ်စဉ်(၂)အတွက် အထက်တန်းအဆင့် (သို့) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။ အသက်(၁၈)နှင့်(၂၅)ကြားဖြစ်ရမည်။ ဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်ပြီး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်တတ်သူ ဖြစ်ရမည်။ လေ့လာသင်ယူနိုင်စွမ်းရှိသူဖြစ်ရမည်။ လျှပ်စစ်အခြေခံသဘောတရားနားလည်သူ ဖြစ်ရမည်။ ပုံရွာဒေသခံဦးစားပေး ခန့်ထားမည်။

လျှောက်ထားလိုသူများသည် ၂၅-၈-၂၀၁၇ရက် နောက်ဆုံးထား၍ ကိုယ်ရေးရာဇဝင်အကျဉ်း၊ ဓာတ်ပုံ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး ကတ်မိတ္တူ၊ ရုပ်ကွက်ထောက်ခံစာ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာ၊ အိမ်ထောင်စုဇယားမိတ္တူ နှင့်တကွ -

- အိမ်အမှတ်(၉၇) အေးသာယာလမ်းသွယ်၊ ထန်းတောအောင်ရတနာရပ်၊ အသောတကျောင်းတိုက်အနီး၊ ပုံရွာမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၉၆၂၄၁၉ ၄၄၁၁ သို့ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
- စွမ်းအားအီလက်ထရောနစ် ၇၉လမ်း၊ ၃၇လမ်းနှင့်၃၈လမ်းကြား၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း-၀၂-၂၅၀၃၄၁၁ သို့ လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ စာတိုက်မှ တစ်ဆင့်ဖြစ်စေ၊ saeihr01@gmail.com သို့ e-mail ဖြင့်ဖြစ်စေ CV ပေးပို့လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

0efkrftvBnf
 (လမ်းသင်္ကေတအထက်တန်းကျောင်း)
 ၁။ အဆောင်မှူး(၁) ဖုန်း(၁) ဦး
 ၂။ ထမင်းချက် ဖုန်း(၁) ဦး
 ၃။ အဝတ်လျှော်၊ မီးပူတိုက် ဖုန်း(၁) ဦး
 ၄။ စာရေး ဖုန်း(၁) ဦး
 ၅။ စားပြင်း (အသက် ၄၀ နှင့်အထက်) ဖုန်း(၁) ဦး
တိုက်-၃၃၊ အခန်း(၅)၊ စံပယ်လမ်း၊ (ကံ့ကော်လမ်းအနီး) တာမွေ၊ (အောင်မင်္ဂလာကားမှတိုင်အနီး) ဖုန်း-၀၉-၅၄၁၇၃၁၂၊ ၀၉-၄၃၀၃၅၅၀၂

ဘာသာပြန်ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။
ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ-တိုက်(၂၃/ခ)၊ ရွာမကျောင်းလမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်။
Ph-0973132513, 09-260912477

- တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ ဘွဲ့ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
- အင်္ဂလိပ်စာ စိတ်ပါဝင်စားသူဖြစ်ရမည်။
- မိမိအရည်အချင်းပေါ်တွင် မူတည်၍ အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိမည် ဖြစ်သည်။

စိတ်ပါဝင်စားသူများသည် အထက်ပါလိပ်စာသို့ ဆက်သွယ် စုံစမ်း၍ CV အပြည့်အစုံနှင့်အတူ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ဖခင်အမည်မှန်
 ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ၊ နေပြည်တော်၊
 ဇမ္ဗူသီရိမြို့နယ်၊ အထက(၈) ဒသမတန်း
 (ခ)မှ မစံပယ်ဦး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦး
 သောင်းဝင်း၊ ၂/လကန(နိုင်)၊ ၀၂၄၆၉၀၂
 ဖြစ်ပါသည်။

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
Marketing ဝန်ထမ်း
 ကျွမ်းကျင်သူ
 အလိုရှိသည်။
 ဖုန်း-၀၉-၉၇၈၂၀၂၆၉၆

Kyi Sin Linn Co.,Ltd
အမှတ်(788/D)၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်း၊ လမ်းမတော်၊
ဝါးတန်းလမ်းနှင့် ဗိုလ်ချုပ်လမ်းထောင့်၊
ဗဟိုစည်ဆေးခန်းရေ
Ph:09-43201935/Email-sales@kzmbiz.com
Sales Engineer

- Male/Female
- အသက်(၂၅)နှစ် အထက်ဖြစ်ရမည်။
- B.E,B.Tech or GTI
- English 4 Skill ကျွမ်းကျင်ရမည်။
- Computer, Internet, E.mail ကောင်းစွာ အသုံးပြုနိုင်ရမည်။

လျှောက်ထားလိုသူများသည် CV Form၊ ဓာတ်ပုံ(၁)ပုံ၊ ပညာအရည်အချင်းမိတ္တူ၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူတို့နှင့်အတူ ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

VAC VALUE ADDED CONSULTANCY **မြန်မာပြည်တွင်းအလုပ်အကိုင်ရှာဖွေရေးလုပ်ငန်း**

Job Openings for Foreign Firms

Project Manager - R & D - French Co - USD 1500 M/F(1)
 - Master Or Bachelor Degree In Food Science Or Chemistry , Exp On Relevant Field

Dy Corporate Banking Manager (1)
 - Any Grad , 4yrs Exp On Relevant Field . Prefer Corporate Banking Exp

Admin Manager - USD 1500 M(1)
 - Any Grad , 5yrs Exp On Relevant Field , Fluent In Chinese Language ,

HR Manager - Garment - USD 1500 M/F(1)
 - Any Grad , 7yrs Exp On HR Field , Fluent In English , Age 40 ~ 45

HR Executive - 800,000/Kyats F(1)
 - Any Grad , 4yrs Exp On Relevant Field , English 4 Skills

Lawyer F(1)
 - LLM / LLB , 3yrs Lawyer Exp On Real Estate Field , English 4 Skills

Admin Executive - Japan Co - Thilawa - USD 700 F(1)
 - Any Grad, 5yrs Exp On Relevant Field, English 4 Skills , Age 28 ~ 35

Admin Staff - Japan Co - USD 500 F(1)
 - Any Grad, 2yrs Exp On Relevant Field, Japanese N2 , Age 20 ~ 30

Office Admin - USD 200 - Any Grad, 1yr Exp , Able To speak Thai Language M(1)

English Translator - 700,000Kyats M(3)
 - Any Grad , 2yrs Exp On Relevant Field , English 4 Skills

Japan Translator M(1)
 - N1,N2 , 3yrs Exp On Relevant Field.

Procurement Manager - Mdy - Cement - 1,500,000 Kyats M(2)
 - 4yrs Exp On Relevant Field,(Prefer Cement Field), Fluent In English Or Korea 4 Skills

Warehouse Supervisor - FMCG Factory - Japan Co - 500,000Kyats M(1)
 -Any Grad , 4yrs Exp On Relevant Field , English 4 Skills , Age Under 40

E-mail ဖြင့်အလုပ်လျှောက်နိုင်သည်။ CVကို Microsoft Word File ဖြင့်ပို့ပါ။

များပြားသောအလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ **VAC Jobsearch**
 No.118, 6th Floor, 23rd St, Latha Tsp, Yangon. E-mail: vacjobsearch@gmail.com
 Ph: 01-395921, 01-395922, 09-73022727, 09-5102094

AIR KBZ
 FLYING BEYOND EXPECTATIONS

"Vacancy Announcement"

AIR KBZ LTD is looking for the position of "Flight Attendant" for the Flight Operations Department.

About Your Job

The role of a cabin crew member is to provide excellent customer service to passengers while ensuring their comfort and safety throughout the flight. They're trained to deal with security and emergency situations which may arise and can administer first aid to passengers. As a cabin crew member you will ensure that all emergency equipments are in working order prior to take off and that there are enough supplies. Air cabin crew strives to make the flying experience a pleasant one for the passengers and will serve refreshments and meals.

About You:

- The candidate should be a graduate (or) minimum passed the matriculation exam.
- At least 18 years to 25 years of age at the time of joining time.
- Height between 5'5" to 5'10" for Male and 5'3" to 5'7" for Female (proportionate height to weight ratio).
- Good standard of health and fitness with the ability to swim.
- Have excellent with dealing customer service skill and ability to deal tactfully with passengers.
- Have to possess strong and excellent English communication skill, a polite and professional approach to the customer and all levels within the organization.
- Must be flexible and ready to work for overtime/Location by contract.

Interested candidates should send in full resume and one recent colored full-length photograph, three passport size photographs to hr@airkbz.com.mm or following address clearly indicating "HR Department" on the envelope, the application should not later than 4:00PM, 31st August 2017.

Address - No.147, 8(1/2) Miles, Pyay Road, (5) Quarter, Mayan Gone Township, Yangon, Myanmar.

For enquiries, please contact at : + 95 (01) 9670014 ~ 20.

ကျောက်ဖြူမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)
(၁၁) ကြိမ်မြောက် ဝါဆိုသင်တန်းဆက်လက်လှူဒါန်းပွဲ
ဖိတ်ကြားလွှာ
 ကျောက်ဖြူမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)၏ (၁၁) ကြိမ်မြောက် ဝါဆိုသင်တန်းဆက်လက်လှူဒါန်းပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ ကြွရောက်ကူညီလှူဒါန်းပေးရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
 ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၂၀၁၇ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၂၆ရက် (စနေနေ့) (၁၃၇၉ခုနှစ်၊ တော်သလင်းလဆန်း ၅ရက်)
 ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၉:၀၀နာရီ
 ကျင်းပမည့်နေရာ - မင်္ဂလာဒုံကျောင်းတိုက်
 ရန်ကင်းလမ်းမကြီး(ရန်ငြိမ်းလမ်းသွယ်) (၅)ရပ်ကွက်၊ အနောက်ရန်ကင်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
 ကျေးမွေးရေး - ရခိုင်ထမင်းဟင်း
 သင်တန်း/ငွေလှူဒါန်းလိုပါက ဆက်သွယ်ရန်
 ဦးခင်အေး(ဥက္ကဋ္ဌ)-၀၉-၅၂၀၁၇၈၈၊ ဦးကျော်လင်း(ခ-ဥက္ကဋ္ဌ)-၀၉-၇၉၉၅၉၀၉၅၆၊ ဦးဘသိန်းရင်(အတွင်းရေးမှူး)-၀၉-၄၂၀၂၅၉၆၆၊ ဒေါ်ခင်ခင်ဖြူ(ဘဏ္ဍာရေးမှူး)-၀၉-၄၂၀၂၂၀၁၅၅
 အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့

ရွှေလမ်းခရီး...မှ အာအောင်မင်းခေါင်ထွက်ပွဲ
 * အာအောင်မင်းခေါင်ထွက်ပွဲပုဂ္ဂိုလ်များ ပုဂ္ဂိုလ်များ (၆၅) နှစ်မြောက်
 * အာအောင်မင်းခေါင်ထွက်ပွဲပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် ပုဂ္ဂိုလ်များ (၅-၉-အထွက်ပွဲ)
 * အာအောင်မင်းခေါင်ထွက်ပွဲပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် တောင်ကြီး၊ အင်းဝ၊ ပင်းတယ်၊ ကံလုံး၊ ကလေး၊
 * အာအောင်မင်းခေါင်ထွက်ပွဲပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် တောင်ကြီး၊ အင်းဝ၊ ပင်းတယ်၊ ကယားပြည်နယ်-လှိုင်တော်၊
 * အာအောင်မင်းခေါင်ထွက်ပွဲပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် ကယားပြည်နယ်-လှိုင်တော်၊ တောင်ကွဲစေတီ၊ လက်ဖက်ရည်/လက်ဖက်ရည်၊
 * အာအောင်မင်းခေါင်ထွက်ပွဲပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မင်းကွန်း၊ မုံရွာ၊ ကျောက်စိမ်းစေတီ၊
 * အာအောင်မင်းခေါင်ထွက်ပွဲပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် ပုဂ္ဂိုလ်များ (၄၅) နှစ်မြောက် * မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ ကျောက်စိမ်းစေတီ၊
 * မုံရွာ၊ စစ်ကိုင်း၊ မင်းကွန်း၊ မုံရွာ * တောင်ကြီး၊ အင်းဝ၊ ပင်းတယ်၊ ကလေး၊ မိန်းမတ်သစ်မတောင်
 (အသင်းအဖွဲ့များ ကား၊ တာဝန်ခံသူများအား / အစီအစဉ်များ အားဖြင့် အစီအစဉ်များ အစီအစဉ်များ)
 အမှတ်(၁၃)ရပ်ကွက်၊ လမ်းမကြီး(ရန်ကင်း)၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ၀၉၅၂၂၀၁၅၅

YANGON PLUS
အောက်ပျံအခန်းကျပ်ခရီးစဉ်
ပီယက်နပ် ဘရီးစဉ်
 ဟန့်ဗွင်း - ဟလောင်း (ညအိမ်) ၉/၂၂/၄ရက်
 ဒါနန် - ဘာနာတောင်ပေါ် ၉/၂၂/၄ရက်
 All in 3* / 4* သင်္ဘော, San ဘူဇေး
\$525 / \$725
 Yangon Plus Ticketing & Tours Co., Ltd
 01-532005, 09 440441440,
 09 960960990, Viber 09 960960990

ဖခင်အမည်မှန်
 ဗြိတိန်၊ အထက်ကျွန်းစုစာစစ်ဌာနမှ ခွဲအမှတ်-၀၁-၄၇၇၇၇၇ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ခဲ့သော မစိုးစိုးမြတ်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ အိမ်ထောင်စုနှင့် မှတ်ပုံတင်စာရင်းအရ ဦးဝင်းမင်းစိုး (၆/ကစန(နိုင်)၀၁၁၀၄၀၄) ဖြစ်ကြောင်း၊ ဦးဝင်းမင်းစိုး ဖြစ်ကြောင်းဖြစ်ပါသည်။

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း
 ဗြိတိန်၊ ဗြိတိန်တက္ကသိုလ်မှ မြန်မာစာအထူးပြုဖြင့် တက်ရောက်နေသော နော်ငြာမေဖော့အိမ်ထောင်စုအဖွဲ့ ဦးခင်အေးနှင့် ဒေါ်ခင်အေးတို့မှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် အဖ ဦးခင်အေး(ခ)ဦးခင်အေးနှင့် အမိ ဒေါ်ခင်အေး(ခ)ဒေါ်ခင်အေးတို့၏ သမီး နော်ငြာမေဖော့နှင့် နော်ငြာမေဖော့မှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပြီး နော်ငြာမေဖော့မှာ (ခ)နော်ငြာမေဖော့အဖွဲ့အစည်းမှ ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ စောနေအေး(ခ)ဦးခင်အေးနှင့် ဒေါ်ခင်အေး(ခ)ဒေါ်ခင်အေးတို့၏ သမီး နော်ငြာမေဖော့(ခ)နော်ငြာမေဖော့နှင့် နော်ငြာမေဖော့(ခ)နော်ငြာမေဖော့မှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်းဖြစ်ပါသည်။

ကိုသန်ရင်
CAR RENTAL
 ကားဖို့စိုခရီးစဉ်အချိန်ပိုင်းငှားသည်။
 ယာဉ်ပိုင်ရှင်များဆက်သွယ်ပါ။
 09-43117680, 09-5059821

RUBY ကားစီးလမ်းငှားသည်
 519100
 09-51-77212, 535100
 ခရီးစဉ်အချိန်ပိုင်းငှားသည်။
 ဝါယာကိန်းနှင့် Saloon, Van ကားဖိုးစိုငှားနိုင်ပါသည်။ လေ့ကျင့်ထားပြီးစိုငှားရန်လိုအပ်သည်။ (ယာဉ်ပိုင်ရှင်များဆက်သွယ်ပါ)

ကိုညက် KO NYAN
Car Rental & Travel Service
 ဘုရားငှားရမ်းစဉ်အချိန်ပိုင်းငှားသည်။
 Model ခြံ၊ ကား၊ မိုပို၊ ထုတ်/ဖမ်း/ငှားရမ်းသည်။
 ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
 09-5078440, 01-551649, 01-209183

Pro-box, ဆင်ဆီ
Taxi အပေး ဝယ်ယူ
 09 965200860

သဒ္ဓါဥညာရေး အတွက် ယုံကြည် အားထားရာ
SA STUDY ABROAD
IC Information Centre

Yangon Office
 Diamond Condo, Tower B, 15th Floor, Room 1502, Karmaryut Township, Yangon. Tel : (09) 5151 008

Mandalay Office
 No. 326, 62nd Street, Between: 29th Street x 30th Street, Chanayetharzan Township, Mandalay. Tel : (09) 4200 99997

Creating new value chains in the future economy

Register Now!

Mandalay
 Date : 26 Aug 2017 (Sat)
 Time : 10:00 AM - 12:00 PM
 Venue : STUDY ABROAD Mandalay Office

Yangon
 Date : 27 Aug 2017 (Sun)
 Time : 10:00 AM - 12:00 PM
 Venue : Novotel Hotel (Bagan Room)

psb Academy

အမည်မှန်
 နှစ်ခမ်းမြို့၊ အထက(၁) ဒသမတန်း(C)မှ မဘောက်မိုင်၏ အမည်မှန်မှာ မဘောက်မိုင် ဖြစ်ပါကြောင်း။
 မဘောက်မိုင်

ဖခင်အမည်မှန်
 နှစ်ခမ်းမြို့၊ အထက(၁) ဒသမတန်း(C)မှ မိုင်ညိုနေအေး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးစိုးသိန်း ဖြစ်ပါကြောင်း။
 ဦးစိုးသိန်း

အမည်မှန်၊ ဖခင်အမည်မှန်နှင့် မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်
 နှစ်ခမ်းမြို့၊ အထက(၁) ဒသမတန်း(C)မှ မိုင်ညိုနေအေး၏ အမည်မှန်မှာ မောင်လှအေးဖြစ်ပြီး ငွင်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးပန်းအောင် ဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ ၁၆-၂-၂၀၀၁ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ကိုယ်အင်္ဂါထိခိုက်မှုအာမခံ
(Personal Accident Insurance)

GGI INSURANCE • အာမခံ

သင့်ဘဝလုံခြုံစေရန် ကိုယ်အင်္ဂါထိခိုက်မှုအာမခံ

မတော်တဆထိခိုက်မှုကြောင့်... ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခြင်း၊ ထာဝစဉ် မသန်စွမ်းဖြစ်ခြင်း၊ အသက်ဆုံးရှုံးခြင်းများအတွက် ငွေကြေးအကာအကွယ် ရရှိနိုင်ပါသည်။

HOTLINE : (01) 230 6366



(၁) ပတ်လျှင် (၁) သိန်းဆု (၇၀) ဆူထိ ကံစမ်းပေးမှာမို့ **အမြန်ဆုံး Register လုပ်ကြရအောင်**

For Android - တွင် Lucky Yum Yum ဟုရှိုက်ထည့်ပြီး Install လုပ်၍ Register ပြုလုပ်ကံစမ်းနိုင်ပါသည်။
 For iOS & Website registration - lucky.yumyummyanmar.com သို့ သွားရောက်၍ တိုက်ရိုက် Register ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။
 Promotion အစီအစဉ်အသေးစိတ်ကို www.yumyummyanmar.com တွင်ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။



၇-၈-၂၀၁၇ ရက်နေ့မှ ၁၄-၈-၂၀၁၇ ရက်နေ့ထိ တစ်သိန်းဆု ကံထူးသည့် နံပါတ်များစားရင်း

14351280496312	33035702835004	44380802989315	18478924079452	32338157265393
17758191367742	17783502610842	32143313416193	15447013156422	13742102206702
17918402563942	30186502640273	43943935026905	34880124289814	30710291482773
20006457542072	31708168262783	45361535697325	43815457533805	46857124257835
30648680866673	43997368451015	30532280405573	33069713878004	44724446524715
17118868963142	44377857959315	46151579696135	13777091259702	16559891087532
46336246345335	32398335461493	29885302430963	28715057133753	32398780961493
46282013100335	30696679741773	34370635788314	46904146222935	43641179295605
14574280429512	18505991142552	14418091263412	28405491632453	30755246337773
14371957009312	29667846958663	30728013164773	44322891014315	46639035175635
15060891097022	33693846911704	20706279342772	49041879995065	29884024120963
45531491694525	19634235325662	44204113222215	13743702816702	46093202311135
44134213325115	32490513680593	55485002130526	18947180356952	34232846905214
45498691861525	44993391511025	31849557676883	46018102263035	28690557680753

ကံစမ်းမဲအစီအစဉ်၏ စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီမှသာ ဆုထုတ်ယူနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန အဆောက်အဦးစီးဌာန အဆောက်အဦအထူးအဖွဲ့(၁၆) ထားဝယ်မြို့
“၁/၂၀၁၇ အိတ်ဖွင့်တင်ခါခေါ်ယူခြင်း”
 ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အဆောက်အဦးစီးဌာန၊ အဆောက်အဦအထူးအဖွဲ့(၁၆)မှ ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ပြည်ထောင်စုငွေလုံးငွေရင်းရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းများတွင် အသုံးပြုမည့် စီချိန်စံညွှန်းစီ အရည်အသွေးပြည့်ဝသော တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းသုံး ပစ္စည်းများကို (မြန်မာ့ကွပ်ကွေ့ဖြင့်) ဝယ်ယူလိုပါသည်။ သို့ပါ၍ စိတ်ပါဝင်စားသော လုပ်ငန်းရှင်များအား အိတ်ဖွင့်တင်ခါ လာရောက်ပေးသွင်းနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာ၍ စိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။
 တင်ခါလျှောက်လွှာစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၂၂-၈-၂၀၁၇ရက်
 တင်ခါလျှောက်လွှာပိတ်မည့်ရက် - ၂၁-၉-၂၀၁၇ရက်
 တင်ခါဖွင့်ပွဲကျင်းပမည့်ရက် - ၂၆-၉-၂၀၁၇ရက်
 တင်ခါဖွင့်ပွဲကျင်းပမည့်နေရာ - ထားဝယ်မြို့တော်ခန်းမ
 တင်ခါစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းနှင့် ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်သိလိုပါက နေ့စဉ်စုံစမ်းချိန်အတွင်း အောက်ပါလိပ်စာအတိုင်း လာရောက်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ မြို့ပြစီမံအဆောက်အဦးစီးဌာန အဆောက်အဦ အထူးအဖွဲ့(၁၆) ထားဝယ်မြို့

ဟုန်ဖ(၆) Hair Beauty, Spa, Nail Art & Make-up Trading Center
 International Teacher ကိုယ်တိုင် စာတွေ့ လက်တွေ့ သင်ကြားပေးသည်။ မတတ်မချင်သင်ပေးသည်။
 ဟုန်ဖ(၆)သင်တန်းကျောင်းမှ (၅) နှစ်အတွင်း Hair Designer ၄၀၀၀ ကျော် မွေးထုတ်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။
ရွေးချယ်မှုသည် ကြိုးစားမှုထက် အရေးကြီးသည်။ ကျောင်းရွေးမှန်ပြီး တောင်းသောနည်းပညာသင်ယူနိုင်မှ တတယ့်ဥစ္စာနေထိုင်နိုင်မည်။
အင်းစိန်လမ်း၊ စံရိပ်ငြိမ်ဂမုန်းပွင့်နှင့်မှတ်နာချင်းဆိုင်လမ်း၊ အမှတ် (၁၀) လက်ဝပ်ပင်လမ်း၊ အမှတ် (၁) ရပ်ကွက်၊ လှည်းတန်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉ ၃၁၂၇၂၉၂၊ ၀၉ ၄၀၀၄၄၇၈၈။

ရောင်ပြည်သစ်
 အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့လုပ်ငန်း 10', 14', 15' ကားများဖြင့် လုပ်သားအပြီးအစီး ပြုတွင်း/နယ်ဝေး ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။
Ph: 09-450454771, 09-450454772, 09-450454773
အမည်ပြောင်း
 အဖ ဦးဗန်လားဆော်မာ၏သမီး စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကလေးမြို့၊ တောင်သာရွာ၊ အထက(ခွဲ) ဒသမတန်းမှ မနန်းအိအိမိုးအား မလားလင်းရင်တီးမီးဟုလည်းကောင်း၊ အငွေမတန်းမှ မနန်းအိအိမိုးအား မလားလင်းရင်အောမီးဟု လည်းကောင်း ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။
 မလားလင်းရင်တီးမီး၊ မလားလင်းရင်အောမီး

ဂရန်မြေကွက် အမြန်ရောင်းမည်
 ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)၊ ကလေးမြို့ပေါ်၊ နီးဘုရားအနီးရှိ မြေကွက်ကျယ်ကျယ်၊ နှစ်ကွက်တွဲ ၀.၇၂၂ ဧကအား ပိုင်ရှင်အမည်ပေါက်ကိုယ်တိုင်အမြန်ရောင်းမည်။ (မှတ်ချက် ခွဲမရောင်းပါ)
 ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း-၀၉-၉၆၅၀၂၇၁၂၊ ၀၉-၇၈၅၀၂၇၁၂၅

လျှော့စွန့်ခြင်းခွင့်ရောင်းမည် (ဒို့စားမေ့)
 ▶ ကမာရွတ်၊ အင်းယားလမ်းတွင်(၁၀၀x၁၀၀)ပေအကျယ်ရှိဖြေဖြေပိုင် (အမည်ပေါက်) ဈေးနှုန်း - ၃၄၀၀၀သိန်း
 ▶ ဗဟန်း၊ သွေထောင်ကုန်းအနီးတွင်(၈၀x၆၀)ပေအကျယ်ရှိ ဖြေဖြေ (နေရာကောင်း)အုတ်ခတ် ဈေးနှုန်း - ၁၂၄၀၀သိန်း
 ▶ ဗဟန်း၊ ခုင်းဆီကုန်းအနီးတွင်(၆၅x၈၅)ပေ အကျယ်ရှိ (၂)ထပ်ခွဲတိုက်အိမ်ခန်း(၅)ခန်း၊ ဈေးနှုန်း - ၁၁၅၀၀သိန်း
 ▶ ခုန်းကင်း၊ ဘောက်ထော် (၆၀x၉၀)ပေ အကျယ်ရှိဖြေဖြေ ဂရန် ဈေးနှုန်း - ၆၉၀၀ သိန်း
 ▶ (၇)မိုင်ပြည်လမ်းသန် (၆၅x၆၅)ပေ အကျယ်ရှိဖြေဖြေ ဈေးနှုန်း - ၅၅၀၀သိန်း
09-5080073, 09-42288853, 09-42288852

SGH CAR TRADING

အိမ်သုံးကား၊ Taxi ကား၊ လူပိုင်းသုံးကား၊ ခရီးသည်တင်ကား၊ ခြေသင်္ဘောများကို ဘဏ်နှင့် ချိတ်ဆက်စရာလေ့ရှိ အရန်ကျနေစီခြင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

အမှတ် (၂၆)၊ ကျောက်ကုန်းလမ်းနှင့် အောင်ဇေယျလမ်းထောင့်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ အမှတ် (၅၃၁)၊ မာလာမြိုင်လမ်းသွယ်၊ လှည်းတန်း (AGD ဆက်ဆေး)၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ အမှတ် (၄၄၂)၊ အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ **01-220502, 09-785030336, 09-784551277, 09-965030336**

